
Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan, AK Parti

Genel Merkezi'nin yanında yapımı
devam eden AK Parti Konferans 
Salonu inşaatında inceleme yaptı.
Erdoğan, çıkışta basın mensuplarının
yerel seçim çalışmalarına ilişkin 
sorularını cevapladı. Erdoğan,

“İstanbul adayınızı pazar günü duya-
cak mıyız?” sorusuna, “Duyacaksı-
nız” cevabını verdi. Erdoğan,
“Sürpriz bir isim mi olacak yoksa
kendisini tanıyor muyuz?” sorusunu
ise “Çok ayıp. Bizim yapacağımız
açıklamalarda A'dan Z'ye hepsi hep
sürprizdir” şeklinde cevapladı. 

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

www.gazetedamga.com.tr

YIL: 19                      SAYI: 5940    FİYAT: 4 TL                     5 OCAK 2024 CUMA

İSTANBUL İÇİN UYARI

7.7 ya da 7.8 
civarında olur!

Dünya 2024'ün ilk günlerinde
Japonya'daki 7.6 büyüklüğün-

deki depremle sarsılırken, 
Yunanistan'ın önde gelen jeoloji 
profesörlerinden Efthymios Lekkas,
Türkiye'de beklenen “İstanbul 
depremi” ile ilgili bir açıklama yaptı.
Lekkas, “Bütün fay kırılırsa 7.7 ya da

7.8 civarında olur.
Umalım ki fay
aralıklı olarak
daha küçük dep-
remlerle kırılsın.
Nispeten dar bir
alana 20 milyon
kişi sıkıştığında,
kayıplar olması
kaçınılmaz” dedi.
I SAYFA 9
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İYİ Parti Sözcüsü Prof. Dr.
Kürşad Zorlu, Yargıtay’ın,

Türkiye İşçi Partisi Hatay Milletvekili
Can Atalay hakkında Anayasa 
Mahkemesi’nin ikinci kez verdiği
‘hak ihlali’ kararına uymamasına
tepki gösterdi. Adalet Bakanı Yılmaz
Tunç'un yanıtlaması istemiyle soru
önergesi veren Zorlu, “Yargıtay 
3. Ceza Dairesi üyeleri, Anayasa

Mahkemesi 
kararına uyma-
makla açıkça
görev suçu işle-
mekte oldukları,
Anayasal düzene
aykırı hareket et-
tikleri pek çok hu-
kukçunun ortak
görüşü haline 
gelmiştir” dedi. 

ç

Efthymios Lekkas

Tuğçe MAriK

Yabancıların 
en yakını…

Ayşegül D. DilAver

Var mısın ki yok 
olmaktan korkuyorsun? 

Sayfa 4 Sayfa 5

Aralık ayı enflasyonunun
açıklanmasıyla birlikte

memur ve memur emeklilerinin 
alacağı enflasyon farkı dahil aylık
artışları yüzde 49.25 oldu. SSK ve
Bağ-Kur emeklilerinin maaş artışları
ise yüzde 37.57 olarak gerçekleşti.
Bu duruma sert tepki gösteren 
Türkiye Emekliler Derneği (TÜED)
yaptığı yazılı bir açıklama ile taleple-
rini sıraladı. “Fiyat algısının kalma-

dığı ortamda, TÜİK enflasyonunun
piyasa gerçeklerinden daha da 
uzaklaşması, emekliyi çok büyük 
bir yoksulluğa doğru sürükle-
mektedir” denilen açıklamada,
“İktidar piyasanın bu gerçekleri
doğrultusunda hareket etmeli-
dir. Açıklanan enflasyon oran-
ları ve yapılan hesaplamalar
hayatın olağan akışına aykırı-
dır” ifadelerine yer verildi. 

EMEKLi VATANDAŞ BÜYÜK BiR 
YOKSULLUĞA SÜRÜKLENiYOR

Açıklamada, memur ve
memur emeklilerine verilen

yüzde 49.25'lik zamla beraber, 
emekliler arasındaki gelir adalet-
sizliğinin de giderek arttığı belir-
tilerek, “Bu durumun ortadan

kaldırılması bütün emeklilerin
ortak beklentisidir. En düşük
emekli aylıkları asgari ücrete
çekilmeli. Bütün aylıklara 
seyyanen zam uygulanmalı.

Üzerine emekli zammı uygulanmalı.
Bu artışların hazineye oluşturacağı
yük, emeklinin insan onuruna yaraşır
bir hayat sürmesinden daha önemli
değildir” denildi. Çarşı, pazar ateşi-
nin emekliyi yaktığı belirtilen açıkla-
mada, “Emeklinin sorunlarının
gerçek çözümü intibaktır. Bir an
evvel intibak süreci başlatılmalı ve
gerekli yasal düzenleme yapılmalı-
dır” talebinde bulunuldu. 

EMEKLiLER ARASINDA BÜYÜK 
BiR GELiR ADALETSiZLiĞi VAR
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Silivri Belediye Başkanı Volkan
Yılmaz, 2023 yılı Silivri  günde-

miyle ilgili bir değerlendirme yaptı.
Yılmaz, “2023 yılını hepimizin ma-
lumu hizmette rekorlar yılı olarak 
tanımlamıştık. 2023 hizmette rekorlar
yılımıza veda ederken 2024 yılını da
şahlanış ve yükseliş dönemi olarak
görüyoruz. 5 yıllık görev süremizi
henüz tamamlamadan hizmetlerimiz
ve eserlerimiz, Silivri'ye olan vaatleri-
mizin katbekat üzerinde gerçekleşmiş
durumdadır” dedi. I SAYFA 4
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2024 yükseliş 
dönemi olacak

ç

ç

YÜZDE 16’DAN
YUZDE 52’YE!
YÜZDE 16’DAN
YUZDE 52’YE!
YÜZDE 16’DAN
YUZDE 52’YE!
YÜZDE 16’DAN
YUZDE 52’YE!
YÜZDE 16’DAN
YUZDE 52’YE!
YÜZDE 16’DAN
YUZDE 52’YE!
YÜZDE 16’DAN
YUZDE 52’YE!
YÜZDE 16’DAN
YUZDE 52’YE!
YÜZDE 16’DAN
YUZDE 52’YE!

iSTANBUL ADAYI
AÇIKLANACAK!

Memleket Partisi Genel
Başkanı Muharrem

İnce, CHP Genel Başkanı
Özgür Özel'i ziyaret etti. 
Görüşme sonrasında Özel
“Süreç içinde diyalog ve
temas halinde olma konu-
sunda fikir birliğine vardık”

derken, İnce “İktidar psikolo-
jik üstünlükle bu seçimlere gi-
riyor. CHP amiral gemisidir”
ifadelerini kullandı. Özel daha
sonra yaptığı açıklamada
CHP'nin belediye başkan
adaylarının açıklanmasının
ertelendiğini söyledi. I SAYFA 7

CHP AMiRAL 
GEMiSiDiR!

ç

İstanbul Taksiciler Esnaf 
Odası Başkanı Eyüp Aksu, 8

Ocak'ta gerçekleştirilmesi planlanan
UKOME toplantısı öncesinde İstan-
bul'da taksicilerin zam talebi hak-
kında açıklamalarda bulundu. İBB
Ulaşım Daire Başkanlığı'na yüzde
65'lik zam talebi iletildiğini ifade eden
Aksu, “Bu mesleği sürdürebilmek
için en az yüzde 65 oranında bir zam
istedik. İndi-bindi ücreti en az 120
lira olmalı” dedi. I SAYFA 4
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Yine yüzde 
65 zam talebi

BU TAKSIMI
KURT YAPMAZ!

EKREM
HACIHASANOĞLU

HABER

Emekli maaşlarına yapılan zam tepkilere neden oldu. Türkiye Emekliler Derneği'nden yapılan açıklamada,
emeklilerin yoksulluğa doğru sürüklendiği belirtilerek, “Yapılan hesaplamalar hayatın olağan akışına 
aykırıdır” denildi. Açıklamada, emekliler arasında gelir adaletsizliğine de dikkat çekilerek, “En düşük emekli
aylıkları asgari ücrete çekilmeli. Bütün aylıklara seyyanen zam uygulanmalı” çağrısında bulunuldu

Türkiye Emekliler Derneği (TÜED) Genel Başkanı Kazım
Ergün yaptığı açıklamada, hükümet yetkililerinin ve 
parlamentonun piyasanın gerçeklikleriyle yüzleşmesi
gerektiğini belirtti. Ergün, emeklisi mutlu bir toplum 
için kalıcı, kapsayıcı ve emeklisini kalkındıran bir 
modele geçilmesi çağrısında buludu. 

GERÇEKLERLE YÜZLEŞİN!

KUT’ÜL AMARE’YE

iBB’DEN 
22 MiLYON!

Başkanı Ekrem İmamoğ-
lu’nun danışmanı Murat

Ongun, sosyal medya üzerinden
geçmiş dönemle ilgili ifşalarına
devam ediyor. Ongun'un aktardığı
bilgiye göre İBB’nin AK Parti tara-
fından yönetildiği 2018 yılında
TRT’nin parasını yapımcısına öde-
yerek çektirdiği “Mehmetçik Kut’ül
Amare” dizisine belediyenin iştirak
şirketlerinin 22 milyon 750 bin TL
aktardı. Ongun o dönemde İBB'den
ilgili diziye 6 milyon dolar para ak-
tarıldığını savundu. I SAYFA 9
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ANAYASA’YA AYKIRI

HAREKET 
EDiLiYOR!

HAMİLELERE 
10 KRİTİK

ÖNERİ
Kadın Hastalıkları ve Doğum Uzmanı
Dr. Gülay Beydilli Nacak, anne aday-
larının dikkat etmesi gereken 10
önemli kuralı anlattı. “Hamilelik ka-
dınlar için en heyecanlı ve bir o kadar
da mucizevi bir süreç kuşkusuz”
diyen Nacak, “Ancak anne olmaya
karar verdiğinizde hekiminizle mut-
laka ön görüşme için randevu alın.
Zira, psikolojik olarak hamileliğe ne
kadar hazır olsanız da bebeğiniz ve
kendi sağlığınız için
yapmanız gere-
ken çok önemli
şeyler var”
ifadelerini
kullandı.
I SAYFA 2

İSKİ İstanbul'un içme suyu ihtiyacını karşıla-
yan barajların doluluk oranlarını açıkladı.

Yapılan son ölçümde Alibeyköy'de yüzde 61,50,
Büyükçekmece'de 43,97, Darlık'ta 63,73, Elmalı'da
84,71, Istrancalar'da 44,84, Kazandere'de 41,77,
Pabuçdere'de 25,1, Sazlıdere'de 35,57, Terkos'ta

43,82 ve Ömerli'de 69,82 doluluk oranına ula-
şıldı. Kente su sağlayan baraj ve göletler 868
milyon 683 bin metreküp biriktirme 
hacmine sahipken, su miktarı bugün 
itibarıyla 454,89 milyon metreküp 
seviyesinde kaydedildi.

İSKİ verilerine
göre, 11
Kasım'da 
yüzde 16,18 
seviyelerine
kadar gerileyen 
barajlardaki 
doluluk oranı, 
son dönemdeki
yağışların 
etkisiyle dün
itibarıyla yüzde
52,37 seviyesine
yükseldi

ç

CHP’li Karabat’a
1 milyonluk dava!

CHP Genel Başkan Yardımcısı Özgür 
Karabat, 400 milyon TL’lik Milli 

Piyango’nun yılbaşı ikramiyesinin 
Kolombiya’ya çıktığına dair açık-
lama yapmıştı. Bu açıklama Sisal
Şans tarafından yalanlandı. İkrami-
yenin İstanbul’a çıktığı açıklandı.

Ayrıca konu yargıya taşındı. Dava
dilekçesinde Karabat’ın

algı çalışması yaptığı
iddia edildi. Karabat'a
toplamda 1 milyon

TL'lik manevi taz-
minat davası açıl-

dığı öğrenildi. 

Ankara Büyükşehir Belediyesi’nin Merhaba 2024
etkinliğinde sahne alan şarkıcı Simge, nasıl erkek-

lere aşık olduğunu da açıkladı. “Herkese yakışıklı gelen 
erkekler bana yakışıklı gelmez” diyen Simge, “Ismarlama
kızlardan da değilimdir. Şusu olsun, busu olsun, zengin
olsun demem. Bana yakışıklı gelen erkekler genelde 
kendine has olanlardır, kendi kafasını yaşayanlardır. 
Uzun dönem beraber olduklarım hep yeteneğine âşık 
olduğum erkeklerdi” ifadelerini kullandı. I SAYFA 16

ç

YETENEĞİNE 
AŞIK OLURUM

ç

Özgür 
Karabat



2 5 OCAK 2024 CUMA YAŞAMwww.gazetedamga.com.tr

Kadın Hastalıkları ve Doğum
Uzmanı Dr. Gülay Beydilli
Nacak, anne olmaya karar
verdiğinizde dikkat etmeniz
gereken 10 önemli kuralı
anlattı; önemli öneriler ve

uyarılarda bulundu! 

H amilelik kadınlar için en heye-
canlı ve bir o kadar da muciz-
evi bir süreç kuşkusuz. Ancak

anne olmaya karar verdiğinizde hekimi-
nizle mutlaka ön görüşme için randevu alın.
Zira, psikolojik olarak hamileliğe ne kadar
hazır olsanız da bebeğiniz ve kendi sağlığınız
için yapmanız gereken çok önemli şeyler var;
örneğin jinekolojik muayene olmak ve bazı
yaşam alışkanlıklarınızı değiştirmek gibi!
Acıbadem Ataşehir Hastanesi Kadın Hasta-
lıkları ve Doğum Uzmanı Dr. Gülay Beydilli
Nacak, anne adaylarının korunmayı bırak-
madan 3-4 ay önce hamilelik öncesi danış-
manlık  almalarının son derece önemli
olduğuna işaret ederek, “Hamileliğin planlı
olması bu sürecin daha sağlıklı geçmesini, ile-
ride karşılaşılacak olan zorlukların daha

kolay ve bilinçli
atlatılmasını
sağlıyor. Ha-
milelik öncesi

danışmanlık ile anne
ve bebeğin sağlığı
optimize ediliyor, de-
ğiştirilebilir olan risk
faktörleri önlenebiliyor.
Ayrıca anne adayı sağlıklı
hamilelik  koşullarını sağla-
mak konusunda bilgilendiriliyor, böylece
anne ve bebek için en iyi şartlar sağlanabili-
yor” diyor. Kadın Hastalıkları ve Doğum Uz-
manı Dr. Gülay Beydilli Nacak, anne olmaya
karar verdiğinizde dikkat etmeniz gereken 10
önemli kuralı anlattı; önemli öneriler ve uya-
rılarda bulundu! 

Hamilelik öncesinde danışmanlık

Hamile kalmadan önce; hamilelik öncesi de-
ğerlendirme, muayene ve tetkiklerin yapıl-
ması, varsa hastalıkların tedavi edilmesi,
hamilelik öncesinde kullanmanız gereken vi-
taminler ve ilaçların belirlenmesi için mutlaka
doktorunuzla görüşün. Zira diyabet, hiper-
tansiyon, tiroit hastalıkları ile sağlıklı kiloda
olmamak gibi birçok problem, doğurganlık
ve hamilelik sonucunu etkileyebiliyor. Dolayı-
sıyla bu problemlerin hamilelik öncesinde en
iyi şekilde tedavi edilmeleri gerekiyor. Hamile-
lik öncesindeki değerlendirmede ayrıca aşılar
gözden geçiriliyor, bağışıklık değerlendiril-
mesi yapılıyor, çeşitli tarama ve testler, gereki-
yorsa cinsel yolla bulaşan enfeksiyon
taraması yapılıyor. Bunların yanı sıra hamile-
lik öncesi yapılan pelvik muayene ile smear
testi gibi testlerle hamilelik ve bebeğin sağlı-
ğını etkileyebilecek pek çok faktör değerlendi-
riliyor. 

Her gün 400 mikrogram folik asit! 

Vücudumuzdaki hücreler sağlıklı büyümeleri
ve gelişmeleri için B vitamini olan folik aside
ihtiyaç duyuyorlar. Hamilelikten en az bir ay
önce ve hamilelik sırasında vücudunuzda ye-
terli miktarda folik asit bulunması, gelişmekte
olan bebeğinizin beyninde ve omurgasında
meydana gelebilecek büyük doğum kusurla-
rını (anensefali ve spina bifida) önlemeye yar-
dımcı olabiliyor. Dr. Gülay Beydilli Nacak,

“Bu nedenle hamile kalmadan önce
folat açısından zengin bir diyete ek
olarak, her gün 400 mikrogram
folik asit almayı ihmal etmeyin”
diyor. 

Genetik 
danışmanlık önemli

Ailenizin sağlık geçmişine dayana-
rak doktorunuz sizi genetik danışman-

lığa yönlendirebiliyor. Ayrıca hamile
kalmada zorluk, birden fazla düşük, bebek
ölümü, önceki hamilelik sırasında oluşan ge-
netik bir rahatsızlık veya doğum kusuru du-
rumunda, genetik danışmanlık gerekiyor. Dr.
Gülay Beydilli Nacak, “Taşıyıcıysanız, kendi-
nizde bu hastalık yoktur, ancak bebeğinize
aktarabileceğiniz bir gen değişikliğiniz vardır.
Hem siz hem de eşiniz aynı genetik hastalığı
taşıyorsanız, bebeğinizin bu tabloya yaka-
lanma riski artıyor” diyor. Hamilelikten önce
test yaptırmanın bebeğinizin risklerini değer-
lendirmenize ve hamile kalma konusunda
karar vermenize destek verebileceğini belirten
Dr. Gülay Beydilli Nacak, “Kistik fibroz, spi-
nal müsküler atrofi, talasemi ve kırılgan x
sendromu, günümüzde sıklıkla taşıyıcılık ta-
raması yapılan genetik hastalıkları oluşturu-
yor” bilgisini veriyor. 

Sigara ve alkolden uzak durun

Sigara ve alkol tüketimi; erken doğum,
doğum kusurları ile bebek ölümü gibi bir-
çok ciddi soruna neden olabiliyor. Dolayı-
sıyla sigara ile alkolü bırakmanız sizin ve
bebeğinizin sağlığı için büyük önem taşıyor.

Toksik maddelerden korunun

Hamilelik sürecinde zararlı kimyasallar,
çevresel kirleticiler, bazı metaller, gübreler,
böcek ilaçları, kedi veya kemirgen dışkısı
gibi toksik maddelerden kaçınmanız çok
önemli.  Dr. Gülay Beydilli Nacak, bu kim-
yasallar ve toksik maddelerin erkek ile ka-
dınların üreme sistemlerine zarar
verebileceğine işaret ederek, “Hamilelik, be-
beklik, çocukluk veya ergenlik döneminde
toksik maddelere küçük miktarlarda bile
maruz kalmak çeşitli hastalıklara yol açabi-
liyor. Bunun sonucunda hamile kalmayı
zorlaştırabiliyor” diyor. 

Sağlıklı kilonuza ulaşın 

Obezite sorunu yaşayan kadınlar hamilelik
sürecinde; yüksek tansiyon, hamileliğe bağlı
diyabet ve doğum travmaları gibi komplikas-
yon gelişimi, kalp hastalığı, tip 2 diyabet ve
bazı kanserler (rahim, meme ve kolon) dahil
olmak üzere, birçok ciddi hastalıklarda daha
yüksek risk altında oluyorlar. Tam aksine
düşük kilolu kadınlar da aynı riski taşıyorlar.
Dolayısıyla obezite veya düşük kilo sorunu-
nuz varsa, hamile kalmadan önce sağlıklı ki-
lonuza ulaşmanın ve bu kiloyu korumanın
yolları hakkında doktorunuzla konuşun.

Korunmayı bırakın 

Doğum kontrol hapı kullanıyorsanız, yu-
murtlamanın normale dönmesi birkaç ay ala-
biliyor. Dolayısıyla hamile kalmayı
düşündüğünüz tarihten itibaren ilacı bırak-
manızda fayda var. Bu, vücudunuzun birkaç
normal adet döngüsüne sahip olmasını sağlı-
yor. Hamilelikten önce normal döngülere
sahip olmak, hamile kaldığınızda son adet ta-
rihinin belirlemesine yardımcı olabiliyor. Spi-
ralin ise çıkarıldıktan hemen sonra doğum
kontrolü etkisi ortadan kalkıyor.

Aşılarınızı yaptırın 

Doğru aşıları doğru zamanda yaptırmak sağ-
lıklı kalmanıza ve bebeğinizi yaşamının ilk
birkaç ayında bazı hastalıklardan koruma-
nıza yardımcı olabiliyor. Kızamıkçık (Ru-
bella) hamilelik sırasında size ve bebeğinize
zarar verebiliyor. Dolayısıyla bağışıklığınız
yok ise hamile kalmadan önce aşılarınızı yap-
tırmayı ihmal etmeyin.

Zihinsel sağlığınızı koruyun

“Ruh sağlığı; hayatla başa çıkarken nasıl dü-
şündüğümüz, nasıl hissettiğimiz, nasıl dav-
randığımızdır ve fiziksel sağlığımız kadar
önemlidir” uyarısında bulunan Dr. Gülay
Beydilli Nacak, sözlerine şöyle devam ediyor:
“Hamilelik hayatınızın en önemli dönemle-
rinden birisidir ve süreci en sağlıklı şekilde ge-
çirmek için hayatınız hakkında iyi
hissetmeniz ve kendinize değer vermeniz ge-
rekiyor. Herkes bazen endişeli, üzgün veya
stresli hissedebiliyor. Ancak bu duygular geç-
miyorsa ve günlük yaşamınızı etkiliyorsa
uzman yardımı almayı ihmal etmeyin”

AYŞE
ADLI 

HABER

Hamilelik öncesinde ve hamilelik sıra-
sında düzenli diş kontrollerinizi yaptırmayı
ihmal etmeyin. Zira bazı çalışmalar, diş
eti hastalığı ile prematüre veya düşük
doğum ağırlıklı bebeğe sahip olmak ara-
sında bir bağlantı olduğunu gösteriyor. Dr.
Gülay Beydilli Nacak, diş eti hastalığınız
varsa hamilelikten önce tedavi olmanızın
sizin ve bebeğinizin sağlık sorunlarını ön-
leyebileceğine işaret ederek, “Diş hekimi-
nize hamile kalmayı planladığınızı veya
hamilelik sırasında gittiyseniz, hamile ol-
duğunuzu mutlaka söyleyin” diyor. 

Ağız sağlığınızdan

emin olun
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Dikkat yüksek
şekeriniz 
olabilir
Dr. Nazif Bağrıaçık, Kadıköy Hastanesi
hekimlerinden Uzm. Dr. Ferhat Çetin yanıt
verdi. Çetin, “Yüksek şekerin en sık 
bulgusu, hiçbir bulgu olmamasıdır. Dünya
üzerindeki her on kişiden biri diyabetiktir ve
diyabeti olduğunu bilen her bir kişiye
karşın kan şekerinin yüksek olduğundan
haberi olmayan bir kişi daha vardır” dedi

2021’de dünya diyabetli sayısı 537 milyonla
tüm zamanların en yüksek seviyesine ulaştı,
öngörüler diyabetli nüfusunun 2030’da 643

milyon, 2045’te de 783 milyona ulaşacağını gösteriyor.
Bu veriler ışığında; tüm hastalıklar içindeki en büyük
pandeminin “Büyük Diyabet Pandemisi” olduğu söyle-
nebilir. Dünyada, diyabet kökenli sorunlarla yılda 6.7
milyon can kaybı yaşanıyor. Bu, her 5 saniyede bir ki-
şinin diyabet nedeniyle ölmesi anlamına geliyor.
Dünya çapında diyabet ile ilişkili harcamalar da art-
maya devam ediyor. Bu harcamalar yılda 996 milyar
doları aşmış durumda. Bu veri de son 15 yılda diyabe-
tin dünya ekonomisine maliyetinde yüzde 316 artış an-
lamına geliyor. Diyabet hastalığının belirtilerinden
hastalığını tetikleyen unsurlara, hastalığın tedavi ve
teşhisinden son dönemde dünyada yaşanan gelişme-
lere dek tüm merak edilen sorulara, Dr. Nazif Bağrıaçık
Kadıköy Hastanesi hekimlerinden Uzm. Dr. Ferhat
Çetin yanıt verdi.

Hastalık riskini artırabilir

Araştırmalara göre dünya üzerindeki her on kişiden
biri diyabetik. Diyabet, genetik olarak yatkın olan bir
bireyde, yaşam tarzı ilişkili dış faktörlerce tetiklenerek
ortaya çıkan bir hastalık. Beslenme hataları ve hare-
ketsiz bir yaşam tarzı da hastalığı tetikleyen bu faktör-
lerin başında geliyor. Genetik alt yapı, çocukluk çağı
beslenmesi, eşlik eden tıbbi durumlar ve yaş da hasta-
lık riskini artıran unsurlar arasında gösteriliyor. 

Kimler risk grubunda?

Türk Diyabet Cemiyeti’nin hastanesi olarak kar amacı
gütmeyen, topluma sağlık hizmeti sunma misyonu ile
kurulan NB Kadıköy Hastanesi hekimlerinden Uzm. Dr.
Ferhat Çetin, tip 2 diyabet riskinin yaşla arttığını belir-
terek, “Özellikle 45 yaştan sonra riskin arttığı bilinse
de bazı otoriteler 35 yaş üzerinde diyabet açısından ta-
ramalara başlanmasını önermekte. Aşırı kilolu olmak
önemli bir risk faktörüdür, ideal kilosunun yüzde 20
üzerinde olanların diyabet riski artmaktadır. Ailesinde
diyabet hikayesi olanların ve daha önce bozulmuş
açlık şekeri, insulin direnci, polikistik over sendromu,
hipertansiyon ve kolesterol yüksekliği tanısı almış
olanların da diyabete yakalanma riski artış gösteriyor.
Önceki gebeliğinde gebelik şekeri (gestasyonel diya-
bet) geçirenler ve 4 kilodan büyük bebek dünyaya ge-
tirme hikayesi olan anneler ilerleyen hayatlarında
daha yüksek diyabet riski taşıyor. Ayrıca, hareketsiz
yaşam tarzı, çeşitli ilaç tedavileri, diğer bazı endokrin
hastalık ve bozukluklar da diyabet açısından riski artı-
rabilir.” diyor.

Diyabetin belirtileri ne?

Diyabetin tipik başlangıç belirtileri hakkında da açıkla-
malarda bulunan Çetin, “Yüksek şekerin en sık bul-
gusu, hiçbir bulgu olmamasıdır. Dünya üzerindeki her
on kişiden biri diyabetiktir ve diyabeti olduğunu bilen
her bir kişiye karşın kan şekerinin yüksek olduğundan
haberi olmayan bir kişi daha vardır. Diyabetin başlan-
gıç belirtileri, kanda yükselen şekerin idrara kaçak
yapmasıyla ortaya çıkar. Halsizlik ve yorgunluk gibi
genel şikayetlere ek olarak, idrara kaçan şekerin suyu
da çekmesi nedeniyle sık idrara çıkma, uykudan idrar
için uyanma görülebilir. Kaybedilen bu su, aşırı susa-
maya ve aşırı su içmeye yol açar. Artan idrar miktarı
nadir de olsa idrar kaçırmaya sebep olabilir. Artmış iş-
taha rağmen ani kilo kaybı, çocukluk çağı tip 1 diyabe-
tinde görülürken, gövde-karın bölgesinde aşırı
yağlanma ile tedrici kilo alımı erişkinlerdeki tip 2 diya-
bet için tipiktir. Kaslarda güçsüzlük, bağırsaklarda tem-
bellik, görme kusurları, ağız kuruluğu, çok susama, sık
idrara çıkma, kolay enfeksiyon kapma, yara iyileşme-
sinde gecikme, anormal yağlanma ve kilo değişiklikleri
hastalığın bazı belirtileridir.” dedi.

Hastaların dikkat etmesi gerekenler?

Kişiye özel beslenme planının önemine dikkat çeken
Uzm. Dr. Ferhat Çetin, “Her bireyin beslenmeye dair
doğruları ve yanlışları olduğu unutulmamalı ve bir bes-
lenme planı yaparken mutlaka kişisel tercihler, geçmiş
deneyimler, zaaf ve dirençler göz önüne alınmalıdır.
Genel kural olarak, kana hızlı karışan basit şekerlerden
fakir; tam tahıllar, sebzeler, bitkisel ve hayvansal pro-
teinlerden zengin tepsiler tercih edilmelidir. Besinler-
den gelen karbonhidratların emilimini yavaşlatan ve
sindirim sistemi için de faydalı olan lifler uygun oranda
tüketilmelidir. Rafine şekerler, hazır gıdalar, fast food
ürünleri, kimyasal katkılar tavsiye edilmez. Kilo fazlası
olanlar için gereğinde kalori kısıtlaması, kalp damar ve
böbrek hastalıkları olanlarda tuz kısıtlaması gerekebi-
lir. Kişiselleştirilmiş bir beslenme planı için sadece
takip eden hekim ve diplomalı bir beslenme ve diyet
uzmanından tavsiye alınmalıdır.” şeklinde sözlerini
sürdürdü.

Dişlerinizi 2 dakika fırçalayın!
Periodontoloji Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi Nihal Bahar, “Doğru olan diş etinden dişe doğru 45 derecelik açıyla fırçalanmasıdır.
Dış kısımları fırçaladıktan sonra iç kısımları unutmuyoruz. Fırçalama için ideal süre 2-3 dakikadır” dedi

ÜSKÜDARÜniversitesi Üsküdar Diş Hastanesi
Periodontoloji Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi Nihal
Bahar, ağız ve sağlığında nelere dikkat edilmesi ge-

rektiğini değerlendirdi. İdeal ağız bakımının ana unsurların-
dan birinin diş fırçalama olduğunu kaydeden Dr. Öğr. Üyesi
Nihal Bahar, “Diş fırçalamayı çoğu zaman bildiğimizi sanı-
yoruz, doğru teknikle doğru zamanlama ile fırçalanmadığı
zaman etkili bir temizleme sağlanmıyor. Bu da diş etinin ilti-
haplanmasına, diş eti çekilmelerine sebep oluyor.” dedi.

Doğru diş fırçalama nasıl olmalı?

Periodontoloji Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi Nihal Bahar, doğru
bir diş fırçalama da mutlaka diş etinden dişe doğru yani
pembeden beyaza doğru olması gerektiğini ifade ederek,
şöyle devam etti: “Sağ sol hareketi yaparsanız o hareket diş
eti çekilmesine, diş minesine de zarar verir, bu istemediğimiz

bir durumdur. Doğru olan diş etinden dişe doğru 45 derece-
lik açıyla fırçalanmasıdır. Dış kısımları fırçaladıktan sonra iç
kısımları unutmuyoruz. Fırçalama için ideal süre 2-3 daki-
kadır.”

Diş ipi nasıl kullanılır?

Diş aralarındaki birikintileri uzaklaştırmak için arayüz
fırçaları ve diş ipi olduğunu kaydeden Dr. Öğr. Üyesi 
Nihal Bahar, “Bunları kullanabilirsiniz eğer dişlerin
arasında fazla mesafe varsa arayüz fırçası, az mesafe 
varsa diş ipi kullanılabilir. Diş ipi kullanmak istediğiniz
zaman mutlaka öncesinde diş ipini iki orta parmağınıza 
dolayarak baş parmaklarınızdan destek alarak, diş etlerinize
zarar vermeden uygulayabilirsiniz. Dil kazıyıcıları da
kullanarak daha detaylı bir ağız temizliği sağlayabilirsiniz.”
dedi. NEŞE MERT 
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YANGIN 14.30 sıralarında, Yenidoğan
Mahallesi Abdi İpekçi Caddesi'nde, Bay-
rampaşa Belediye'sinin binasının ikinci

katındaki arşiv bölümünde, henüz belirlenemeyen
nedenle yangın çıktı. İhbar üzerine olay yerine it-
faiye, sağlık ve polis ekipleri sevk edildi. İtfaiye
ekipleri yangını söndürmek için çalışma yaparken
binadakiler tahliye edildi. Sağlık ekipleri, duman-
dan etkilenen 4 kişiye olay yerindeki ambulansta
müdahale etti. Kısa sürede söndürülen yangında
binada hasar meydana geldi. Belediyeden konuyla
ilgili yapılan açıklamada, "İstanbul Bayrampaşa
Belediyesi hizmet binasında, bugün saat 14.30 su-
larında henüz bilinmeyen bir nedenle yangın çıktı.
Dijital tarayıcıların bulunduğu ikinci katta başla-
yan yangınla birlikte personel önlem amaçlı bina-
dan tahliye edildi. İtfaiye ekiplerinin müdahalesi
ile kısa sürede kontrol altına alınan yangında can
ve mal kaybı yaşanmadı. Yangının çıkış nedeni it-
faiyenin kapsamlı çalışmasıyla belirlenecek." 
ifadeleri yer aldı.  DHA

SOSYAL medya hesaplarına içerik üreten
bir fenomen, bugün saat 14.20 sırala-
rında, Topkapı - Şehit Mustafa Cambaz

metrobüs durağındaki panele tırmanarak metrobü-
sün üstüne çıktı. İki durak ilerleyen metrobüs,
Edirnekapı durağına geldiğinde, aracın üstündeki
kişi, güvenlik görevlilerinin dikkatini çekti. Hareket
etmek üzere olan metrobüsü durduran güvenlik
görevlileri, aracın üstündeki sosyal medya fenome-
nine inmesini söyledi. Bir süre çıktığı yerde güven-
liklerle konuşan kişi, daha sonra indirildi. Konuyla
ilgili bilgilendirilen İETT yetkililerin, sosyal medya
fenomeninden şikayetçi olacağı öğrenildi.  Feno-
menin metrobüsün üstüne çıktığı ve güvenlik gö-
revlisi tarafından indirildiği anlar duraktaki
kameralara yansıdı. Aynı kişinin daha önce de va-
purdan denize atladığı, bu anları da sosyal medya
hesabından paylaştığı ortaya çıktı. DHA

O lay, 1 Ocak Pazartesi saat 22.00
sıralarında Yamanevler Mahal-
lesi Fatih Sultan Mehmet Cad-

desi'nde meydana geldi. İddiaya göre,
olaydan önce E.Ö. (16) ile kuzenleri,
daha öncesinde kendileri gibi 18 yaşından
küçük birkaç çocuk ile tartışma yaşadı. 1
Ocak Pazartesi akşam saatlerinde E.Ö.
ile kuzenleri marketin önünde otururken
bir araçtan inerek yanlarına 2 kişi geldi.
Şüpheliler, E.Ö. ile beraberindeki kuzen-
lerine saldırmaya ve ateş etmeye başladı.
E.Ö.'nün kaçtığı sırada şüphelilerden biri
sırtına doğru vurdu. Darp sırasında sila-
hın ateş almasıyla E.Ö. hafif şekilde yara-
landı. İki kişi olay yerine geldikleri araç ile
kaçarak uzaklaştı. Hafif yaralanan E.Ö.
hastanede tedavi altına alındı. Saldırgan
ise yaya olarak olay yerinden kaçtı.

Şehir eşkıyası gibiler!

İki grup arasında yaşanan tartışma ve kü-
fürleşme sırasında yakındaki tekel bayine
alkol almak için gelen bir kişi, kendisine
küfredildiğini düşünerek gruptakilerle tar-
tışmaya başladı. Yaşanan tartışma bir
anda kavgaya dönüştü. Bunun üzerine
grupla kavga eden hafif ticari araç sürü-
cüsü, direksiyon başına geçerek aracı
caddedekilerin üzerine sürdü. Bu sırada
aracı durdurmaya çalışan bir kişi, kapu-
tun üzerine atladı. Geri manevra yapar-
ken trafik levhasına çarpan araç, hızla
olay yerinden uzaklaştı. Kendini aracın
üzerine atan kişi ise yere savruldu. Gru-

bun üzerine aracı sürdükten sonra kaçan
sürücü, geri dönerek caddeden tekrar
geçti. Bu sırada bir kişi, yoldan geçen
araca sandalye fırlattı. Başka bir kişi ise
elindeki sopayla araca vurdu. 

Alkollü çıktı

Olayın ardından polis ateş açan şüpheli-
ler ile olay yerindekilerin üzerine araç
süren kişinin tespit edilerek yakalanması
için çalışma başlattı. Yapılan çalışma-
larda silahlı yaralama olayını gerçekleşti-
ren kişilerin A.Ö.Ç. (25) ve O.F.Ç. (40)
olduğu tespit edildi. 2 şüpheli olayda kul-
landığı silahla birlikte yakalandı. Çalış-
malarda olay yerinde tesadüfen bulunan
ve oradakilerin üzerine araç süren kişinin
ise Y.T. (32) olduğu belirlendi. Gözaltına
alınan Y.T.'nin de yapılan kontrolünde
0.50 promil alkollü olduğu saptandı. 

2 kişi serbest bırakıldı

Gözaltına alınan 3 kişiden A.Ö.Ç.'nin 3,
O.F.Ç.'nin 1 ve Y.T.'nin 32 suç kaydı ol-
duğu tespit edildi. Y.T. hakkında alkollü
araç kullanmak ve trafikte ters yönde
seyretmekten 32 bin 984 lira ceza kesile-
rek, 'trafik güvenliğini tehlikeye düşür-
mek, mukavemet, kamu malına zarar
verme" suçlarından adli işlem başlatıldı.
3 şüpheli işlemlerinin ardından adliyeye
sevk edildi. Şüphelilerden O.F.Ç. adli
makamlarca serbest bırakılırken A.Ö.Ç.
ve Y.T. adli kontrol şartıyla serbest kaldı.
DHA

KAZA, saat 23.00 sıralarında
D-100 Karayolu'nun Şifa
Mahallesi mevkisinde mey-

dana geldi. Ankara istikametine giden
İbrahim Can Koçboğa yönetimindeki
06 BF 281 plakalı otomobil, sürücüsü-
nün direksiyon hakimiyetini kaybet-
mesi sonucu kontrolden çıktı.
Otomobil, bariyerleri de aşarak karşı

şeride geçip takla attı. Kazayı görenle-
rin ihbarı üzerine olay yerine sağlık,
polis ve itfaiye ekipleri sevk edildi. Oto-
mobilde sıkışan Koçboğa, itfaiyenin
çalışması sonucu araçtan çıkarıldı.
Ağır yaralanan sürücü, sağlık ekipleri-
nin olay yerindeki ilk müdahalesinin
ardından ambulansla Tuzla Devlet
Hastanesi’ne kaldırıldı. Kaza nedeniyle

D-100 karayolunun İstanbul yönünde
ulaşım bir süre tek şeritten sağlanırken,
uzun araç kuyrukları oluştu. Yaklaşık
bir saatlik çalışma sonucu kaza yapan
otomobilin yoldan kaldırılmasıyla ula-
şım yeniden normale döndü. İbrahim
Can Koçboğa’nın hayati tehlikesinin
bulunduğu öğrenilirken, polis kazayla
ilgili inceleme başlattı. DHA

Karşı şeride geçip takla attı!

Bayrampaşa Belediye binasının
arşiv bölümünde çıkan yangın, it-
faiye ekipleri tarafından söndürüldü.
Dumandan etkilenen 4 kişiye sağlık
ekipleri, olay yerinde müdahale etti

İstanbul'da sosyal medyaya içerik
üreten bir kişi, Topkapı - Şehit
Mustafa Cambaz durağında,
hareket etmek üzere olan bir
metrobüsün üzerine çıktı. Metrobüs,
Edirnekapı durağına geldiğinde,
güvenlik görevlilerinin dikkatini
çeken sosyal medya fenomeni,
aracın üzerinden indirildi

Belediye binasında
yangın çıktı

Allah akıl fikir
versin!

OLAY saat 21.30 sıralarında
Kartal Turgut Özal Bulvarı
Kadıköy istikametinde mey-

dana geldi. İddiaya göre Kadıköy yö-
nünde seyretmekte olan 34 BED 436
plakalı otomobil yoldaki virajı alama-
yınca bariyerlere çarparak takla attı.
Kaza sonucu otomobilde bulunan 2
kişi yaralandı. Durumun bildirilmesi
üzerine olay yerine polis, itfaiye ve
sağlık ekipleri sevk edildi. İtfaiye ekip-
lerinin çalışmaları sonucu otomobilde
bulunan 2 kişi sıkıştıkları yerden çıka-
rılarak sağlık ekiplerine teslim edildi.
Yaralılar olay yerinde yapılan ilk mü-
dahalenin ardından ambulansla has-
taneye kaldırıldı. Kaza nedeniyle sahil
yolu Kadıköy istikametinde trafik tek
şeritten kontrollü olarak sağlandı.
Kaza yapan aracın çekici yardımıyla
yoldan kaldırılmasıyla trafik akışı ye-
niden normale döndü. DHA

Tuzla, D-100 Karayolu'nda sürücüsünün kontrolünden çıkan otomobil bariyerleri aşıp karşı
şeride geçerek takla attı. Kazada otomobil sürücüsü İbrahim Can Koçboğa (20) ağır yaralandı

Ümraniye'de iki grup arasında
küfürleşmeyle başlayan tartışmada
bir kişi kurusıkı silahla yaralandı.
Kavga sırasında tekel bayine gelen
bir kişi ise kendisine küfredildiğini
düşünerek gençlerle kavga 
etmeye başladı. Olayın ardından 
silahlı saldırganlar ve aracını
insanların üzerine süren sürücü 
yakalanarak gözaltına alındı

Kartal’da sahil yolunda seyretmekte olan otomobil virajı alamayınca kontrolden
çıkarak bariyere çarptı, ardından takla attı. Kazada araçta bulunan 2 kişi yaralandı

aşırı hız kaza getirdi!

Sen mISIn
kavga eden!

1 Ocak Pazartesi akşam saatlerinde E.Ö. ile kuzenleri marketin
önünde otururken bir araçtan inerek yanlarına 2 kişi geldi. Şüpheli-
ler, E.Ö. ile beraberindeki kuzenlerine saldırmaya ve ateş etmeye
başladı. E.Ö.'nün kaçtığı sırada şüphelilerden biri sırtına doğru
vurdu. Darp sırasında silahın ateş almasıyla E.Ö. hafif şekilde 
yaralandı. İki kişi olay yerine geldikleri araç ile kaçarak uzaklaştı. 

Müşteriye silahlı saldırı!
Bakırköy'de telefon bayisine fatura 

ödemeye gelen Selman
Ahmetefendioğlu silahlı saldırıya uğradı.
Bacağından yaralanan Ahmetefendioğlu

hastaneye kaldırılırken saldırgan polis
ekipleri tarafından gözaltına alındı

Olay, 15.40 sıralarında Zuhuratbaba
Mahallesi, İncirli Caddesi'nde yaşandı.
Cadde üzerinde bulunan telefon bayisine

fatura ödemeye gelen Selman ahmetefendioğlu,
F.a.'nın silahlı saldırısına uğradı. İhbar üzerine olay
yerine polis ve sağlık ekipleri sevk edildi. Bacağın-
dan yaralanan Selman ahmetefendioğlu, olay ye-
rinde yapılan ilk müdahalesinin ardından sağlık
ekipleri tarafından hastaneye kaldırıldı. Saldırının
ardından kaçan F.a. ise polis ekipleri tarafından
yakalanarak gözaltına alındı. DHa
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T ürk bir ailenin çocuğu olarak 870’te
dünyaya gelen Farabi, hayatı bo-
yunca felsefe, botanik, matematik,

müzik ve mantık alanında sayısız eserler
kaleme aldı. Filozofları ve bilim insanlarını
derinden etkilemiş, akımların ve icatların
ilham kaynağı olmuştur. 

Farabi’nin “Var mısın ki yok olmaktan
korkuyorsun?” sorusunun üzerinden bin yüz

elli yıl geçmiş. O günden bugüne Ne Farabi,
ne ailesi ve arkadaşları ne yaşadığı ev ne de
kullandığı eşyalar kaldı. Zamanla yok olup
gittiler. Yok olmayan, yaşamaya devam
eden şeyler ise Farabi’nin geride bıraktığı
eserleri ve araştırmaları oldu. Bunca çaba-
lamayı sadece kendisi için, kendi yararı için
yapsaydı, insanlar faydalanmamış olsalardı
eserlerinden bilgilerinden, tanıma şansımız

olur muydu Farabi’yi?
İnsanın dünyayı güzelleştirmek gibi bir

gayesi olmalı. Bunun yolu da ilk olarak in-
sanın kendisini güzelleştirmesinden  geçer.
Kendini anlamayan bir insanın, diğer insan-
lar ve yaşadığı hayatı anlamayacağı gibi,
kendisini güzelleştirmeyen bir insanın da
çevresini ve yaşadığı dünyayı güzelleştir-

mesi mümkün değildir. İnsanın güzelliği
derken yüz güzelliği değil tabii ki, insan ah-
lakını sağlamlaştırdığında, ilmini güçlendir-
diğinde ve canlılar için faydalı olabildiğinde
güzelleşiyor.

İnsanın bildiklerini paylaşması, anlat-
ması ve öğretmesi ilmin zekatıdır der
Farabi.

Öylece yok olup gitmek istemiyorsa
insan, dünyevi hırsları bir kenara bırakıp,
bencillikten kurtularak, gerçekte niçin var
olduğunu unutmadan, çok geç olmadan as-
lında var olma sebebinin kendisi olmadığı-
nın farkına varmalı!

***

Bir Şaman öğretisi şöyle der;
Doğada hiçbir şey kendisi için yaşamaz.
Nehirler kendi suyunu içemez.
Ağaçlar kendi meyvelerini yiyemez.
Güneş kendisi için ısıtmaz.
Ay kendisi için parlamaz.
Çiçekler kendileri için kokmaz.
Toprak kendisi için doğurmaz .
Rüzgar kendisi için esmez.
Bulutlar kendi yağmurlarından ıslanmaz.
Doğanın anayasasında ilk madde şudur:

Her şey birbiri için yaşar.
Birbiri için yaşamak doğanın kanunudur.
Ben “biz” olduğumuz zaman “ben” 

olurum.

Var mısın ki yok 
olmaktan korkuyorsun? 

S ilivri Belediye Meclisi 2024 yılı
ocak ayı meclis toplantısının 1.
birleşiminin 1. oturumu meclis

üyelerinin katılımıyla, belediye meclis sa-
lonunda gerçekleştirildi. Toplantıya baş-
kanlık eden Silivri Belediye Başkanı
Volkan Yılmaz, açılış konuşmasında
ocak ayının önemli gün ve haftalarına
değinirken, bu ay içerisinde ebediyete ir-
tihal eden siyaset, devlet, kültür ve sanat
insanlarını da andı. Gündeme geçilme-
den önce grupları adına söz alan MHP
Grup Başkanvekili Sultan Aşkın, AK
Parti Grup Başkanvekili Salim Çavdar ve
CHP Grup Başkanvekili Süheyl Kırkıcı,
ülke gündemi ve yerel gündemlerle ilgili
görüş ve temennilerini aktardı. Toplan-
tıda 8 gündem maddesinin komisyona
gönderilmesi oy birliğiyle kabul edildi.

Şeffaf belediyecilik

Toplantı gündemine geçmeden bir ko-
nuşma yapan Silivri Belediye Başkanı
Volkan Yılmaz, “Aziz Silivrili hemşerile-
rim, 2023’ü geride bırakıp 2024 yılına
ulaşmayı bir takvim ve tarih değişimin-
den daha çok yükselme ve kalkınmayı
hedef alan ve bu şekilde hedef belirledi-
ğimiz bir zaman dilimi şeklinde ifade
etmek istiyorum. 2023 yılını hepimizin
malumu hizmette rekorlar yılı olarak ta-
nımlamıştık. 2023 hizmette rekorlar yılı-
mıza veda ederken 2024 yılını da
şahlanış ve yükseliş dönemi olarak görü-

yoruz. Gururla ve onurla ifade etmek is-
terim ki, 5 yıllık görev süremizi henüz ta-
mamlamadan hizmetlerimiz ve
eserlerimiz, Silivri'ye olan vaatlerimizin
katbekat üzerinde gerçekleşmiş durum-
dadır. Bütün bunları yaparken olanla ye-
tinmedik, engellere takılmadık, kesinlikle
mazeret üretmedik, imkansızı başarma-
nın ve Silivri’yle ilgili hayallerimizin pe-
şine düştük. Silivri'de geleceği oluşturan
her yılın bir önceki yıldan daha iyi, güzel
ve farklı yaşanması amacıyla gece gün-
düz çalışmaya devam ettik. İnsanca ya-
şamak, konforlu ve mutlu bir yaşam
sürmek Silivri'de yaşayan tüm hemşehri-
lerimizin hakkı dedik. Allah'a çok şükür
ki eşit, adil, şeffaf, sosyal ve üretken bir

belediyecilik anlayışı sergiledik” dedi. 

Göğsümüzde taşıyacağız

“Unutulan, ötelenen ve kronikleşen tüm
problemlerin üzerine gittik. Bu problemle-
rin aşılması için bir bir çözüm ürettik”
diyen Yılmaz, “Eğitimden sanata, spordan
sağlığa, kültürden turizme, altyapıdan üst-
yapıya ve kamu binalarından sosyal hiz-
metlere kadar çok geniş bir yelpazede
Silivri’nin özlediği ve beklediği icraatları
bir bir gerçekleştirdik. 57 aylık süre bo-
yunca hayata geçirdiğimiz proje, eser,
emek ve gayretler Silivri’ye olan aşkımızın
ve sevdamızın bir nişanesidir. Yaptık, yine
biz yapacağız. Başardık, yine biz başara-
cağız. Ürettik, yine biz üreteceğiz. Gazi

Mustafa Kemal Atatürk'ün kurduğu cum-
huriyetin yeni yüzyılıyla birlikte nice eserle-
rin şeref madalyasını hep birlikte
göğsümüzde taşıyacağız. Kıymetli Silivri
hemşerilerim 2023 yılını acılarla, dertlerle
ve üzüntülerle geride bıraktık. Anımız bir,
acımız bir ve adımız bir inancıyla kederle-
rimizi paylaşarak azalttığımız, sevinçleri-
mizi ise paylaşarak çoğalttığımız bir yılı
daha geride bıraktık. Niyazım o ki; savaş-
lar, afetler ve felaketler son bulsun. Cenabı
Allah aziz milletimize, Türk–İslam coğraf-
yasına ve tüm insanlığa huzur dolu bir yıl
nasip etsin. 2024 yılı esenlik, huzur, barış,
kardeşlik, birlik ve dirlik gayemize vesile
olsun” ifadelerini kullandı.  
HABER MERKEZİ

11 bin 370 kişiye
sağlık hizmeti

Beylİkdüzü Belediyesi'nden yapılan açık-
lamada, 2023 yılında yapılan çalışmalar sı-
ralandı. “Sağlık İşleri Müdürlüğü yıl

boyunca; yaşlı ve engelli hizmetleri, ambulans birimi,
engelli nakil, engelsiz yaşam birimi, koruyucu sağlık,
ağız ve diş sağlığı, evde bakım, diyet ve beslenme, fizik
tedavi, defin hizmetleri, koruyucu hekimlik ve mobil
sağlık hizmetlerini düzenli bir şekilde gerçekleştirdi” de-
nilen açıklamada, “2023 yılında Beylikdüzü’nde top-
lamda 11 bin 370 kişiye, 30 bin 884 defa sağlık hizmeti
verildi. Beylikdüzü’nün geneline sağlık hizmeti ulaştıran
belediye, yıl içerisinde düzenlediği etkinlik ve farkındalık
seminerleriyle de toplum sağlığı konusunda vatandaş-
ları bilinçlendirdi. 2023 yılında ayrıca, yeni doğan 666
bebek ve ailesi ziyaret edilerek “Hoş Geldin Bebek” pa-
ketleri hediye edildi” ifadelerine yer verildi. 

67 bin 84 sıcak yemek

Açıklamada, Kadın ve Aile Hizmetleri Müdürlüğü'nün
çalışmalarından da bahsedilerek, “Sosyal incelemeler
sonucu tespit edilen ihtiyaç sahiplerine Beylikdüzü
Mutfak, Gıda Bankası, Yaşam Bahçesi ve Dost Eller
Mağazası üzerinden sıcak yemek, erzak, kıyafet, ev eş-
yası gibi yardımlar ulaştırıldı. 2023 yılında; 67 bin 84
porsiyon sıcak yemek, 42 bin 282 kişiye erzak yardımı,
32 bin 940 porsiyon taziye yemeği, 129 bin 585 parça
ev eşyası ve kıyafet yardımı yapıldı. Yardımlar kapsa-
mında ayrıca, 6 Şubat’ta Kahramanmaraş merkezli
gerçekleşen depremlerin ardından ilçeye yerleşen afet-
zedelere de erzak, eşya ve sıcak yemek desteği verildi.
Bununla birlikte vatandaşlara bebek bezi, bayramlık kı-
yafet, çanta ve kırtasiye ürünü ile et desteği de sağlandı.
2023 yılında toplamda 681 hane evde öz bakım, kuaför
ve ev temizliği hizmetlerinden faydalandı. Öte yandan
tüm Türkiye’ye yayılan Beslenme Saati uygulamasıyla
da ilkokul çağındaki ihtiyaç sahibi 2 bin 815 çocuğun
beslenme çantaları Beylikdüzü Mutfak’ta hazırlanıyor”
denildi.  HABER MERKEZİ

Beylikdüzü Belediyesi, sosyal yardım ve
sağlık hizmetleri kapsamında koruyucu
sağlık, evde bakım, hastane nakil, sıcak
yemek, erzak ve eş ya yardımı
çalışmalarını sürdürdü. 2023 yılında
toplamda 11 bin 370 kişiye, 30 bin 884
defa sağlık hizmeti verildiSilivri Belediye Meclisi ocak ayı toplantısında konuşan Belediye Başkanı 

Volkan Yılmaz, 2023 yılı Silivri ve ülke gündemiyle ilgili genel bir
değerlendirme yaptı. Yılmaz, “2023 yılını hepimizin malumu hizmette 
rekorlar yılı olarak tanımlamıştık. 2023 hizmette rekorlar yılımıza veda 
ederken 2024 yılını da şahlanış ve yükseliş dönemi olarak görüyoruz” dedi

2024 YÜKSELİŞ 
DÖNEMİ OLACAK

Dilaver Psikolojik Danışman

ayseguldilaver3@gmail.com

Ayşegül D. DİLAVER 

Geçtiğimiz günlerde cHp belediye başkan aday
adayı Semih Ayeş’in cumhur İttifakı Silivri Beledi-
yesi yönetimini “düşman” olarak nitelendirdiği
açıklaması mecliste de gündeme geldi. AK parti
Grup Sözcüsü Salim Çavdar, Semih Ayeş’in söz-
lerine tepki gösterdi. cHp Grup Sözcüsü Süheyl
Kırkıcı da Ayeş’i savundu. Bunun üzerine ko-
nuşma yapan Yılmaz, “Bu konuya çok girme, ko-
nunun üzerinde amiyane tabirle tepinme veya
konunun üzerinden yükselme, parmak sallama ve
belagat yapmayı tercih etmiyorum. lakin sorum-
luluk üstlenmeye talip olanların ya da sorumluluk

sahibi olanları kullandığı dile çok ama çok dikkat
etmesi gerekiyor. Aslında siyaset zarafet ve neza-
ket sanatıdır. Bazen söyleyeceğiniz kelimeler çok
sert kelimeler bile olsa, seçeceğiniz cümleler onu
hem anlamlı hem de kabul edilebilir kılabilir.
Bazen de çok masum kelimelerle çok kırıcı da
olabilirsiniz. Dolayısıyla o arkadaşımızın ifadeleri
kürsü heyecanıyla ya da belediye başkanı aday
adayı olarak yapmış olduğu konuşmanın heyeca-
nıyla maksadını çok çok aşmıştır. Biliyorsunuz biz
Silivri'de vatandaşın yüzde 48 teveccühüyle seçil-
miş ve o yönde Silivri’ye hizmet eden bir yöneti-

miz. Dolayısıyla söylenen sözler ve hakaret boyu-
tuna varan kelimeler Silivri'de dolaşan her 2 kişi-
den birine yani Silivri'nin halkına da söylenmiş
sözlerdir. Bu sözlerin kimseye faydası olmaz. Bu
sözler üzerinden siyaset yapmanın da kimseye
bir getirisi olmaz diye düşünüyor ve mevlâna ce-
lalettin Rumi’nin bir sözüyle de bu tartışmaya son
vermek istiyorum. mevlâna; ‘muhatabın düşman
bile olsa, yine de ihsan iyidir. Çünkü iyilik yüzün-
den, düşman bile insana dost olur’ diyor. onun
için iyilikten ve güzellikten hiç kimseye ama hiç
kimseye zarar gelmez diyorum” diye konuştu.

SİYaSet zaRaFet Ve NezaKet SaNatıdıR

İndi bindi 120 tl olmalı
İBB Ulaşım Koordinasyon
Merkezi (UKOME) Toplantı-
sı'nın 8 Ocak'ta gerçekleştiril-

mesi planlanıyor. İstanbul'da ulaşım
ücretlerine zam talepleri ve tekliflerinin de
görüşülmesinin öngörüldüğü toplantı ön-
cesinde İstanbul Taksiciler Esnaf Odası
(İTEO) Başkanı Eyüp Aksu, taksi ve taksi
dolmuş esnafının zam beklentileri hakkında
açıklamalarda bulundu. Taksicilerin gider-
lerinin arttığını belirten Aksu, İstanbul Bü-
yükşehir Belediyesi Ulaşım Daire
Başkanlığı'na yüzde 65 oranında zam talebi
iletildiğini ifade etti.

En az yüzde 65 zam

İTEO Başkanı Eyüp Aksu, "Haftaya Pa-

zartesi yani Ocak ayının 8'inde UKOME
toplantısı var. Biz İstanbul Taksiciler Esnaf
Odası olarak İstanbul Büyükşehir Belediye-
mizin Ulaşım Daire Başkanlığı'na en az
yüzde 65 oranında taksi ve taksi dolmuş
ücret tarifelerine zam yapılmasını talep
ettik" dedi. Taksicilerin giderlerinin arttığını
ifade eden Aksu, "Birincisi, yıllık enflasyon
yüzde 65 civarında, yıllık değerleme oranı
yüzde 65 oranında, asgari ücrete yüzde 49
oranında zam yapıldı. En önemlisi, araçla-
rımızın demirbaş giderlerine, parça, işçilik,
yakıt gibi sürekli giderimiz olan fiyatlara
yüzde 100'ün üzerinde artışlar yapıldı. Biz
de bu mesleği sürdürebilmek, İstanbul hal-
kına ve turistlerimize konforlu, güvenli bir
seyahat sunmamız için en az yüzde 65 ora-

nında bir zam istedik. Tabii biz de vatanda-
şımızı düşünüyoruz, kaliteyi artırmamız
lazım. Onun için en az yüzde 65 oranında
zam almamız lazım" şeklinde konuştu.

Zaruri bir ihtiyacımız

Aksu, "İndi-bindi ücreti en az 120 lira ol-
malı. Şu anda 70 lira, 120 lira olursa bizim
için çok iyi olur. Şu anki fiyatlarla gerçekten
maliyeti karşılayamıyoruz; araç fiyatı, işçilik
ve yedek parçaya yüzde 100'ün üzeri zam-
lar yapıldı. Bizler de tüketiciyiz, evimizde
gıda tüketiyoruz, harcamalarımız var.
Bütün harcamalarımıza yüzde 100'ün üze-
rinde zamlar yapıldı, biz de vatandaşları-
mızı düşünerek, aradaki payı bırakarak en
az yüzde 65 zam talep ediyoruz. Bu da

bizim zaruri bir ihtiyacımız,
mecbur zam yapılmasını talep
ediyoruz" ifadelerini kullandı.

İşler oldukça düşük

Taksici Okan Turan ise
"Şu an bence zam yapı-
lırsa işler daha düşük
olur, zaten işler ol-
dukça düşük. Bence
zamma gerek yok şu
an için, böyle git-
mesi daha iyi"
dedi. Başka bir
taksici, "Zam ta-
lebimiz var
tabii ki, aldığı-
mız bize yet-
miyor.

İndi-bindi 100 lira, açılış ücretinin
30 lira olması lazım" diye ko-
nuştu. Bir diğer taksi şoförü
ise, "Zam talebimiz yok,
her işte artık zam tale-
bine 'dur' diyelim. Biz
istersek, market de
ister kasap da
ister, buna bir
dur diyelim"
dedi.
DHA

10. mahalle evi 
hizmete açıldı

Şişli Belediyesi, 10’uncu mahalle evi olan Gülbahar Mahalle Evi’ni 
hizmete açtı. Çocukların, gençlerin ve yetişkinlerin keyifli zaman

geçirmeleri için tasarlanan Gülbahar Mahalle Evi, hafta içi her 
gün mesai saatleri içerisinde Şişlililere hizmet verecek

Toplumcu ve hak
temelli belediyecilik
anlayışı ile hareket

eden Şişli Belediyesi, mahalle evle-
rine yeni bir halka daha ekledi. Bu an-

lamda, Şişli’nin 10’uncu mahalle evi
konumunda yer alan Gülbahar mahalle Evi,

3 ocak Çarşamba günü düzenlenen törenle
Şişli Belediye Başkanı muammer Keskin tara-

fından hizmete açıldı. Açılış törenine Başkan
Keskin’in yanı sıra; Şişli Belediyesi meclis Üye-

leri, Gülbahar mahalle muhtarı Kemal Şen, muh-
tarlar ve çok sayıda Şişlili katıldı.

25 tane ev hayalim var

Gülbahar mahalle Evi’nin açılışında bir konuşma yapan
Başkan Keskin, “Herkesin bir ev hayali vardır, benim

tam 25 tane ev hayalim var. 50 yıllık bir Şişlili olarak, Şiş-
li’nin her mahallesinin, bir mahalle evi olsun istiyorum.

İşte bugün onlardan birini; Gülbahar mahalle Evi’ni açma-
nın büyük mutluluğunu yaşıyorum. Bu evinin çimentosu kar-

deşliğimiz, bu evin tuğlası dayanışma, bu evin her katı, her
köşesi, her şeyi size ait. Bu evin sahibi; Gülbaharlı kadınlar,
Gülbaharlı çocuklar, gençler, Gülbaharlı büyüklerimiz, engelli-
ler.Bu evin sahibi Gülbaharlılar. mahalle evleri sahip olduğu
özellikleriyle bizim için çok önemli. mahalle evi; toplumsal
dayanışmanın, mahalle kültürünün canlanması demek. ma-
halle evi; hakkınız olan hizmetlere daha kolay erişim demek.
mahalle evi; o mahallede yaşayanların gelişimi, sosyal ha-
yata katılımı, eğitimlerine destek ve kültür sanatla kolayca
buluşmaları demek. Gülbahar mahalle Evimizde bunların
hepsi ve daha fazlası olacak” dedi. HABER mERKEZİ

İstanbul Taksiciler Esnaf Odası Başkanı Eyüp Aksu, 8 Ocak'ta gerçekleştirilmesi planlanan UKOME toplantısı öncesinde İstanbul'da 
taksicilerin zam talebi hakkında açıklamalarda bulundu. İBB Ulaşım Daire Başkanlığı'na yüzde 65'lik zam talebi iletildiğini ifade
eden Aksu, "Bu mesleği sürdürebilmek için en az yüzde 65 oranında bir zam istedik. İndi-bindi ücreti en az 120 lira olmalı” dedi
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Tuğçe MARİK
ORTAYA KARIŞIK

A ilesinden uzakta İzmir'de
yaşam kuran ve burada çalı-
şan 25 yaşındaki V.K., DHA'ya

konuştu. Aydın, Söke'de yaşayan ba-
bası Hüseyin K.'dan 18 yaşına kadar iş-
kence boyutuna varan bir şiddet
gördüğünü belirten V.K., "Gözümüzü
açtığımız an itibarıyla aile içi şiddet,
kavga, gürültü, akıl almaz bir şekilde iş-
kence boyutu vardı. En ufak yaşlarım-
dan itibaren şiddet gördüm. Aynı
şekilde kardeşlerim de. Yani bizim ai-
lede eksik olmayan bir şiddet süreci
vardı" dedi. Babasının, “Şeytan çocuk”
diyerek döve döve öldürdüğünü iddia
ettiği 15 aylık kardeşi Armağan'ın, öl-
düğünde 5 buçuk yaşında olduğunu
belirten V.K., babasının hasta oldukla-
rında bile döverek kendilerini iyileştire-
ceğini söylediğini anlattı. Babasının
kardeşini döverek öldürüp gizlice göm-
düğünü söyleyen V.K., 2010 yılında,
ölen kardeşinin okul vakti gelince Milli
Eğitim görevlilerinin geldiğini, babası-
nın bir şekilde kardeşini nüfustan sil-
dirtmeyi başardığını öne sürdü.

Nefret noktasına geldik

Resmi kayıtlara göre toplam 12 kardeş
göründüklerini dile getiren V.K., şu
anda yaşayan 9 kardeş olduğunu,
5'inin babalarıyla yaşadığını ifade etti.
Kayıt dışında 6 kardeşleri olduğunu,
bunların kendilerine ölü doğdu denile-
rek evlerinin yanına gömüldüklerini
iddia eden V.K., bu iddiasıyla ilgili dava
açmaya çalıştığını ancak kovuşturmaya
yer olmadığına ilişkin karar verildiğini
belirtti. 2002 yılında bir dönem İstan-
bul'da yaşadıklarını söyleyen V.K. daha
sonra Aydın'a taşındıklarını belirterek,
2016 yılında babalarını polise ihbar et-
meye karar verme sürecini ise şöyle an-
lattı: "Kendisini kabullenmiştik, ama
yaptıklarını kabullenemiyorduk. Yaptık-
larından dolayı nefret noktasına geldik.
Kız kardeşlerimle birlikte üç kişi bir
araya geldik. Biz bu süreçte artık ne ya-

pabiliriz, okul kaydımız dahi yokken
hayatta sıfırdaydık. Aynı zamanda dev-
let düşmanıydı babam. Devlet memur-
larının onlara giden kadınlara tecavüz
ettiğini, kızları sattığını, çocukları organ
mafyalarına verdiğini, bu tür korkularla
tuttu bizi yıllarca. Biz evden çıktıktan
sonra ilk polise gidemedik bu korkuyla.
Üç kardeş el ele ayrıldık o evden. Gece
uyurken kaçtık evden. 2016 yılında bir
akrabamıza sığındık. Onu tehdit etti.
Akrabamız da dedi ki, 'Böyle olmaz,
babanızla baş edilmez. Siz gidin en iyisi
kendinizi güvenceye alın. Onun anlat-
tığı gibi değil devlet. Devlet menfaat uğ-
runa insanlara bir şey yapmıyor. Devlet
her zaman mağdurun yanındadır.' Biz
devlete sığındık.”

7 yıldır dava sürecindeyiz

Dava sürecine 7 yılda gelinebildiğini
söyleyen V.K., "Yıllarca elimizden alı-
nan özgürlüğümüz, eğitim hayatımız,
bizden alınan kardeşlerimiz, bütün bu
yapılanların hesabı sorulsun. Yaklaşık 7
yıldır dava sürecindeyiz. 7 yılda katede-
bildiğimiz yol, anca ilk duruşmaya katı-
labildik. Tutuksuz olarak yargılandı. Bu
süreçte evde yaşanabileceklerin sıkıntı-
ların haddi hesabı yok. Ve babamın
öyle bir huyu var ki her gün mutlaka bi-
rini döver, dövmeden duramaz” dedi.
Ablasının engelli kalmasına sebep ola-
nın da babası olduğunu öne süren V.K.
ablasının babasının yanında olmasına
da dikkat çekti.

Korkumuz yıllarca sürdü

Babasının kendilerini kablo, kemer ne
varsa onunla dövdüğünü anlatan
V.K., "Yerden yere çalarak kafamızı
yumruklayarak 'Şeytanı dövüyorum'
diye diye döverdi. Bugün bizim ölme-
miş olmamız, yaşıyor olmamız, bu
noktalarda mücadele verebiliyor ol-
mamız, tamamen bir tesadüftür.
Bizim yaşamamız normal değildi. Bu
süreç içerisinde kaç sefer biz yatak-

larda kaldık, yediğimiz dayaklardan
dolayı ayağa kalkamadık. Korkumuz
yıllarca sürdü ve en son evden çıkış
noktamız şuydu; öleceksek bir kere
ölürüz, ne olacaksak oluruz ama bu
zulüm artık yıllarca devam etmez diye
yola çıktık. Birbirimize tutunaraktan,
gayret vererekten her zaman, bir kö-
tüyü, bir zulmü durdurabilmek için
birlik olmak gerekiyordu. Bizim de o
evde psikolojimiz hiç normal değildi,
yaşadıklarımızdan dolayı. Kendi başı-
mıza akli irademizi toparlayıp da sav-
cıya, polise şikayetçi olayım
diyebilecek durumda değildik. Çünkü
bize gittiğimiz yerde çok affedersiniz,
tecavüz edecekler, satacaklar mantı-
ğıyla büyüdük" diye konuştu. DHA

Yabancıların 
en yakını…

D ünyanın bir bekleme istasyonu olduğunu öğ-
renseydiniz ne düşünürdünüz? Henüz böyle
bir şeyi bilmiyoruz, ama dünyayı bir bekleme

istasyonu gibi gören edebiyatımızın kadın şairlerinden
Nilgün Marmara, bu dünyayı bir bekleme istasyonu
gibi gördü. 1982'de Kağan Önal ile evlendi. Hani
bazen kalabalık içinde yalnızlık hissedersiniz ya, hatta
varken yokluğunu yaşarsınız… Nilgün Marmara’nın
“Yabancıların en yakını” diye bahsettiği eşi bile şöyle
demiş intiharından sonra: “Şiir yazdığını bile bilmez-
dim, bir kenarda pıtır pıtır bir şeyler karalardı.” 

“En yakın yabancı sendin, Daha sürülmemişken ışı-
ğın biberi yaramıza, Yaslanırken boşlukta duran bir
merdivene henüz. Yabancıların en yakınıydın sen!”
sözleriyle eşine ithafta bulunan Nilgün Marmara,
“Yalnızlık” şiirinde yalnızlığın tarifini o kadar güzel
yapmış ki, bu yalnızlığın tercih edilen değil de mecbur
bırakılan bir yalnızlık olduğunu hemen belli ediyor
bize. Çevresindekiler çok değişik bir kişiliği olduğunu
söylese de kimse fark etmemiş yalnızlığını. Zaten hep
öyle olmaz mı? İçinizdedir o yalnızlık, dışarıdan fark

edilmez. Özellikle o yalnızlığınıza se-
bebiyet veren kişi bunu hiç

ama hiç fark etmez.  Yal-
nızlığın verdiği tarif

edilmesi zor hisleri,
şu sözlerle tarif
etmiş şair Nilgün
Marmara: “Çok
yalnızım, mutsu-
zum. Göründüğüm
gibi değilim as-

lında, karanlıklarda
kaybolmuşum bir ışık

arıyorum, bir umut arı-
yorum uzun zamandır.

Aradıkça batıyorum karanlık
kuyulara, kimse duymuyor çığlıkla-

rımı. Duyan aldırış etmiyor, çekip kurtarmak istemi-
yor. Bense insanların bu ilgisizliği karşısında ilgiye
susamışım. Ümidimi yitirmişim. Biliyorum bir gün da-
yanamayacak küçük kalbim, arkamı dönüp inandığım
ve güvendiğim her şeye veda edeceğim.”

Manik-depresif tanısı konulan Nilgün Marmara, 29
yıllık hayatına pek çok şiir sığdırdı. Fakat hiçbir şiiri
de o hayattayken basılmamış. Manik-depresif duru-
mun düzelmesi için doktorları dinlemeyen Nilgün
Marmara’nın ruhsal sorunları giderek kötüleşti ve
1987 yılında, benimle aynı yaştayken hayatına son
verip ardında bir intihar mektubu bıraktı. Evinin bal-
konundan atlayıp hayatına son veren Nilgün Mar-
mara, geride bıraktığı intihar mektubunda şunları
yazmıştı: “...Bu durumdan kimse kimseyi ya da ken-
dini sorumlu, suçlu saymasın, çünkü suç yok, yalnızca
ırmağın akışına bir müdahale söz konusu! Her anın
niyesini sorgulayan bir varlığın saygısızlığını yok
etmek için kararlaştırılmış bir eylem bu!... Çocuklu-
ğun kendini saf bir akışına bırakması ne güzeldi. Yiten
bu işte! Bu tükenişle hiçbir yeni yaşama başlanamaz,
bu nedenle tüm sevdiklerime elveda diyorum. Beni ba-
ğışlayın! Bunu en çok annemden, babamdan ve Kağan
senden diliyorum. Dostlarımdan da! Seni hep sevdim
Kağan! Hoşçakalın!... Kuşlar ölünceye kadar iyi bakı-
nız onlara. Sahneden çekilirken yaşamıma karışmış
herkesi selamlıyorum...”

İstanbul'da 20 yıl önce babalarının 
15 aylık kardeşleri Armağan'ı
döverek öldürdüğünü ve olayı 
gizlemek için de bir arkadaşıyla 
beraber yetkililere haber vermeden
gömdüğünü ihbar eden kardeşlerden
V.K. (25), “Bugün bizim ölmemiş
olmamız, yaşıyor olmamız, bu 
noktalarda mücadele verebiliyor
olmamız, tamamen bir tesadüftür.
Bizim yaşamamız normal değildi. 
Bu süreç içerisinde kaç sefer biz
yataklarda kaldık, yediğimiz 
dayaklardan dolayı ayağa
kalkamadık" dedi
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Şu anda babasıyla biri 30 yaşlarında
zihinsel engelli ablası da olmak üzere
en küçüğü 13 yaşında 5 kardeşinin
yaşadığını ifade eden V.K., onlarla gö-
rüşmediğini ancak sağlık durumlarını
kontrol edebilmek için sık sık Aydın'a
gittiğini belirtti. V.K., "Şu an tek tasam,
engelli olan, kendisini koruyamayan
ablamın böyle psikopat, vahşi bir aile-
nin elinde olmasıdır. Onun oradan kur-
tulması için elimden geleni yapıyorum
ve yapacağım da. Bizim için çok sıkın-
tılı bir süreç, şöyle söyleyeyim o lanet
olası herifin yaptıklarından biz utan-
dık. Biz utandıkça o arsızca devam
etti. Şu anda çevresine oldukça zarar
vermekte. Fakat kaç tane dosyası
oldu, hiçbirinden ceza almadı çünkü
dağ başında kamera kaydı yok. Üç
kardeş el ele verdik, yıllardır devam
eden bu zulmü durdurmak için uğraşı-
yoruz. En ağır şekilde cezalandırılma-
sını talep ediyoruz. Yarın bir gün bir
tane daha ölü çıkmayacağının bir ga-
rantisi yok" şeklinde konuştu.

ÜÇ KARDEŞ
EL ELE VERDiK

Ev sahibi dehşet saçtı
Üsküdar'da iddiaya göre ev sahibi, kiracısı Gülay Alpagut'tan kirayı artırmasını istedi, daha sonra da 2023 yılına ait kiraları
ödemediğini öne sürerek tahliye davası açtı. Ev sahibi, Alpagut'un evine giderek kardeşi Tülay Alpagut'a saldırdı

ÜskÜdar Ahmediye Mahalle-
si'nde 2021 yılından bu yana ki-
rada oturan Gülay Alpagut,

iddiaya göre ev sahibinin kira artışı talebine
itiraz etti. Bu itirazdan kısa süre sonra ise ev
sahibinin eşi kapıya gelerek evi tahliye etme-
lerini istedi. Ev sahibi bir süre sonra da
Gülay Alpagut'un 2023 yılında elden verdi-
ğini söyleyediği kiraları ödemediğini öne sü-
rerek tahliye davası açtı.
Alpagut ise bu davayı, ara bu-
lucu olarak ev sahibine gönder-
diği Tülay Alpagut'un saldırıya
uğramasından sonra polis mer-
kezinde öğrendi.

Saldırıya uğradı

Kiracı Gülay Alpagut, 27 Ekim
tarihinde ev sahibi ile uzlaşmak
için kardeşi Tülay Alpagut'u
gönderdi. Bir üst katta oturan
ev sahibinin kapısını çalan
Tülay Alpagut ise iddiaya göre
ev sahibinin saldırısına uğradı.
O sırada yanında bulunan ye-
ğeni ise saldırı anını telefonuyla
kayıt altına aldı. Darbedilen
Tülay Alpagut, sağlık ekiple-

rince ambulansla hastaneye kaldırıldı. Alpa-
gut, hastanedeki tedavisinin ardından ev sa-
hibinden şikayetçi oldu. Yaşanan kavgadan
sonra polis merkezine giden kiracı Gülay Al-
pagut ise burada 2023 yılı kiralarını ödeme-
diği gerekçesi ile hakkında dava açıldığını
öğrendi. İcra ve tahliye davası karşısında
şaşkına dönen Gülay Alpagut, daha önce
elden ödediği kiraları ev sahibinin banka he-

sabına yatırarak bir kez daha ödediğini söy-
ledi. Öte yandan ev sahibi, iddalara yanıt
vermekten kaçındı.

Yasaları tanımıyoruz!

Yaşananları anlatan Gülay Alpagut, "Bir sü-
redir biz ev sahibiyle sorun yaşıyoruz. Ken-
disinin istediği kira artışını ben
karşılayamayacağımı söylediğim takdirde,

eşi beni tehdit etti. Yasaları
kullanmaları gerektiklerini
söyledim. Ben yasal hak-
kımı kullanıyorum. O da
'Biz yasaları tanımıyoruz,
gereğini yaparız' dedi. 'Teh-
dit mi ediyorsunuz?' dedim.
'Yapınca görürsünüz' dedi
bana. Sonra kız kardeşim
geldi. Neden böyle yaptıkla-
rına dair görüşmek istedi.
Kız kardeşim ara bulucu
olarak gitti. Ve gittiğinde
darbedildi. Kızım ve kız
kardeşim oradaydı. Ben
sesleri duyduğumda öldü-
rüyorlar zannettim.
KADES uygulamasıyla po-
lisler geldi. Kız kardeşim

feci şekilde kafatası ve boynundan darbe al-
mıştı. Baygınlık geçirdi, hastaneye gitti. Biz
de karakola yasal işlemleri yapmaya gittik"
dedi.

Tahliye davası açtı!

Ev sahibinin haksız kazanç peşinde oldu-
ğunu ileri süren Gülay Alpagut, "Bize icra ve
tahliye davası açmış. Tahliye davasının ko-
nusu da bizim kiralarımızı ödemediğimizle
ilgili. 2023 yılında ödediğim kiraları tekrar
benden talep ediyor. Bunu yapabilmesinin
sebebi de bana İBAN numarası vermedi. O
nedenle de ben üst kata çıkarak gelinine tes-
lim ettim. Elimde delillerimin de olmasına
rağmen maalesef ben geçtiğimiz cuma günü
2023 yılı kiralarımı 44 bin 800 lira olarak tek-
rar ödemesini gerçekleştirdim. Şunu anla-
dım ben, haksız kazanç sağlıyor. Kendisi eski
bir zabıta müdürü. Resmen ev sahibi terörü
yaşıyorum. Eşi kapımın önünden geçerken
sözlü şiddet uyguluyor hala. Kendi paramla
şiddet görüyorum. Kimseyi kendiniz gibi dü-
şünmeyin. İnsanların gerçekten de parasal
bir durum araya girdiğinde ne kadar kötü
olabileceklerini öğrendim. Asla güvenmesin-
ler ve İBAN'larına yatırsınlar paralarını" şek-
linde konuştu. DHA

Bu yumruk 
hepimize

atıldı
İstanbul'da 'Şehitlerimize Rahmet, 
Filistin'e Destek, İsrail'e Lanet' mitingi
sonrası, üzerinde Kelime-i Tevhid
yazılı, yeşil renkli bayrak taşıyan ve
yumruklu saldırıya uğrayan İsmail
Aydemir, “Bu yumruk Filistin
mitingine giden herkese, şehitlerimize
ve onların yakınlarına atıldı” dedi

Yeni yılın ilk gününde çeşitli vakıf ve
derneklerin oluşturduğu Milli İrade
Platformu tarafından Galata Köprüsü

üzerinde gerçekleştirilen 'Şehitlerimize Rahmet,
Filistin'e Destek, İsrail'e Lanet' mitingi sonrası
üzerinde Kelime-i Tevhid yazılı, yeşil renkli bay-
rak taşıyan İsmail Aydemir, tartıştığı Ege A.'nın
yumruklu saldırısına uğramıştı. Saldırı sonrası
Aydemir'in yüzü kanlar içinde kalırken Ege A. ise
polis ekiplerince gözaltına alınmış çıkarıldığı İs-
tanbul Nöbetçi Sulh Ceza Hakimliği tarafından
tutuklanarak cezaevine gönderilmişti.

Şehitler için gittim

Konuya ilişkin bugün İstanbul Adalet Sarayı
önünde avukatlarıyla birlikte basın açıklaması
yapan İsmail Aydemir, "Türkiye hepimizin ül-
kesi. Ben Müslüman ve Türk'üm. Allah birliği-
mizi bozmasın. Bu yumruk sadece bana
atılmadı. Bu yumruk Türkiye'deki bütün insan-
lara, Filistin mitingine giden herkese, şehitleri-
mize ve onların yakınlarına atıldı. Çünkü ben
onlar için oraya gittim. Allah o kardeşimize de,
bana da, herkese de akıl fikir versin. Birbirimize
girmeyelim, kardeş olalım, Birbirimizi sevelim"
dedi.

Kan revan içinde kaldı

Aydemir'in avukatı Funda Bıçak ise "Müvekkilim
yürüyüş sonunda evine dönmek üzereyken yolda
bir anda şüpheli şahıs karşısına çıkarak yüzüne
sert bir yumruk atıp yere düşürmüştür. Müvekki-
lim kendisinin babası yaşındadır ve 2 çocuk sa-
hibidir. Neye uğradığını şaşıran müvekkilimin
ağzı burnu, kan revan içinde kalmıştır. Saldırgan
özür dileyeceği yerde hakaret içeren sözlerine
devam etmiştir. Müvekkilime yönelik geri zekâlı
gibi sözler sarf etmiştir. Az ileride bulunan bir
trafik polisi sayesinde de zanlı yakalanarak adli
makamlara teslim edilmiş ve tutuklanmıştır. Mü-
vekkilim bu olayda son derece mağdurdur hiçbir
şekilde yürüyüşün amacına ters düşen bir hare-
kette bulunmamıştır. Bu niyette de birisi değildir"
ifadelerini kullandı. DHA



T ÜİK’in Aralık ayı enflasyon rakamını du-
yurmasının ardından kamuda çalışanların
ve emeklilerin de zam oranı belli oldu.

Memur-Sen Başkanı Ali Yalçın zam oranlarına
ilişkin olarak "Kamu görevlilerine ve emeklilerine
iyileştirme yapılmalı" dedi. TÜFE rakamlarının
açıklanmasının ardından memur enflasyon farkı ve
yüzde 15 toplu sözleşme zammı ile nihai oran
yüzde 49,25 olarak hesaplandı. Memur-Sen Baş-
kanı Ali Yalçın zam oranlarına ilişkin açıklama-
sında, "Aralık ayında enflasyonu baskılayalım,
ocak ayında zamları yansıtalım' anlayışının galip
geldiği maalesef bir kez daha görülmüştür." tepki-
sini gösterdi. Yalçın, gelir vergisi oranlarının da
yüzde 15'e sabitlenmesi gerektiğini söyledi.

Maaş zammı yetersiz

Yalçın, "Kamu görevlilerine ve emeklilerine iyileş-
tirme yapılmalıdır" ifadelerine yer verdiği açıklama-
sının tamamında şunları kaydetti: "TÜİK
tarafından Aralık ayı enflasyon oranı yüzde 2,93 ve
yıllık enflasyon yüzde 64,77 olarak açıklandı.
Kamu görevlileri ile emeklilerinin 2024 Ocak maaş
ve ücretlerine yansıyacak enflasyon farkı yüzde
29,78 olarak belirlendi. Kamu Görevlileri Hakem
Kurulu Kararı gereği; Ocak ayında maaş ve ücret-
lere yapılacak yüzde 15 artış ve enflasyon farkı ile
birlikte kamu görevlileri ve emeklilerine toplamda
yüzde 49,25 artış yapılacak.  Bu durumda en
düşük kamu görevlisi maaşı (bekar) 30 bin 910 TL
iken en düşük kamu görevlisi emeklisi maaşı ise 14
bin 700 seviyelerinde olacaktır.  En düşük kamu
görevlisi emekli aylığı ile en düşük kamu görevlisi
maaşı/ücreti arasındaki oran yüzde 47,5 olarak
gerçekleşti. Görev aylığı ile emekli aylığı arasındaki
bu büyük farklılık kapatılmalı, öncelikle 8 bin 77
TL ilave ödeme emekli kamu görevlilerine yansıtıl-
malı, kamu görevlisi emeklilerinin haklı beklentisi

görülmeli ve sesleri duyulmalıdır” dedi.

Bütün ürünler zamlandı

Asgari ücret üzerinden örnekler veren Yalçın,
“2024 yılında uygulanacak Asgari Ücret 11 bin
402 TL’den 17 bin 2 TL’ye yükseltildi. Asgari ücrete
yapılan yüzde 49’luk artış, çalışanların haklı bek-
lentilerinin görüldüğünün olumlu göstergesidir.
Asgari ücretli zamlı maaşını Şubat ayında, kamu
görevlilerimiz ise 15 Ocak'ta alacakken, Aralık
ayında fiyatları baskılayarak enflasyonu düşük
gösterme gayretinde olan piyasa yöneticilerinin
“Aralık ayında enflasyonu baskılayalım, Ocak
ayında zamları yansıtalım” anlayışının galip geldiği
maalesef bir kez daha görülmüştür.  Yılbaşı gece-
sinden itibaren sermaye/piyasa yöneticilerinin “Gi-
derler artmadan gelirleri artırma” rekabetinin
sonucunda etiketleri değiştirme yarışına şahit
olduk.  Gelirler 6 ayda bir defa artarken, önümüz-
deki 6 ay boyunca giderleri anlık olarak ürünlere
yansıtacak sermayedarlar; arz-talep dengesi kadar
hakkaniyet/vicdan terazisini de kontrol etmelidir”
şeklinde konuştu. HABER MERKEZİ 
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AntAlyA'dA yeni yılda
tıraş ücretine yüzde 80
zam geldi. Antalya Ber-

berler Esnaf ve Sanatkarlar Odası,
yeni fiyatları kentteki 1750 üye iş ye-
rine 'Lüks', 'A', 'B' ve 'C' olmak üzere
4 tarifeyle duyurdu. Yeni fiyat liste-
sine göre saç sakal kesimi, 'Lüks' tari-
fedeki berberlerde 1100 lira, 'A'
tarifesinde 550 lira, 'B' tarifesinde
480 lira ve 'C' tarifesinde ise 400 lira
oldu. Antalya'daki saç sakal kesim
ücretine yapılan zam, sosyal medya
kullanıcılarının da dikkatini çekti.
Sosyal medya paylaşımlarında tıraş
ücretlerindeki pahalılığa, 'Tıraşın
lüksü nasıl oluyor?', 'Altın makasla

mı kesiyorlar', 'Tıraş sonu kafanı altın
suyuna mı batırıyorlar?', 'Berber abi-
ler saç sakalı benzinli odun moto-
ruyla mı kesiyorsunuz?', 'Bir adet sıfır
fazla eklenmiş sanırım', 'Altın kap-
lama makasla tıraş olma keyfi için'
yorumlarla vurgu yapıldı.

Berberlerde 4 farklı tarife

Antalya Berberler Esnaf ve Sanatkar-
lar Odası Başkanı Yüksel Uzun, 20
yılı aşkın süredir kentte 4 farklı tari-
feyle fiyat listesi oluşturulup, üye iş
yerleriyle paylaşıldığını anlattı. Artan
maliyet nedeniyle kesim ücretine artış
yapıldığına değinen Uzun, "Lüks ta-
rife, alışveriş merkezi ile oteller bölge-

sinde kullanılıyor. A sınıfı Lara böl-
gesi ile Konyaaltı ilçesinde, B sınıfı
şehir merkezi, C sınıfı da Kepez il-
çesi, Varsak bölgesi, Aksu ile Döşe-
mealtı ilçesinde kullanılıyor.
Tarifemizde geçen yıla göre yüzde 80
artış oldu. Malzeme fiyatları, kira üc-
retlerindeki artış, sosyal güvence
ödemeleri nedeniyle mecburen fiyat-
ları artırdık. Fiyat artışına esnafımız-
dan, 'Kafede 40 liraya çay içildiği
dönemde, ayda bir kere tıraş olmak
için bu fiyat ödenir' gibi olumlu tep-
kiler aldık. Vatandaşın farklı tepkileri
de olacak ama çoğunlukla olumlu
düşünceler alıyoruz" diye konuştu.
HABER MERKEZİ Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulka-

dir Uraloğlu tarafından verilen işletme
ruhsatıyla uçuş hayatına başlayacak
olan AJet, 2024 yılında 103 uçaklık
filosuyla 33 ülkede toplam 93 
noktaya uçacak. Havayolu şirketi yaz
tarifesiyle yolculara hizmet verecek

28 AğuStoS 2023 tarihinde Sivil Havacılık
Genel Müdürlüğü'ne (SHGM) yapılan ilk
müracaatla ön izinlerini alan AJet, dün de iş-

letme ruhsatını aldı. İşletme ruhsatını Bakan Uraloğ-
lu'ndan alan Türk Hava Yolları (THY) Yönetim Kurulu
ve İcra Komitesi Başkanı Ahmet Bolat sosyal medya he-
sabından yeni havayolu şirketinin çalışmaları hakkında
bilgi verdi.

Biletler çok yakında

Bolat yaptığı paylaşımda, "2024 yılının ilk iş günü hem
Türkiye hem de markamız için güzel bir haberi Sayın
Bakanımız sizlerle paylaştı. 2024 yaz tarifesi itibariyle
uçuşlara başlayacak olan AJET havayolumuz işletme
ruhsatını aldı. Sivil Havacılık Genel Müdürlüğümüze ilk
müracaatını 28 Ağustos 2023 tarihinde gerçekleştirdiği-
miz ve ön izinlerini de Eylül ayı içinde aldığımız AJet,
bugün işletme ruhsatını Ulaştırma ve Altyapı Bakanımız
Sayın Abdulkadir Uraloğlu'ndan teslim alarak kalkışa
hazır olduğunu gösterdi. Biletleri yakında satışa sunula-
cak olan AJet, 2024 yılında 103 uçaklık filosuyla 41 yurt
içi ve 52 yurt dışı nokta olmak üzere 33 ülkede toplam
93 noktaya uçacak. AJet markamıza yolculuğunda bir
kez daha başarılar diliyor, bu süreçte emeği geçen başta
sayın Cumhurbaşkanımız, Ulaştırma ve Altyapı Bakanı-
mız, Sivil Havacılık Genel Müdürümüz olmak üzere
tüm yetkililere ve çalışma arkadaşlarıma teşekkür ediyo-
rum" dedi. HABER MERKEZİ

33 ülkede 
93 noktaYa uçacak!

Yemeksepeti, 2024'ün ilk kampanyasını
duyurdu. Yeni kampanya, kullanıcıların geniş
restoran yelpazesinden sevdikleri yemeklere
uygun fiyatlarla ulaşmalarını hedefliyor.
Kullanıcılar, "SEPETTE100" kupon kodu ile
seçili restoranlardan yapacakları siparişlerde
100 TL indirimden yararlanabilecekler

Burger, pizza, tavuk, sağlıklı yiyecekler,
Türk yemekleri -lahmacun, çiğ köfte, kebap-,
içecek ve tatlı gibi en popüler ürünler üzerine

yoğunlaşan bu kampanya ile Yemeksepeti, kullanıcıla-
rına geniş yemek alternatifleriyle lezzetli seçenekler sunu-
yor. Kullanıcılara daha fazla restoran ve menü seçeneği
sunarak, keyifli ve uygun fiyatlı bir yemek deneyimi sağ-
lamayı hedefleyen kampanyadan faydalanmak için Ye-
meksepeti kullanıcıları “SEPETTE100” kupon kodunu
bir defadan fazla kullanabiliyorlar. HABER MERKEZİ

Yemekte 100 lira
indirim var

Lüks tarifede tıraş 1100 Lira
Yeni yılda Antalya'da saç kesim fiyatları yüzde 80 arttı. Antalya Berberler Esnaf ve Sanatkarlar Odası'nın üyelerine gönderdiği yeni fiyat listesinde
saç sakal kesimi, 'Lüks' tarifedeki berberlerde 1100 lira, 'A' tarifesinde 550 lira, 'B' tarifesinde 480 lira ve 'C' tarifesinde 400 lira olarak belirlendi

Altı aylık enflasyon rakamlarının netleşmesinin ardından memur ve
emekli maaş zam oranı da belli oldu. Memur-Sen Genel Başkanı Ali
Yalçın, netleşen oranlarda iyileştirme yapılması gerektiğini söyledi

IYILESTIRME
SART!

YOKSULUN GIDA 
enflasyonu yüzde 113,1
Devrimci İşçi Sendikaları Konfederasyonu Araştırma Merkezi (DİSK-AR), en yoksul
yüzde 20’lik gelir grubunda gıda enflasyonunun yüzde 113,1 olduğunu açıkladı

TÜİK, 2023 yılı Aralık ayı en-
flasyon rakamlarını açıkladı.
Tüketici Fiyat Endeksi (TÜFE),
2023 yılı Aralık ayında bir ön-

ceki aya göre yüzde 2,93, bir önceki yılın
aynı ayına göre yüzde 64,77 ve on iki aylık
ortalamalara göre yüzde 53,86 olarak ger-
çekleşti. Devrimci İşçi Sendikaları Konfede-
rasyonu Araştırma Merkezi (DİSK-AR),
enflasyon verilerinin ardından yaptığı açıkla-
mada, "TÜİK, Aralık 2023 döneminde gıda
enflasyonunu yüzde 72 olarak açıkladı.
Ancak bu enflasyon halkın hissettiği gerçek
enflasyonu yansıtmaktan oldukça uzak bir
oran" ifadelerine yer vererek en yoksul yüzde
20’lik gelir grubun gıda enflasyonunun yüzde
113,1 olduğunu açıkladı. Açıklamada ayrıca
TÜİK'in Haziran 2022'de madde sepeti fiyat
listesini açıklamaktan vazgeçmesi üzerine
DİSK'in TÜİK'e karşı açtığı davaya rağmen
madde sepeti verilerinin hâlâ yayımlanmadı-
ğına da değinildi.

Her kesimde hissediliyor

"Resmi ortalama enflasyon oranları düşük
gelirlilerin, emekçilerin günlük yaşamda kar-
şılaştığı ve hissettiği oranlar değildir" denilen
açıklamada DİSK-AR'ın araştırmasına ait ve-
rilere yer verildi.DİSK-AR verilerine göre gıda
enflasyonu ortalama yüzde 72 olarak gerçek-
leşirken emeklilerde gıda enflasyonu yüzde
88,4 oldu. Üçüncü yüzde 20’lik gelir grubu-
nun gıda enflasyonu yüzde 82,1 olurken,
düşük gelirli ikinci yüzde 20’lik grubun gıda
enflasyonu yüzde 94,1 ve en yoksul yüzde
20’lik gelir grubun gıda enflasyonu ise yüzde
113,1 olarak gerçekleşti. Dördüncü (yüksek)
yüzde 20’lik gelir grubunun gıda enflasyonu
yüzde 68,9 olurken, en yüksek gelir grubu-
nun gıda enflasyonu ise yüzde 52,9 oldu.
Böylece en yoksul gelir grubunun gıda en-
flasyonu yüzde 113,1 olurken, en yüksek

gelir grubunun gıda enflasyonu yüzde 52,4
oranında kaldı. Açıklamada "Bu durum en-
flasyonun gelir gruplarına, farklı toplumsal
kesim ve sınıflara göre önemli ölçüde farklı
hissedildiğini ortaya koyuyor" ifadelerine yer
verildi.

Enflasyonda dev artış

2005 ve 2023 verilerinin karşılaştırıldığı açık-
lamada son yıllarda gıda enflasyonu ile
genel enflasyon arasındaki farkın açılmaya
başladığı belirtilerek şunlar kaydedildi:
2005 yılında 122,6 olan TÜFE endeksi, Aralık

2023’te 1859,3’e yükseldi.2005’te 116 olan
gıda fiyatları endeksi ise 2023’te 2,675’e
yükseldi.Böylece TÜFE  2005’ten bu yanda
15 kat; gıda fiyatları ise 2005’ten bu yana 23
kat arttı.2005’te yüzde 7,7 olan yıllık enflas-
yon oranı 2023’te yüzde 64,7 oldu.2005’te
yüzde 4,9 olan yıllık gıda enflasyonu ise
2023’te yüzde 72’ye yükseldi.Öte yandan son
yıllarda gıda enflasyonu ile genel enflasyon
arasındaki fark açılmaya başladı. Aralık
2005’te TÜFE’yle aynı seyreden gıda fiyatları
endeksi Aralık 2023’te TÜFE’nin 816 puan
(yüzde 43,8) üstüne çıktı. HABER MERKEZİ

BSH Türkiye’nin
yeni CEO’su 
BSH Türkiye İcra Kurulu Başkanlığı’na
(CEO) 2018 yılından bu yana BSH
Güney Afrika CEO’su olarak görev
yapan Alper Şengül atandı. Şengül, yeni
görevine resmi olarak 1 Ocak’ta başladı

BSH Türkiye’nin İcra Kurulu Başkanlığı
(CEO) pozisyonuna, şirket içinde üst
kademelerde uzun yıllar görev yapan ve

kritik tecrübeler kazanan Alper Şengül getirildi.
Ağustos 2018’den bu yana BSH Ev Aletleri
Grubu’nda Güney Afrika CEO’luğu görevini yürü-
ten Şengül, yeni görevine resmi olarak 1 Ocak 2024
tarihinden itibaren başladı.  Alper Şengül, yeni gör-
evini 1 Mayıs 2023’te Gelişen Pazarlar Bölgesi
(REM) CEO’su olarak atanan ve o günden bu
yana aynı zamanda BSH Türkiye İcra Kurulu Baş-
kanlığı’nı da yürüten Gökhan Sığın’dan devraldı.

Alper Şengül hakkında

Almanya’daki Paderborn Üniversitesi Makine Mü-
hendisliği Bölümü’nden mezun olan Alper Şengül,
yüksek lisans derecesini aynı bölümden aldı. BSH
Ev Aletleri Grubu’na 1999 yılında Planlama Yöne-
ticisi olarak katılan Şengül, ticari pazarlama, marka
pazarlama ve satış gibi çeşitli alanlarda liderlik
yaptı. Şengül, BSH’nin Münih’teki merkezinde
satış kontrol ve Asya, CIS ve Kuzey Afrika bölgesel
marka sorumluluklarını üstlendi. Şengül, 2018’den
bu yana Güney Afrika CEO’luğu görevini 
yürütüyordu.
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CHP AMIRAL 

M emleket Partisi Genel Baş-
kanı Genel Başkanı Mu-
harrem İnce, Parti

Sözcüsü İpek Özkal Sayan ve bera-
berindeki heyet ile CHP Genel Baş-
kanı Özgür Özel'i, CHP Genel
Merkezi'nde ziyaret etti. İnce'yi ka-
pıda CHP Parti Sözcüsü Deniz
Yücel karşıladı. İnce, basın mensup-
larına, "Genel Başkana hayırlı uğurlu
olsun ziyaretine geldim" dedi. Gö-
rüşme sırasında Özel'e ise CHP
Genel Sekreteri Selin Sayek Böke ve
Genel Başkan Yardımcıları Deniz
Yücel ile Gül Çiftci eşlik etti. İnce ve
Özel'in görüşmesi yaklaşık 1 saat
sürdü.

Anayasa'ya karşı darbe

İki lider, görüşmenin ardından ortak
basın açıklaması yaptı. İlk olarak söz
alan Özgür Özel, "Bugün Memleket
Partisi'nin saygıdeğer Genel Başkanı
sayın Muharrem İnce ve heyetini
kabul ettik. Kendileri partimize hayırlı
olsun ziyaretine geldiler. Kendilerine
nazik ziyaretleri için teşekkür ediyo-
rumz" dedi. “Görüşmede memleket
meselelerini, halkın meselelerini ko-
nuştuk. Süreç içinde diyalog ve temas
halinde olma konusunda fikir birli-
ğine vardık” diyen Özel, konuşma-
sına "Tabii biz görüşmemizi
yaparken, sürekli bugün CHP'nin
açıklayacağı belediye başkan adayla-
rından bahsedildiğini takip ettik. Ar-
kadaşlar, dün Anayasa
Mahkemesi'nin kararını hiçe sayan,
dolayısıyla Anayasa'yı askıya alma
anlamına gelen bir darbe gişiriminin
son perdesi oynandı. Bu şartlar al-
tında bugün yapılacak MKY toplan-
tımızın ve ardından yapılacak PM
toplantımızın özel gündemle topla-
nacağını duyurmuştum. Bugün biz-
den bir belediye başkan adayı ve yerel
seçimlere ilişkin hiçbir şey duymaya-
caksınız. MYK'nın ve PM'nin ola-
ğanüstü gündemi içinde
bulunduğumuz Anayasa'ya karşı
darbe girişimidir" ifadelerini kullandı. 

Kaygıları konuştuk

Muharrem İnce ise Özel'le memleket
meseleleri üzerine bir değerlendirme
yaptıklarını söyleyerek, "Tabii ki önü-
müzdeki seçim süreciyle ilgili de kay-
gılarımızı dile getirdik. Çünkü
biliyorsunuz bu memleketin adliyesi,
zaptiyesi, mülkiyeti, harbiyesi, tıbbi-
yesi ele geçirilmiş durumda. Memle-
kette yargı, iktidarın sopası olmuş
durumda. Yargının olmadığı bir
yerde, yargının düzgün işlemediği bir

yerde ekonominin kurallarının düz-
gün işlemesi mümkün değildir. Eğer
yargı Türkiye'de adalet dağıtmıyorsa,
bir ülkede yargı adalet dağıtmıyorsa,
sadece Türkiye olması şart değil. O
ülkede yoksulluk kaçınılmazdır” dedi. 

Yargı karın doyurur

“Hep söylediğim bir sözü bir kez
daha tekrar edeyim; yargı karın do-
yurur. Türkiye'de yargı aklını başına
almalıdır” diyen İnce, “Türkiye'de
yargı bizi yoksulluğa sürüklemekte-
dir. Bugün dolar 30 TL olmuşsa,
euro 35 liraya doğru gidiyorsa
bunun birinci sorumlusu ekonomist-
ler değildir; yargıçlardır, hakimlerdir,
savcılardır, siyasetçilerdir. Bunu her-
kes görebilmelidir. Bu beni ürkütü-
yor. Baskılanmış bir döviz, zorla
orada tutulan bir döviz, yargı eliyle
bir takım hizaya getirmeler. Memle-
ketimizin geleceği açısından bizi ür-
kütüyor” açıklamasını yaptı. 

Görüşlerimizi aktardık

İnce, son seçimde de hem cumhur-
başkanlığı, hem Meclis çoğunlu-
ğunu ele geçirmiş bir iktidar
olduğuna vurgu yaparak, "Bu psiko-
lojik üstünlükle bu seçimlere giriyor.

Onun için Sayın Özgür Özel'e,
'Cumhuriyet Halk Partisi amiral ge-
midir. Bugün muhalefetteki en güçlü
partidir' dedik. O konuda görüşleri-
mizi aktardık. Türkiye nasıl yeniden

ayağa kaldırılır, nasıl bir topyekun
mücadele edilip, bu konuda görüşle-
rimiz neyse dilimizin döndüğü kadar
kendisiyle bunları paylaştık" 
ifadelerini kullandı.

AdAlet Bakanı Yılmaz Tunç,
Cumhuriyet'in 100. Yılında Türk
Medeni Kanunu Çalıştayı'na ka-

tıldı. Beyoğlu'nda bir otelde gerçekleşen Ça-
lıştay'da konuşan Bakan Tunç, "İsrail dış
istihbaratının özellikle ülkemizde gerek askeri
gerek siyasal casusluk faaliyetlerine ilişkin so-
ruşturmalar yeni değil. Daha önceki yıllarda
da bu tür soruşturmalar ve davalar açılmıştı.
Tabi son soruşturma şu anda gündemde. Bu
kapsamda da 34 gözaltı var. Şu anda gözaltı
süresi içerisinde ifadeler alınıyor. Yine 12 kişi
hakkında da yakalama kararı çıkarıldı. İstan-
bul Cumhuriyet Başsavcılığımızın soruştur-
duğu bir konu. 2 Ocak'ta bir operasyon
gerçekleşmişti. Milli istihbarat teşkilatımızın
ve emniyet istihbaratımızın verdiği bilgiler ışı-
ğında deliller ışığında İstanbul Cumhuriyet
Başsavcılığımız terörden sorumlu savcılığı-
mız bu konuyu soruşturuyor. Şu anda 46 kişi
hakkında işlem yapıldı. 34 gözaltı var 12 de
yakalama. Daha önceki yıllarda da yine 2021
yılının ekim ayında yapılan bir operasyonda
da yine aynı şekilde 27 şahıs hakkında adli
işlem gerçekleşmişti. Bununla ilgili dava
açıldı. İstanbul 22. Ağır Ceza Mahkemesinde
devam ediyor. Yine 2022'nin Aralık ayında
gerçekleşen bir operasyonda da 62 kişi hak-

kında adli işlem yapılmıştı. Orada da 19
sanık tutuklu. İsrail dış istihbaratı adına ülke-
mizde siyasal ve askeri casusluk faaliyetleri
şüphesiyle açılan soruşturmalar ve sonra-
sında da delillerin kuvvetli olması nedeniyle
tutuklama kararları verildi ve davaları da
devam ediyor'' dedi. 

Liyakatı esas alırız

Adalet Bakan Yardımcısı Ramazan Can'la il-
gili bir konferans sırasında görüntülenen cep
telefonu üzerinden ''torpil'' iddiası ortaya atıl-
mıştı. Bu konuya değinen Tunç, "Tabii, bakan
yardımcımız ile ilgili basına da intikal eden
hususları biz de gördük. Bizim tek kriterimiz
vardır o da liyakat. Milletvekillerimize, bakan
yardımcılarımıza, toplumun değişik kesimle-
rinden talepler gelir. İktidardan da gelir bu
talepler, muhalefet milletvekillerinden de
gelir. Dolayısıyla bunların değerlendirmesini
yapacak olan hükümetteki komisyonlardır.
Bu komisyonlarımızın özellikle Adalet Ba-
kanlığımızda liyakatı esas alırız biz. Bizim he-
defimiz budur. Yani tek derdimiz bu işi en
düzgün yapacak kişilerdir. Referanslar olabi-
lir başka talepler olabilir ama talepler değer-
lendirilirken ilgili komisyonlar özellikle kişinin

liyakatına bakar. O işi yapabilip yapamaya-
cağına bakar. Dolayısıyla bizim tek kriterimiz
liyakatdir. Bize herkes ulaşabilir, mail atabilir,
cep telefonlarına mesaj atabilir, dolayısıyla
bu anlamda tüm bu talepleri değerlendirecek
olan ilgili komisyonlardır. Kanunen bizim
bakanlığımızda kurulmuş olan komisyonlar
var. Çok çeşitli sınavlardan, kademelerden
geçerler. ÖSYM'nin yaptığı sınavları verirler
sonrasında da liyakati esas alan bizim kriteri-
miz vardır. Biz bu kriterden şaşmayız. O ne-
denle o torpil iddiaları vesaire bunları
tamamen reddediyoruz. Talepleri alırız onu
değerlendirmek elbette ki komisyonun. Özel-
likle kriterlere uymuyorsa o talepler elbette ki
devre dışı kalır" diye konuştu. 

Bu konu çok konuşuldu

Yargıtay 3. Ceza Dairesi'nin Anayasa Mah-
kemesi’nin tutuklu TİP milletvekili Can
Atalay hakkında verdiği ikinci ihlal kararını
uygulamamsı konusunda da açıklamada
bulunan Bakan Tunç, “Bu uzun süredir ko-
nuşuldu. Anayasa Mahkemesi'nin kararın-
dan sonra Yargıtay'ın vermiş olduğu bir
karar söz konusu oldu. Yargıtay, bu konuda
anayasanın milletvekili dokunulmazlığını
düzenleyen 83'üncü maddesi ve 14'üncü

maddesinin Anayasa Mahkemesi kararıyla
uygulanamaz hale getirildiği yönünde bir
karar verdi. 83'üncü maddede, seçimden
önce soruşturmasına başlanmış olmak kay-
dıyla anayasal düzene ilişkin suçlar doku-
nulmazlık kapsamı dışında. Burada
Yargıtay'ımızın görüşü bu. AYM ise doku-
nulmazlıktan yararlanabileceği yönünde bir
görüş belirtti. Orada iki yüksek mahkeme-
miz arasında bir görüş farkı ortaya çıktı.
Son verilen karar Yargıtay'ın vermiş olduğu
karar. Yargıtay'ın vermiş olduğu kararı da

gerekçesini okuduğunuz zaman hep bera-
ber görmek mümkün. Bundan sonraki sü-
reçte ilgililer başvuru yapar yapmaz onlar
onların bileceği iş. Tabii ki Yargıtay'ın ver-
miş olduğu ilk derece istinaf ve Yargıtay il-
gili daireleri, itiraz sonrası başka dairenin
de vermiş olduğu kesinleşmiş bir hüküm
söz konusu. Bu kesin hüküm de şu anda
TBMM'de. TBMM'nin gündeminde olan
tamamen Meclis kendi gündemine hakim.
Hep beraber önümüzdeki süreci 
göreceğiz” diye konuştu. DHA

Pazar günü
açıklayacağız

AK PArti Genel
Başkan Yardımcısı ve
Parti Sözcüsü Ömer

Çelik, AK Parti Genel Merke-
zi'nde gündeme ilişkin değerlen-
dirmelerde bulundu. Çelik,
Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın,
Gazze'de meydana gelen katli-
amların durdurulması ve bir
ateşkese varılması ile ilgili diplo-
masi trafiğinin yoğun bir şekilde
devam ettiğini söyledi. 

Birkaç aşamalı yöntem

Türkiye açısından da yerel se-
çimlerin yaklaştığını hatırlatan
Çelik, "Cumhurbaşkanımız bu
yoğunluğunun içerisinde parti-
mizde mesai harcayarak yerel
seçime dönük olarak hazırlık-
lara başkanlık ediyor. Evvelki
haftalarda yoğun bir mesaiyi
genel merkezimizde geçirerek
devam ettirmişti. Hem devlet iş-
lerinin yanı sıra aynı zamanda
da seçimlere hazırlıklarla ilgili
mesaisi bu yoğunlukta devam
ediyor. Şimdiye kadar birkaç
aşamalı adayların değerlendiril-
mesi ve belirlenmesiyle ilgili bir-
kaç aşamalı yöntem takip ettik.
Cumhurbaşkanımız büyükşe-
hirleri ve şehirleri toplayarak bu
değerlendirmeleri yaptı ve bu
şekilde çalışmalar devam etti.
Şu anki geldiğimiz noktada
artık adayların ismi belirlen-
meye başlandı. Adaylarımızın
ilk açıklamasını, belirli bir bölü-
münü bu pazar günü İstan-
bul’da Haliç Kongre
Merkezinde gerçekleştireceğiz.
Ayın 15’inde hem seçim beyan-
namemizi hem de kalan adayla-
rımızı Ankara’da açıklayacağız.
Bunlar şehirler ve büyükşehirle-
rin bir kısmını kapsayacak. Böy-
lece 2 parçalı bir takvim halinde
adaylarımızın açıklanması çalış-
masını gerçekleştirmiş olacağız.
Cumhurbaşkanımız başkanlı-
ğında çalışmalar devam ediyor."

Erdoğan'ın takdirinde

'Pazar günü Ankara ve İstanbul
adayları açıklanacak mı?' soru-
suna Çelik, o konunun Cum-
hurbaşkanı ve AK Parti Genel
Başkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan'ın takdirinde olduğunun 
yanıtını verdi. Seçim beyanna-

mesine ilişkin çalışmaların
devam ettiğini ifade eden Çelik,
"Biz yerel yönetimi yüksek olan
bir bakıma da bizim siyasi hare-
ketimizin öncesinde Recep Tay-
yip Erdoğan belediyeciliği
dediğimiz bir belediyecilik gele-
neği içerisinde siyasi hareketi-
mize de evrilmiş bir yapıyız. Bu
sebeple de yerel yönetimler ko-
nusunda hem söyleyeceğimiz
çok şey var, bir yandan da 20
yıldır bu konuda yaptığımız bir-
çok şey var. Toplumsal değişim,
şehirlerdeki değişim, şimdiye
kadar sürdürdüğümüz iyi uygu-
lamaları sürdürmeyi ama aynı
zamanda da yeni siyasetler ge-
liştirmeyi de gerektiriyor" dedi.

Bahçeli ile görüşecek mi?

“Adaylar açıklanmadan önce
Cumhurbaşkanı Erdoğan ile
MHP Genel Başkanı Devlet
Bahçeli'nin bir görüşmesi olur
mu?” sorusa üzerine Çelik,
"Sayın Cumhurbaşkanımız ile
Sayın Bahçeli'nin hem dünya
gündemiyle ilgili hem Türkiye
gündemiyle ilgili ihtiyaç oldu-
ğunda her zaman görüşmeleri
olabiliyor. Şu anda takvimle il-
gili diyeceğimiz bir şey değil. İh-
tiyaç duyulduğunda hemen
yapılabilen son derece iyi bir is-
tişarenin olduğu görüşme trafi-
ğidir" cevabını verdi. DHA

YOL HARİTASINI 
KONUŞACAĞIZ

AK Parti Genel Başkan Yardımcısı ve Parti
Sözcüsü Ömer Çelik, "Adaylarımızın ilk
açıklamasını, belirli bir bölümünü bu pazar
günü İstanbul’da Haliç Kongre Merkezinde
gerçekleştireceğiz. Ayın 15’inde hem seçim
beyannamemizi hem de kalan adaylarımızı
Ankara’da açıklayacağız" dedi

GEMISIDIR!

Memleket Partisi Genel
Başkanı Muharrem İnce,
CHP Genel Başkanı Özgür
Özel'i ziyaret etti. Gö-
rüşme sonrasında Özel
"Süreç içinde diyalog ve
temas halinde olma konu-
sunda fikir birliğine var-
dık" derken, İnce "İktidar
psikolojik üstünlükle bu
seçimlere giriyor. CHP
amiral gemisidir" ifadele-
rini kullandı. Özel daha
sonra yaptığı açıklamada
CHP'nin belediye başkan
adaylarının açıklanması-
nın ertelendiğini söyledi

CHP Parti Meclisi’nin dün
200’ün üzerinde belediye baş-
kan adayını açıklaması bekle-
niyordu. Genel Başkan Özgür
Özel, Merkez Yönetim Kurulu
ve PM toplantılarında olağan-
üstü gündemin Yargıtay’ın Can
Atalay kararı olacağını açık-
ladı. Özel, “Bugün bizden bir
belediye başkanı adayı ve
yerel seçimlere yönelik her-
hangi bir şey duymayacaksı-
nız. MYK’mızın, Parti
Meclisi’mizin olağanüstü gün-
demi, içinde bulunduğumuz
Anayasa’ya karşı darbe girişi-

midir. CHP’nin toplumsal mu-
halefetle birlikte bundan son-
raki yol haritasını konuşacağız.
Önümüzdeki hafta içinde be-
lirlenecek bir günde, bugünkü
gündemde Parti Meclisi’miz
yeniden toplanacaktır” 
ifadelerini kullandı. 

Kriterimiz liyakattir
Adalet Bakanı Yılmaz Tunç,  Bakan Yardımcısı Ramazan Can'la ilgili ortaya atılan
torpil iddiası hakkında konuştu. “Bizim tek kriterimiz vardır o da liyakat” diyen Tunç,
“Milletvekillerimize, bakan yardımcılarımıza, toplumun değişik kesimlerinden tale-
pler gelir. Bizim tek derdimiz bu işi en düzgün yapacak kişilerdir" ifadelerini kullandı
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Şubat 2023 depremleri-
nin üzerinden daha bir

yıl dahi geçmeden olası Marmara
depreminin beklendiği İstanbul’da
havadan çekilen görüntüler endişe
yaratıyor.   Güngören, Bahçelievler

ve Bağcılar çevresinde havadan çe-
kilen görüntüler ile betona boğulan
şehrin tablosu bir kez daha gözler
önüne serildi. Görüntülerde açık ve
yeşil alanların hiç olmadığı görü-
lürken, olası İstanbul depreminde
yolların kapalı olabileceği ve bu ne-

denle yurttaşların tahliye edilmesi-
nin, yardımların ulaştırılmasının
zor olabileceği ön görülüyor. Uz-
manlar yeşil alanların ve helikopter
pistlerinin acilen çoğaltılması, ana
arterde bulunan yolların 10 metre
daha genişletilmesi konusunda
uyarılarda bulunuyor. İkmal sefer-
leri için içerideki kısımlarda kalan
yurttaşlara ancak helikopterle ula-
şılabileceği belirtiliyor.

Acil eylem planı şart

İstanbul Çevre Konseyi Genel Se-
kreteri Zafer Murat Çetintaş, "Ne
yazık ki izlediğimiz görüntülerdeki
bölgeler İstanbul’da üstü açık me-
zarlık haline gelmiş. Yukarıdan çe-
kilen görüntülere baktığımız
zaman bu bölgeler adeta mezarlığı
andırıyor. Ana yollar tamamen felç
olmuş durumda, olası bir dep-
remde hiç kimsenin bir şansı yok.
O bölgede kaos var, havadan net
bir şekilde gözüküyor. Bu kaosu
önlemek için acil eylem planına ih-

tiyacımız var. Çünkü olası bir dep-
remde bu yollar çalışmayacaktır.
Acil bir şekilde helikopter pistleri-
nin sayısını arttırmaları gerekiyor.
Çünkü olası bir depremde yollar
kapanacak, çalışmayacaktır. Bu
yollar binalar yüzünden çökeceği
için büyük bir afet olacaktır" diyor.

Yollar genişletilmeli

Muhtemel büyük İstanbul depre-
minde can kaybının çok yüksek ola-
cağını belirten Çetintaş, "İstanbul
açık bir mezarlık haline gelmiştir.
Kentsel dönüşümde en çok dikkat
edilmesi gereken husus çok büyük
yeşil alan açmak zorundalar. Yuka-
rıdan baktığınızda bu yerlerde ya-
şanılabilir en küçük bir yeşil alan
dahi yoktur. Bir deprem olduğunda
bu bölgelere sadece havadan ikmal
yapılabilir. O ikmali yapabileceğiniz
bölgeler dahi yok. Ana arter yolla-
rın en az 10 metre daha genişletil-
mesi gerekiyor" uyarısında
bulunuyor. HABER MERKEZİ

rEsmi Gazete’de “Gelir Ver-
gisi Genel Tebliği” başlığıyla
yayımlanan 2024 yılı gelir

vergisi tarifesi dilimleri reel olarak bir
önceki yıldan da düşük belirlendi. Yani
bu yıl da işçilerin kazandığının büyük
bir kısmı ceplerine girmeden gelir ver-
gisine gidecek. Türkiye’de ücretleri ça-
lışanların en büyük dertlerinden biri de
gelir vergisindeki adaletsizlik. Artan
oranlı gelir vergisi kesintisiyle milyon-
larca işçinin sene sonunda aldığı ücret
sene başında aldığı ücretin de altına
düşüyor. Gelir vergisi Türkiye’de işçi-
nin cebine girmeden kesilirken, patron-
lar, büyük sermayedarlar doğrudan
vergisini kaçırabiliyor, vergi affıyla
ödüllendirilebiliyor.

110 bin lira!

Her senenin başında, çalışanın ücre-
tinden kesilecek vergi oranını belirle-
yen vergi dilimi kararlaştırılıyor. 30
Aralık 2023 günü Resmi Gazete’de
yayımlanan “Gelir Vergisi Genel Teb-
liği” ile 2024 yılda ilk vergi dilimi 110
bin lira oldu. Toplam ücreti 110 bin
lirayı geçmemiş bordrolu çalışanın
ücretinin yüzde 15’i, sene başından
itibaren aldığı ücret toplamı 110 bin
lirayı geçtiğinde ücretinin yüzde 20’si,
230 bin liradan sonrası için ücretinin
yüzde 27’si gelir vergisine gidecek.
2023 yılında ilk dilim 70 bin lira ola-
rak belirlenmiş işçiler yaptıkları ey-
lemlerle yılın 6. ayından itibaren
ikinci vergi dilimine girmiş olmaktan
şikayet etmişti.

Asgari ücretin 6 katı

2023 yılında 70 bin lira olan ilk vergi
dilimi, dönemin asgari ücreti 8 bin
506 liranın 8.2 katıydı. 2024 yılında
110 bin lira olarak belirlenen ilk vergi
dilimi yeni asgari ücret 17 bin 2 lira-
nın sadece 6.4 katı. Asgari ücrete

ocak ayından bu yana (Reel olarak
böyle olmasa da) yüzde 100 zam
yapmakla övünen hükümet vergi dili-
mine geçen seneden bu yana 70 bin
liradan 110 bin liraya çıkararak
yüzde 57 zam yapmış oldu. Yani
2023 yılında 6. aydan itibaren ikinci
vergi dilimine girmekten şikayet eden
işçiler bu yıl bu oranlar ile çok daha
erken ikinci vergi dilimine girecek, üc-
retleri sene sonuna kadar çok daha
hızlı eriyecek.

İktidar talebi bastıracak

2024 yılı vergi dilimlerindeki artışın ik-
tidarın politikaları ve hedefleri doğrul-
tusunda yapıldığını, acı ilacın
vatandaşa içirileceğini söyleyen Prof.
Dr. Mustafa Durmuş, “İşçilerin reel
ücretleri hem yüksek enflasyon al-
tında eriyecek hem de artan vergi ora-
nıyla işçilerin ücretleri daha da
azalacak. Bu iktidarın apaçık bir ter-
cihi, bunu böyle yapmak zorunda de-
ğildi. İlk dilim çok daha yukarıya
çıkarılabilirdi, dilimler arasındaki ara-
lığı açabilirdi fakat bunlar yapılmadı.
Tüm bunlar iktidarın kafasında kur-
duğu sermaye birikim modeline
uygun bir vergi politikasıdır” dedi.
Merkez Bankası başkanının 2024 yılı
için de enflasyonun yüksek kalaca-
ğına dair yaptığı açıklamaları hatırla-
tan Durmuş, “İktidarın enflasyonu
düşürebilmek için hedefi iç talebi bas-
tırmak. Özellikle dışa bağlı ülkelerde
enflasyon kaynak girişlerini olumsuz
etkileyen bir faktör. İktidar iç talebi
daraltabilmek için ücretleri daralt-
mayı hedefliyor. Milyonlarca ücretli
çalışanın satın alma gücünü düşür-
düğünüz zaman daha az harcama
yapıyorlar, özel tüketim harcamaları
azalmaya başlıyor. Böyle olunca en-
flasyon daha aşağıya çekiliyor” diye
konuştu. HABER MERKEZİ

Deprem önlemlerinin tartışılmaya devam ederken İstanbul'da havadan çekilen bazı görüntüler
endişeye yol açıyor. İstanbul'un 3 ilçesinin havadan çekilen görüntülerini yorumlayan İstanbul
Çevre Konseyi Genel Sekreteri Çetintaş, “İstanbul üstü açık mezarlık olmuş” dedi

Üstü açık mezarlık!

B oğaziçi Üniversitesine 2021
yılının Ocak ayında Cum-
hurbaşkanı kararıyla Melih

Bulu’nun kayyum rektör olarak
atanmasının üzerinden 3 yıl geçti.
Kendisine karşı eylemlerin kısa sü-
rede sona ereceğini söyleyen Bu-
lu’nun Boğaziçi’deki serüveni 6 ay
sürmedi. Üniversite bileşenlerinin
tepkileri sonucu Bulu, bir gece ya-
rısı kararıyla geldiği gibi Boğazi-
çi’den gitti. Bulu’nun yerine ise
akademisyenlerin yüzde 95’inin
karşı çıktığı Naci İnci atandı. Tüm
bu süreçte akademisyenler ve öğ-
rencilerin kayyum rektörlere karşı
direnişi bir gün bile ara vermedi.
Akademisyenlerin ‘Demokratik,
özgür ve özerk üniversite’ talebiyle
başlattığı direniş bugün 1096 günü
geride bırakıyor. Her iş günü bir
araya gelerek ‘Kabul etmiyoruz,
vazgeçmiyoruz’ diyerek kayyum
rektörlüğe sırtlarını dönen akade-
misyenler 746. nöbette bir araya
gelecek. Bu 3 yılda, çok sayıda öğ-
renci gözaltına alındı, haklarında
soruşturma açıldı, tutuklandı hatta
kampüse girişleri yasaklandı. Aka-
demisyenlerin ders vermesi engelle-
nerek üniversiteye ilişkileri
kesilirken, seçilmiş yöneticiler de
görevden alındı. 3 yılda kayyum yö-
netimi Boğaziçi Üniversitesi’ni aka-
demik değerlendirmede de geriletti.  

Meydan boş değil

Son 3 yılda kayyumların Boğazi-
çi’de yarattığı tahribatı ve her türlü
baskıya karşı süren direnişi konuş-
tuğumuz Boğaziçi Üniversitesi Psi-
koloji Bölümü Öğretim Üyesi Esra
Mungan, kayyuma karşı meydanın
hiç boş kalmadığını söyledi.

Direniş herkesi şaşırttı

Boğaziçi’de kayyum rektörlere karşı
başlayan direnişin herkesi şaşırtan
biçimde güçlü canlı ve uzun sürdü-

ğüne vurgu yapan Esra Mungan
“Bu süreçte öğrencilere yönelik hak
ihlalleri doruğa ulaştı. Yüzlerce öğ-
rencimiz hakkında ipe sapa gelmez
disiplin soruşturmaları açıldı, 2 öğ-
rencimiz tutuklandı, aylar süren
yurtdışı yasakları verildi. Öğrencile-
rimiz ve hocalarımız şiddete uğ-
radı. Bunların hepsinin amacı
dehşet saçmaktı, hiçbirini unutma-
dık ve kayıt altına aldık” diye ko-
nuştu. Direnişin 2022'den sonraki
döneminin daha farklı olduğunu
düşünen Mungan “2021’de 3 ve 4.
sınıf olan öğrencilerimiz mezun
oldu, okuldaki iklim farklılaştı. Ho-
caların, sendikanın ve mezunların
direnişi aralıksız sürse de ilk yıllar-
daki ivme yoktu. Seçim sonuçlarına
endeksli bir bekleme sürecine gi-
rildi. Seçimden sonra birçok kişi
kendini boşluğa atılmış hissetti”
dedi. 

Dayanışmayı öğrendik

Bu kırılmaya rağmen meydan boş
bırakılmadığını, sayısı 100’ü aşan
davalara rağmen akademisyenlerin
Ocak 2021'den beri her iş günü
öğlen arası kayyum rektörlüğe sırt
dönme nöbetine ara vermeden
devam ettiğini hatırlatan Mungan
“Bunun dışında düzenli olarak
basın olup bitenlerden haberdar
edildi, her cuma haftalık rapor ya-
yımlandı. İleride bu devran döndü-
ğünde, illaki dönecektir ilerisi için
dersler çıkarılacaktır” diye konuştu.
Elinde aşırı güç bulunanlara karşı
kendilerinin de birlikte hareket etme
güçleri olduğunu belirten Mungan
“Güç sarhoşluğuna bürünenler yal-
nız, kimselere kendilerini gönül ra-
hatlığıyla yaslayamazlar. Ama biz
bu direnişte birbirimizle dayanış-
mayı, destek olmayı öğrenerek
güven içinde bir ilişki kurabildik”
dedi. Ayrıca Boğaziçi direnişinin
uzun yıllardan sonra üniversitenin

ne olduğuna dair tartışma alanı
doğurduğunu dile getiren Mungan
“Boğaziçi'nin ‘iyi yıllarında’ öğren-
cilerin ana odağı dersler, kulüpler
ve mezuniyet sonrası hayatlarıydı.
Hocaların da ağırlıklı dertleri labo-
ratuvarları, araştırmaları, dersleri
ve akademik başarılarıydı. Kayyum
atamasıyla birlikte üzerimizdeki bir
ölü toprağı kalktı. Dışımızdaki
geniş çevrelerle de üniversitenin ne
olduğunu ve nasıl olması gerekti-
ğini konuşabilmeye başladık.  Öğ-
rencilerin aileleri bile buna katıldı.
Tüm bedellere rağmen bundan
daha iyi bir dinamik düşünemiyo-
rum” dedi.

Üniversiteler arka 
bahçe değil

AK Parti iktidarının üniversiteleri
zapturapt altına almak için 12
Eylül cuntasını bile aştığına işaret
eden Mungan “AKP üniversiteleri
kendi arka bahçesi kılmaya çalışı-
yor. Ancak buna ülkedeki sağ mu-
hafazakar gençler bile tahammül
edemiyor. Tüm bu baskılara itirazı
olan tüm kesimlerin asgari ortakla-
rını bulup birlikte mücadele etme-

sini sağlamak gerek. Ben insanları
siyasi partilerden daha dinamik gö-
rüyorum ve umut devşirebiliyo-
rum” diye konuştu.

Kayyum tahribatı

Yıldız Silier, Can Candan, Mohan
Ravichandran, Tolga Sütlü gibi
akademisyenlerin ders açmasına
izin verilmedi. Çok sayıda akade-
misyen hakkında soruşturma
açıldı. Onlarca öğrenciye disiplin
soruşturmaları açıldı. Öğrenciler
Berke Gök ve Perit Özen 90 gün tu-
tuklu kaldı.Kulüp etkinlikleri san-
sürlendi. BÜLGBTİ+ kulübü
kapatıldı, Sinema Kulübü’nün yö-
netimi görevden alındı. Kulüp oda-
ları çevik kuvvetle boşaltıldı.
Araştırma merkezi TETAM, mal-
zemeleri çöp poşetlerine konularak
boşaltıldı.Kuzey Kampüs’te iki yurt
yıkıldı, binden fazla öğrenci yurtsuz
kaldı.Hukuk ve İletişim Fakülteleri
tepeden inme bir biçimde kuruldu.
Fen ve Edebiyat Fakültesi yine üni-
versite bileşenlerine danışılmadan
ikiye bölündü. Buna karşı çıkan öğ-
rencilerden 16’sının kampüse girişi
yasaklandı. HABER MERKEZİ

AkAdemisyenler
direniyor

Boğaziçi’ne atanan kayyum rektörlere
karşı akademisyenler, demokratik ve özerk
üniversite talebiyle 1096 gün, 746 nöbeti
geride bıraktı. Akademisyenler, meydanı

kayyuma terk etmemekte kararlı

3 YILDA 3 SIRA GERİLEDİ
Orta Doğu Teknik Üniversitesi
bünyesindeki URAP’ın (Univer-
sity ranking by academic per-
formance) Türkiye’deki
üniversitelerin akademik
performanslarını değerlendiren
raporuna göre Boğaziçi Üniver-
sitesi kayyum rektörün atandığı
3 yılda 3 sıra birden geriledi.
Kayyum rektörden önce Türkiye
üniversiteleri arasında 13.
sırada olan Boğaziçi Üniversitesi
2023’te 16. sıraya geriledi.

ESRA MUNGAN

İşçiye yük
vergi dilimi!
2024 yılı gelir vergisi tarifesi yayımlandı.
Vergi dilimlerindeki artış asgari ücret
artışının dahi gerisinde kaldı

Emekçiye acı ilaç!
İktidarın bir diğer hedefinin de ihracatı
artırmak olduğunu söyleyen Durmuş,
Tıpkı 1980 sonrası Özal döneminde
alınan kararlar gibi bir modeli uygula-
maya çalışıyorlar. Piyasadaki iş gücü
maaliyetlerini de düşürmeyi hedefli-
yorlar ki sermayedarlar ucuza üretim
ihracata devam edebilsin. İşçi ücretleri-
nin reel olarak düşürülmesi; enflasyo-
nun aşağı çekilmesi, iç talebin
daraltılması ve ihracat artışı için şart.
Bunu da adım adım hayata geçiriyor-
lar. İktidar işçinin cebindeki parayı har-

catmadan dolaylı vergiler, enflasyon ve
gelir vergisi biçimiyle geri almayı he-
defliyor. Tüm bunlar halkın emekçile-
rin çok daha fazla yoksullaşması
demek oluyor. Bunun yerine kayıt dışı-
lık ortadan kaldırılabilir, çok kazanan-
dan çok vergi alınabilir,
vergilendirilmeyen servetleri vergilen-
dirmek gibi şeyler gelmiyor akıllarına.
Bu krizi aşmanın yolunun acı ilacı işçi-
lere içirmekten geçtiğini düşünüyorlar
bu yolda ilerliyorlar. Sermayeden her-
hangi bir fedakarlık istemiyorlar” dedi.

EmEkçilErin barınma imkanı
her geçen gün daha da zorlaşı-
yor. Artan döviz kurları, kira be-

delleri, doğal afetler sonucu ortaya çıkan
yıkımlar milyonlarca kişinin barınma hak-
kını tehdit ediyor. Eylül 2022’de “cumhuri-
yet tarihinin en büyük sosyal konut
projesi” olarak tanıtılan projenin açıklan-
masının ardından Eski Çevre, Şehircilik ve
İklim Değişikliği Bakanı Murat Kurum,
emekçilere yönelik “Biraz eşinden, dostun-
dan borç alarak, biraz ek mesai yaparak bu
bedeli karşılayabilir” şeklinde açıklama
yapmıştı. Kurum’un “Biraz ek mesai
yapın” dediği Türkiye’de 50 saatten fazla
çalışanların oranı yüzde 25 iken Ekonomik
Kalkınma ve İşbirliği Örgütüne (OECD)
dahil olan ülkelerde ise bu rakam yüzde 10
olarak açıklandı. Kent hakkı, konut ve ba-

rınma krizini konuştuğumuz Şehir Plancısı
Yusuf Ekici, “Konutu bir yatırım aracı ha-
line getiren uygulamalar barınmayı lükse
dönüştürdü” dedi.

İşçilerin çoğu kiracı

2018 yılında 1603 lira olan asgari ücret,
2019’da 2 bin 20 lira, 2020’de 2 bin 324
lira, 2021’de 2 bin 825 lira, 2022’de ayında
4 bin 253 lira, 2023 ocak ayında 8 bin 506
lira, temmuz ayında ise 11 bin 402 lira iken
2024 yılı ocak ayından itibaren 17 bin 2 li-
raya ulaştı. İnşaat maliyet endeksinin 2023
yılı eylül ayında bir önceki aya göre yüzde
2.46 arttığını, bir önceki yılın aynı ayına
göre yüzde 67.93 arttığını belirten Şehir
Plancısı Yusuf Ekici, Bir önceki aya göre
malzeme endeksinin yüzde 3.39, işçilik en-
deksinin ise yüzde 0.30 arttığını söyledi. 

Ev almak hayal oldu
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İ stanbul Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ekrem İma-
moğlu’nun danışmanı

Murat Ongun sosyal medya
hesabından “Az bilinen olay-
lar” notuyla AK Parti döne-
minde yaşandığı iddia edilen
usulsüzlükleri anlatmaya

devam ediyor. Sosyal medya hesabından
açıklama yapan ve 2019 öncesinde İBB’de
muazzam bir israf olduğunu belirten
Ongun “İstanbullunun milyonlarca lirası
hizmete değil, tuhaf tuhaf işlere aktarıldı.
Özel bir şirketin yapımcısı olduğu TV dizi-
sine aktığı gibi” dedi.

Sponsorluk anlaşması

TRT’nin parasını yapımcısına ödeyerek
çektirdiği “Mehmetçik Kut’ül Amare” di-
zisi için İBB’nin iştirak şirketlerinin adeta
seferberlik başlattığını ifade eden Ongun,
“Sene 2018’in ilk ayları. 2018’de yıllık büt-
çesi 92 milyon olan Medya AŞ diziye
sponsorluk anlaşmasıyla tam 12 milyon
750 bin lira aktarılıyor. Söz konusu tarihte
dolar 4 lira bile değil. Medya AŞ yetmiyor
daha sonra görevi sosyal konut yapmak
olan KİPTAŞ, Kültür AŞ, gaz dağıtıcısı
İGDAŞ ve o dönem vergi borcuna batırıl-
mış, İBB ihalelerine bile giremeyen asfalt
şirketi İSFALT da 2 milyon 500 biner lira
daha sponsor oluyor. İBB şirketlerinden
toplamda 22 milyon 750 bin liranın, özel
bir şirketin yaptığı diziye aktarılmasına
tepki gösteren Ongun “Dönemin 6 milyon
doları, bugünün yaklaşık 180 milyon lirası.
İş kulpuna uydurulduğu için bu dosya sa-
dece ibretlik bir israf dosyası olarak tarih-
teki yerini aldı. İstanbulluların vergileri bir
zamanlar işte böyle çarçur ediliyordu”
açıklamasını yaptı. 

Önce imar izni verdi

İçişleri Bakanlığı tarafından el konulan,

eski İBB yönetimi tarafından satın alınan
bir arsanın soruşturma dosyasının detayla-
rını da anlatan Ongun, 106,5 milyon dola-
rın buharlaştığını savundu. “2011 yılında
Fatih’te Vatan Caddesi'nde yeşil alan olan
bir arsa özel bir şirket tarafından 25 milyon
liraya satın alınıyor” diyen Ongun, “Daha
sonra, yeşil alan olan bu arsa için İBB’den
imar izni çıkarılıyor. Bu yöntemle, İstan-
bul’un göbeğindeki bu alan inanılmaz de-
recede değerleniyor. İBB, 25 milyon liralık
arsaya imar izni vererek değerini katlıyor ve

arsayı 2017 yılında imarlı haliyle 430 mil-
yon liraya o şirketten satın alıyor. Şirket 25
milyona aldığı arsayı İBB'ye 430 milyona
satmış oluyor. İBB 430 milyona aldığı ar-
sayı ne yapıyor dersiniz? Tekrar imar deği-
şikliği ile eski haline yeşil alana çeviriyor.
Yani kendi malını değersizleştiriyor” ifade-
lerini kullandı. 

Akıbeti bilinmiyor

İlgili arsanın Ekrem İmamoğlu yöneti-
mindeki yeni İBB yönetimi tarafından

TSKB Gayrimenkul Değerleme Anonim
Şirketi’ne değerleme raporu hazırlatııldı-
ğını belirten Ongun, “Rapora göre arsa-
nın bugünkü değeri: 10 milyon 381 bin
dolar. 430 milyon liraya alındığı gün ise
İBB kasasından 116 milyon 870 bin dolar
çıkmış oluyor. Yani 106,5 milyon dolar
buharlaştırılıyor. Bu dosyaya İçişleri Ba-
kanlığı müfettişleri tarafından 3 yıl önce el
konuldu ve akıbeti bilinmiyor.  İstanbul
işte yıllarca bu insafsız israf düzeni ile 
yönetildi” yorumunu yaptı. 

Başkanı Ekrem İmamoğlu’nun danışmanı Murat Ongun, sosyal medya üzerinden geçmiş dönemle ilgili ifşalarına devam
ediyor. Ongun'un aktardığı bilgiye göre İBB’nin AK Parti tarafından yönetildiği 2018 yılında TRT’nin parasını yapımcısına
ödeyerek çektirdiği “Mehmetçik Kut’ül Amare” dizisine belediyenin iştirak şirketlerinin 22 milyon 750 bin TL aktardı

KUT’UL AMARE’YE
IBB’DEN 22 MILYON!

Türkiye, geçen yıl 6 Şubat'ta merkez
üssü Kahramanmaraş olan depremle-
rin yaralarını halen sarmaya çalışırken,

Yunanistan'ın önde gelen bilim insanlarından
Efthymios Lekkas açıklamalarda bulundu. Atina
Üniversitesi'nde Dinamik Tektonikler ve Uygula-
malı Jeoloji dalında profesör olan Lekkas, bekle-
nen İstanbul depremi ile ilgili en olası senaryoları
mercek altına aldı. 2024'ün ilk saatlerinde Japon-
ya'da yaşanan depremde yaşamını yitirenlerin
sayısının görece az olmasına dikkat çeken Lek-
kas, "Japonya'da kolektif bilinç, takım çalışması,
itaat ve disiplin var. Bunlar birçok ülkede yok.
Çok organizeler ve eğitimliler ve zihinsel olarak
bizden çok daha farklılar" dedi. 

Boyutu 8'i geçmez

Yunan bilim insanı, İstanbul'da büyük bir dep-
rem gerçekleşme ihtimalinin olduğuna dikkat çe-
kerek, "İstanbul için evet, büyük bir olay
bekliyoruz. Bunlar ülkenin tüm bilim insanlarının
ortak görüşleri. Yani bu sadece bir zaman mese-
lesi. Ne kadar gecikirse deprem o kadar büyük
olacak, yani enerji o kadar yoğunlaşacak. Ve tabii
ki şehrin büyük bir kırılganlığı var. Nüfusu 20
milyon ve şu anda binaların üçte biri çok eski.
Üçte biri de Antakya ve Adana'daki gibi yeni bi-
nalar" dedi. Lekkas, beklenen İstanbul depremi-
nin boyutu ile ilgili de bazı bilgiler verdi. Lekkas,
"Toplam 8'i geçmez. Bütün fay kırılırsa 7.7 ya da
7.8 civarında olur. Nispeten dar bir alana 20 mil-
yon kişi sıkıştığında, kayıplar olması kaçınılmaz.
Tabii ki depremin senaryosu, yani ne zaman ve
nasıl olacağı da önemli. Umalım ki fay aralıklı
olarak daha küçük depremlerle kırılsın ve örneğin
Antakya'da olduğu gibi büyük etkilerle karşılaş-
mayalım" ifadesini kullandı.  Yunanistan'da da
depremle ilgili atılımın olmadığını söyleyen Lek-
kas, binaların "statik yeterlilik belgesi" olması ge-
rektiğini ve bunun yasal bir düzene oturtulması
gerektiğini söyledi. Yunan medyasına konuşan
Lekkas, özel binaların denetlenmesi gerektiğini
aktardı. HABER MERKEZİ

OlAy saat 07.00 sıralarında Ka-
dıköy Zühtüpaşa Mahallesi'nde
bir sokakta meydana geldi. Tuz-

la'da bulunan özel bir okula ait servis aracı
bir sitenin önünden öğrenci aldıktan sonra
yoluna devam etti. Daha sonra bir kişi, ser-
visi durdurarak, şoföre aracın lastiğinde
sorun olduğunu söyledi. Daha sonra servis
şoförü aracı kontrol etmek üzere servisten
indi. Şüpheli ise içinde ilkokul öğrencileri ve
hostesin bulunduğu servis aracına binerek
olay yerinden uzaklaştı. Şüpheli bir süre
sonra servisteki öğrencileri ve hostesi araç-
tan indirerek yoluna devam etti. Pendik
Dumlupınar Mahallesi'ne gelen şüpheli ser-
vis aracını Uludağ Sokak üzerine park ede-
rek kayıplara karıştı. İhbar üzerine olay
yerine gelen polis ekipleri sokağa park edi-
len servis aracında incelemelerde bulundu.
Kaçan şüpheliyi yakalamak için çalışma
başlatıldı. Servis incelemelerin ardından sa-
hibine teslim edildi. 

Öğrencileri indirdi

Okul servisinin kaçırıldığı ve servisi kaçıran
kişinin Pendik'te sokakta hızla ilerlediği
anlar güvenlik kamerasına yansıdı. Sokak-
taki sitenin görevlisi Ahmet Tuğ "Okul servi-
sinin yanında duruyor,  lastik patlak diyor.

Şoför lastiğe bakmak için iniyor. Şüpheli de
içindeki öğrencilerle birlikte aracı kaçırıyor.
Bir süre gittikten sonra öğrenci ve hostesi
indirip araçla birlikte gidiyor" dedi. Öğrenci-
nin servise bindiği sitenin görevlisi Ahmet
Develioğlu "Bu apartmanın görevlisiyim bu-

rada oluyor. Çocuk servise bindikten sonra
bir vatandaş servisin önünü keserek lastiğin
patlak diyor. Şoför de lastiğe bakmaya
inince arabayı öğrencilerle birlikte alıp gidi-
yor. Göztepe civarında öğrencileri ve hostesi
indiriyor. Servis aracıyla kaçıyor. Servis bu-

lunmuş da vatandaş yakalandı mı bilmiyo-
rum. Servis beklerken yaya olarak yanından
geçmiş. İlkokul servisi Tuzla'daki okula gö-
türecekti. Çok sayıda polis geldi kamera ça-
lışması yaptı “diye konuştu.

Çalıntı dediler!

Pendik'te servis aracının park edildiği ma-
hallenin sakini Hasan Yıldırım, "Sabah 8'i
çeyrek geçe geldiğimde orada minibüs du-
ruyordu. Çalıntı dediler. İçinde çocukların

kulaklıkları, oyuncakları
vardı. Park lambaları
yanıyordu. Polisler orayı
kapatmıştı. Arabayı ka-
çırmışlar. Binaların
oraya şerit çekiyorlardı"
dedi. Mahalle esnafı
Serhat Demirbaş, "Ka-
labalık polis grubu
vardı. Duyduğumuza
göre Göztepe'den bir
servis aracı çalınmış ço-

cuklarla beraber kaçırılmış. Servis aracının
başında baya bir polis vardı. Ondan sonra
firar edip gitmiş. Panik yaşadık tabi burada
esnaf olduğumuz için. Biz farklı bir şey ol-
duğunu düşündük ama Allahtan kimsenin
canına bir şey gelmemiş" dedi. DHA

Öğrenci servisi kaçırıldı!

7.7 ya da 7.8 
civarında olur!

Can dostlara
el uzatıldı

sELVİ 
sARITAÇ
HABER

Kadıköy'de bir siteden öğrenci alan ve içinde yaklaşık 10 öğrencinin olduğu servis, yaya gelen 
bir kişi tarafından kaçırıldı. Servisin kaçırılışı güvenlik kamerasına yansırken, servis Pendik'te bu-
lundu. Servisteki öğrencilerin ise şüpheli tarafından bir süre sonra servisten indirildiği öğrenildi

Yenikapı'da düzenlenen Adana Kültür 
Günleri'nin açılış töreni gerçekleştirildi. 

4-7 Ocak tarihleri arasında gerçekleşecek
etkinlikte, Adana'ya dair lezzetlerin tanıtımı

yapılıyor. Organizasyonun ilk gününde,
Kozan Belediyesi tarafından 10 ton por-

takal ve limon vatandaşlara dağıtıldı

Dünya 2024'ün ilk günlerinde Japonya'daki
7.6 büyüklüğündeki depremle sarsılırken,
Yunanistan'ın önde gelen jeoloji profesör-
lerinden Efthymios Lekkas, Türkiye'de bekle-
nen "İstanbul depremi" ile ilgili bir açıklama
yaptı. Lekkas, “Bütün fay kırılırsa 7.7 ya da
7.8 civarında olur. Umalım ki fay aralıklı
olarak daha küçük depremlerle kırılsın” dedi

AdAnA Kültür Günleri,
Yenikapı Etkinlik Alanı'nda
başladı. Adana Kültür ve

Dayanışma Derneği koordinasyo-
nuyla düzenlenen organizasyonun
açılış törenine Adana Büyükşehir
Belediye Başkanı Zeydan Karalar ve
Adana'nın birçok ilçesinden belediye
başkanları da katıldı. 4-7 Ocak tarih-
leri arasında gerçekleşecek etkinlikte
Adana'ya dair kültürel etkinlikler ta-
nıtılıyor; Adana kebabı, mumbar
dolması, şırdan, fellah köftesi, şal-
gam, ciğer kavurma, cezerye, Ada-
na'dan getirilen yöresel baharatlar ve
benzeri yöresel lezzetlerin bulun-

duğu stantlar da etkinlik alanında
yer alıyor. Açılış töreni sonrasında
Kozan Belediyesi tarafından Kozan
ilçesinden etkinliğe özel olarak geti-
rilen 10 ton limon ve portakal vatan-
daşlara dağıtıldı. Üç gün boyunca
devam edecek etkinliklerde, yerel sa-
natçılar konserler verecek, yöresel
ürün ve yemekler stantlarda tanıtıla-
cak; Türk edebiyatının önemli isim-
leri Yaşar Kemal ve Orhan Kemal de
programlar çerçevesinde anılacak.

Çok mutlu olduk

Etkinlik alanını ziyaret eden ve dağı-
tılan portakal ve limonlardan alan

Aydice Keskin, "Çok güzel, bunları
dağıttıkları için de çok mutlu olduk.
Burada bu kadar lezzetli yok, C vita-
mini yüksek bulamıyoruz. Sıraya
girdim tabi ki ama bir anda karmaşa
oluştu” dedi. Restoran işletmecisi
Mehmet Sur ise "Adana ve İstanbul
buluşmuş, Türkiye'nin her yerinden
akın akın insan geliyor. Çünkü
bugün lezzetin efsanesi Adana bu-
rada. Tabi ki Adana dendiğinde akla
ne gelir? Şırdanımız gelir, sadece şır-
dan da değil, ciğerle de, kebapla da
buradayız. Yenikapı'ya gelin, ciğeri-
mizi yiyin, kebabımızı yiyin"
ifadelerini kullandı. DHA

Portakal dağıtıldı

BeylikdüzüBelediyesi'nden yapılan
açıklamada “Veteriner İşleri Müdürlüğü
2023 yılında da ilçe sınırları içerisindeki

patili dostların muayene, tedavi ve aşılama işlemle-
rini büyük bir özveriyle gerçekleştirdi. Uzman vete-
riner hekimlerce son bir yıl içerisinde bin 372
hayvanın kısırlaştırma ve işaretlemesi, 2 bin 569
hayvanın ise muayene ve tedavisi yapıldı. Dona-
nımlarıyla örnek teşkil eden ve 856 sokak hayva-
nına barınak hizmeti veren Beylikdüzü Belediyesi
Geçici Hayvan Bakımevi ve Rehabilitasyon Merke-
zi’nde eğitim programlarıyla yıl boyunca 4 bin 338
kişiye sokak hayvanları ile ilgili eğitim ve bilgilen-
dirme yapıldı” denildi. 

Besleme yapıldı

Açıklamanın devamında, “Öte yandan sokak hay-
vanlarının sahiplendirilmesi konusunda da çalış-
malarını titizlikle yürüten Müdürlük son bir yılda,
165 sokak hayvanının sıcak bir yuvaya kavuşma-
sını sağladı. Sokakta barınma ve beslenme zorluğu
çeken hayvanları da unutmayan belediye, her gün
bakımevinde hazırlanan yemek ve kuru mama ile
besleme yaptı. Ayrıca geri dönüşüm malzemeleri
kullanılarak üretilen kedi evleri talep eden vatan-
daşlara teslim edildi” ifadelerine yer verildi. 
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Şair Sezai Karakoç'un adına Mona Roza şiirini yazdığı, Cemal
Süreya'nın uğruna soyadından bir harf eksilttiği 94 yaşındaki
Muazzez Akkaya, “Bana yazılan şiirleri zaman içinde ne yazık ki
kaybettim, buna gerçekten üzülüyorum, keşke saklasaydım” dedi

Türk
kadınlarına
armağan
Yazar Emine Öte de Cumhuriyet'in
100. yıl dönümünde okuyucuyla bulu-
şan "Mahrem Şiir: Mona Rosa" kita-
bına ilişkin, şu değerlendirmelerde
bulundu: "Türk edebiyatına damga
vuran nice şairle birlikte ölümsüzleşen
kadınlar da var. Bence Muazzez
Hanım da onlardan biri. Kitap, sadece
aşkı değil, bir Cumhuriyet kadını Mu-
azzez Hanım'ı, genç Cumhuriyet'i ve
kızların eğitim almasının ne denli
önemli olduğunu işliyor. Mülkiye Mek-
tebi'ni bitirip çok önemli noktalara
gelen kadınlar var. Bu düşünceyle de
kitabımı Cumhuriyet'in 100. yılında,

29 Ekim'de Türk ka-
dınlarına bir arma-
ğan olarak çıkarttım.
Cumhuriyetimizin
100. yılına armağan
olsun, Muazzez Ha-
nım'ın hayatı genç
nesillere örnek olsun
istedim." Öte, kadın-
ların hayatın her
alanında, yönetim
kademelerinde ve
siyasette daha çok
var olması temenni-
sinde bulundu.

MONA ROZA 
SESSIZLIGINI BOZDU
MONA ROZA 
SESSIZLIGINI BOZDU
MONA ROZA 
SESSIZLIGINI BOZDU
MONA ROZA 
SESSIZLIGINI BOZDU
MONA ROZA 
SESSIZLIGINI BOZDU
MONA ROZA 
SESSIZLIGINI BOZDU
Mülkiye Mektebi'nin 1950'li yıllardaki

öğrencileri Cemal Süreya ve Sezai
Karakoç, gönlünü sınıf arkadaşları

Muazzez Akkaya'ya kaptırdı. Aynı zamanda
yakın arkadaş olan, birbirlerine Akkaya'ya yaz-
dıkları şiirleri okuyan iki büyük şair, genç kadın
için kaybeden tarafın soy isminden bir harfi ek-
silteceği iddiaya bile tutuştu. Kim Muazzez'in
gönlünü kazanırsa diğeri soy isminden sonsuza
kadar bir harfi silecekti. Rivayet o ki iddiayı
Cemal Süreyya kaybetti ve soy ismindeki "y"
harfinden vazgeçti. Şair Karakoç ise Akkaya
için edebiyatın en dokunaklı şiirlerinden, "Tek
Gül" anlamına gelen "Mona Roza"yı kaleme
aldı. Bu şiirde kıta başlarındaki harfler yan yana
getirildiğinde "Muazzez Akkayam" akrostişi or-
taya çıkıyordu.

70 yıl gizemini korudu

Mona Roza'nın sırrı 2007'de kamuoyuna yan-
sıdı ancak döneme ilişkin birçok ayrıntı 70 yılı
aşkın süre gizemini korudu. Yaşama veda eden
iki şairin hafızalara kazınan aşk şiirlerinin baş
kahramanı, şimdilerde 94 yaşına basan, evlat-
ları ve 6 torunuyla mutlu bir yaşam süren Mu-
azzez Akkaya ise uzun yıllar sonra sessizliğini
Anadolu Ajansı'na (AA) bozdu. AA muhabiri-
nin sorularını yanıtlayan Akkaya, açıklamala-

rıyla hem o döneme ışık tuttu hem de Cumhu-
riyet'in ilk 10 yılında doğan, 1950'lilerin Türki-
ye'sinde maliye ve hukuk eğitimini
tamamlayarak, kendi ayakları üzerinde durma
gücünü gösteren Muazzez'in bilinmeyen yönle-
rini anlattı.

Genç çocuklardık

Geyve'de 1930'da dünyaya gelen, yakın za-
manda yaşamı Emine Öte tarafından "Mahrem
Şiir: Mona Rosa" ismiyle kitaplaştırılan Akkaya,
babası Hamit Akkaya'nın Kurtuluş Savaşı'nda
görev aldığını, İstiklal Madalyası'nın bulundu-
ğunu belirterek, ailesinin Cumhuriyet'in kıyme-
tini bildiğini ve okumak isteyen kız evlatlarına
hep destek olduğunu vurguladı. Ciddi yokluk ve
zorluklarla mücadele etmiş bir aile olduklarını
söyleyen Akkaya, "Bizler İstiklal Harbi'nden
yeni çıkmış genç Cumhuriyet'in çocukları, gu-
rurlu bir nesildik. Genç kızlara, kadınlara değer
veren Cumhuriyet'le birlikte çok mutluyduk."
dedi.

İlk kız öğrenci

Kandilli Lisesi'ni bitirmesinin ardından 1949'da
Mülkiye Mektebi'nin yatılı sınavını kazanan ilk
kız öğrenci olduğunu ama o dönem kız yatak-
hanesi olmadığı için okula evden gidip geldiğini

anlatan Akkaya, ilk senesinde iki kız olarak baş-
ladıkları üniversite yıllarında zorlanmadığını,
sonrasında 8 kız öğrenci arkadaşıyla güzel anı-
lar biriktirdiklerini ifade etti.

Cemal cebime şiirler koyardı

Muazzez Akkaya, Sezai Karakoç ve Cemal Sü-
reya'nın kendisine olan sevgisine ilişkin, "Cemal
Süreya daha çok cebime şiirler koyardı. Sonra
sınıfa girince aynı şiiri tahtada da görürdüm. Şi-
irlerin ona ait olduğunu sonradan öğrendim.
Ben o dönem bu şekilde bir arkadaş edinmeyi,
ilerletmeyi hiç düşünmedim." diye konuştu.

Sezai Karakoç benden küçüktü

Sezai Karakoç'un ise daha ısrarcı bir tavrının
bulunduğunu vurgulayan Akkaya, o dönem ya-
şananları şu sözlerle dile getirdi: "Büyüklerimi-
zin kafamıza çiviyle çaktıkları bazı fikirler var,
'erkek yaşça büyük, hanımı ondan küçük olmalı'
gibi. Annem-babam, çevremdeki herkes de böy-
leydi. Sezai Karakoç da benden 1-2 yaş kadar
küçüktü, benim için ilk handikap oydu zaten.
Bu nedenle ihtimalini bile düşünmedim çünkü
kafamda yaş konusu yerleşmişti."

Aynı masaydık

Cemal Süreya'nın soy isminden bir harfi eksilt-

tiği olaya da ilk kez açıklık getiren Akkaya, şöyle
konuştu: "Benimle gelip konuşmaya hiç çalış-
madı. Bir iddiaya girmişler, onun sonucu soy is-
minden bir harfi attığı doğru. Hangimiz daha
ileride olursak, diğeri bir şeyinden vazgeçecek
diye iddiaya girmişler. Bu olay olduğunda Mül-
kiye'nin kafesinde arkadaşlarımızla oturuyor-
duk. Arkadaşlarım yanlarında Sezai Karakoç'la
gelmişti. Aynı masadaydık. Sonra diğer arka-
daşlar kalkıp gidince ve sadece Sezai Karakoç'la
benim masada kaldığım anı görünce Cemal
Süreya, soy isminden bir harfi sildirmiş. Bana
böyle izah etmişlerdi."

Tercih yapmayı hiç düşünmedim

Sezai Karakoç'la da detaylı hiçbir diyaloğunun
olmadığını vurgulayan Akkaya, "Üniversite 2.
sınıftaydık. Yazdığı şiirleri bana vermek için çok
uğraşıyordu, ben mecburen tekrar ısrar etmesin
diye alıyordum. Ama dediğim gibi o zamanlar
okuldan biriyle arkadaş olmayı, ikisinden birini
tercih etmeyi hiç düşünmedim. Okul sonrası
seçtiğim eşim, o da Mülkiye mezunu olan rah-
metli Orhan Giray'la çok mutlu bir hayatım
oldu, 4 güzel evlat yetiştirdik." ifadesini kullandı.

Keşke o şiirleri saklasaydım

Karakoç ve Süreya'ya yakınlık gösterecek, umut

verecek bir davranışta da bulunmadığının altını
çizen Akkaya, üniversitede sosyal, enerji dolu
bir öğrenci olduğunu ve pinpon oynamayı çok
sevdiğini aktardı. Muazzez Akkaya, "Bana yazı-
lan şiirleri zaman içinde ne yazık ki kaybettim,
buna gerçekten üzülüyorum. Evlenirken prob-
lem olmasın diye düşünerek ablamın evinde bir
yere koymuştum. Sonra da eşimle bir sorun ya-
şamayalım diye geri almadım. Maalesef orada
da şiirler zamanla telef oldu. Buna gerçekten
üzülüyorum, keşke o şiirleri saklasaydım." şek-
linde konuştu.

Kahve içmek isterdim

Muazzez Akkaya, ömrü boyunca evlenmemeyi
tercih eden Karakoç'a ilişkin, şunları
kaydetti:"Böyle bir duruma sebep verdiysem
diye üzülüyorum ama bir yerden de teselli olu-
yorum çünkü hiçbir yakınlık göstermedim,
umut vermedim. Ancak üzüldüğüm bir şey var,
Sezai Karakoç'u vefatından bir ay kadar önce
Fenerbahçe sahilinde gördüm. Karşıdan yürü-
yordu ve o kadar dikkatli bana bakıyordu ki...
Ama beyaz saçları, sakalları olunca tanıyama-
dım. Bir süre sonra gazetede vefat ilanını gö-
rünce onun Sezai Karakoç olduğunu anladım.
Eğer o olduğunu bilseydim, bir kafede oturup
beraber bir kahve içmek isterdim." AA

Sezai Karakoç ve Cemal Süre-
ya'nın kendisine olan sevgisini eşi
Orhan Giray'ın hiç dile getirme-
diğini anlatan Akkaya, "Rahmetli
eşimle çok mutlu günler geçirdik,
iyi ki de onu seçmişim. Eşimle
bu konuları hiç konuşmadık
ama belki de haberi vardı.
Çünkü bana küçük bir şiir de
yazmıştı. Dizeleri hatırımda, ez-
berimde, 'İsterim ömrümce, bul-
dum ben gönlümce/Gözlerimde
yaş, arzuyla demlenince' böyle
bir şiirdi. Belki çok küçük bir şiir

ama emek verip, buna uğraş-
ması benim için çok kıymetliydi."
dedi. Akkaya, edebiyat tarihinde
adına şiir yazılan çok fazla kadın
olduğunun da altını çizdi. Haya-
tının Emine Öte tarafından ka-
leme alınan, "Mahrem Şiir:
Mona Rosa" isimli kitapta bir
araya getirilmesinden mutluluk
ve onur duyduğunu ifade eden
Akkaya, "Emine Hanım, torun-
larımdan birinin edebiyat öğret-
meniydi. Torunum benden
bahsedince o da hayatımı kita-

plaştırmak istedi. Bu vesileyle ta-
nıştık, sağ olsun güzel bir kitap
yazdı." diye konuştu. Mülkiye'nin
ardından hukuk okuduğunu, 30
yıl boyunca Hazine avukatlığı
yaptığını ve bir yandan da dört
çocuk büyüttüğünü belirten Ak-
kaya, tüm zorluklarına karşın
işini bırakmayı hiç düşünmedi-
ğini söyledi. Yanına aldığı, maddi
zorluklar içerisindeki bir genç
kızın desteğiyle çocuklarını bü-
yüttüğünü vurgulayan Akkaya,
bugünün kız çocuklarına da "Kız

çocuklarının muhakkak eğitimle-
rini alması, çalışmaları ve kendi
ayakları üzerinde durmaları
lazım." önerisinde bulundu.
Zaman içerisinde dört evladın-
dan birini kaybettiğini, İstan-
bul'da yaşadığını, torunlarıyla
vakit geçirmeyi ve kitap okumayı
çok sevdiğini aktaran Akkaya,
aynı zamanda sivil toplum kuru-
luşlarında görev aldığını, sosyal
yaşamdan hiç kopmadığını ve
hayatını renklendirmek için ça-
baladığını sözlerine ekledi.

Eşimin bana yazdığı şiir hatırımda



T atar, KKTC Milli Arşiv ve Araş-
tırma Dairesince Lefkoşa Atatürk
Kültür Merkezi'nde düzenlenen,

1972'de Türkiye İş Bankası tarafından
sosyal sorumluluk bilinciyle hazırlanan
"Kıbrıs'ta Bayram" ve "Yeşil Ada Kıbrıs"
kısa tanıtım filmlerinin 50 yıl sonraki ilk
gösterimlerine katıldı. Burada konuşan
Tatar, filmleri çekenler ve titizlikle muha-
faza edenler ile Milli Arşiv ve Araştırma
Dairesi Müdürü Dr. Ejdan Sadrazam'a,
Türkiye İş Bankası temsilcisine, Türk İş-
birliği ve Koordinasyon Ajansı Başkanlı-
ğına (TİKA) ve Türkiye'nin Lefkoşa
Büyükelçiliğine gösterdikleri hassasiyet-
ten dolayı teşekkürlerini iletti.

Önemli bir iş

Tatar, geçmiş yılları Türk askerinin gel-
mesi özlemiyle ve umuduyla geçirdikle-

rini belirterek, bunun KKTC halkının yü-
reğindeki millet ve vatan sevgisini perçin-
lediğini söyledi. KKTC Cumhurbaşkanı
Tatar, 20 Temmuz 1974'teki Mutlu Barış
Harekatı'nın 50. yıl dönümünü kutlaya-
caklarına işaret ederek, "Kıbrıs Türkü bu-
rada büyük bir tarih ve destan yazmıştır.
Bunları böyle bu şekilde filmleştirmek de
önemlidir işi canlandırma adına." ifade-
sini kullandı.

Gelecek, Türkiye ile

Tatar, ülkede mücadele yürütülürken ge-
leceğe her zaman umutla bakıldığını kay-
dederek, geleceğin, Türkiye'nin bu
coğrafyadaki varlığı olduğunu ve müca-
delenin hala devam ettiğini dile
getirdi.Resmi müzakere süreci için ortak
bir zemin olup olmadığına bakılacağını
ve varsa bu sürece geçileceğini aktaran

Tatar, şu an yürüttükleri yeni milli siyase-
tin Türkiye'nin desteğiyle bu temelde, viz-
yonda ve anlayışta olduğunu vurguladı.
Tatar, uluslararası baskıların devam etti-
ğine dikkati çekerek, filmlerin gösterimin-
den yıllar sonra bir devletleri,
cumhuriyetleri olduğunu ifade
etti.KKTC'nin Doğu Akdeniz'de bağım-
sız bir Türk devleti olarak yaşamına
devam ettiğini kaydeden Tatar, Doğu Ak-
deniz'de KKTC'nin gelişen ve yükselen
jeostratejik ve jeopolitik statüsüyle kendi
güvenliği ve bağımsızlığının yanı sıra
Türk dünyasına da büyük hizmet olarak
önemli olduğunun altını çizdi.

Geleceğe ışık tutuluyor

Tatar, KKTC'nin Türk dünyasının Akde-
niz'e açılan penceresi olduğuna işaret
ederek, Doğu Akdeniz'de bağımsız bir

Türk devleti olmanın ne anlama geldiği-
nin tarihi perspektfiten değerlendirilmesi-
nin ve geleceğe ışık tutulmasının çok
önemli olduğunu söyledi. Milli Arşiv ve
Araştırma Dairesi Müdürü Dr. Ejdan
Sadrazam da tanıtım filmlerinde yer alan
karelerdeki kişilerin kalplerinin ve bilinç-
lerinin, o günleri yaşayanlarda da yaşa-
mayanlarda da bulunduğunu belirterek,
"Bizler onların ideallerini, temellerini taşı-
dığımız sürece vatanımızı daha ileriye ta-
şıyabilecek kudrete sahip olacağız." dedi.
Sadrazam, Milli Arşiv ve Araştırma Dai-
resinin gelişimi konusunda Tatar'a teşek-
kür ederek, filmlerin hazırlanmasındaki
öncü rolü ve restorasyon sürecindeki des-
teklerinden dolayı Türkiye'nin Lefkoşa
Büyükelçiliğine, Türkiye Radyo Televiz-
yon Kurumuna (TRT) ve Türkiye İş Ban-
kasına teşekkürlerini iletti. AA
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Güney Kore’de ana muhalefet
partisi lideri Lee Jae-myung
dün Busan kentinde düzenle-

diği ziyaret sırasında boynundan bıçak-
landı. Lee Jae-myung’un liderliğini yaptığı
Kore Demokratik Partisi’nden yapılan açık-
lamada, “Öncelikle, demokrasiyi tehdit
eden ve özgür siyasi faaliyetleri engelleyen
her türlü şiddet ve nefrete karşı çıkıyoruz.
Siyasetçileri hedef alan terörizmi şiddetle

kınıyor ve Temsilci Lee Jae-myung'a acil şi-
falar diliyoruz. İkinci olarak, polis ve soruş-
turma kurumları olayın ciddiyetinin farkında
olmalı ve sıkı ve hızlı bir soruşturma yürüt-
melidir. Soruşturma sürecinde siyasi müla-
hazalar, indirimler veya çarpıtma girişimleri
olursa, boş durmayacağız. üçüncü olarak,
insanların geçim kaynakları ve ekonomi
yeni yılda bile zor durumdadır. Kore Demo-
kratik Partisi, insanların geçimi ve ekono-

mik iyileşme için dağ gibi görevlerin peşin-
den kararlılıkla gidecektir. Partinin operas-
yonlarının aksamadan yürütüleceğini de
belirtiyoruz” denildi.

Terör saldırısı

Partiden yapılan yazılı açıklamada, Jae-
myung’a yapılan saldırının bir ‘terör’ saldı-
rısı olduğu belirtilerek, “Birbirimiz için
cesaret ve umut dolu olması gereken yeni

bir yılın başlangıcında çok talihsiz bir olay
meydana geldi. Kore Demokratik Partisi
Ulusal Meclisi'nin tüm üyeleri, Temsilci Lee
Jae-myung'a yönelik, düşünce ve görüş
farklılıklarını şiddet ve nefret yoluyla yok et-
meyi amaçlayan terör saldırısından duy-
dukları derin endişeyi dile getirmiştir”
ifadelerine yer verildi.Kore medyası, Jae-
myung’un yoğun bakımda tedavisinin sür-
düğünü duyurdu.DHA

Güney Kore'de endişeye mahal yoK
Güney Kore’de ana muhalefette yer alan Kore Demokratik Partisi’nin 67 yaşındaki liderinin Lee Jae-myung’un
boynundan bıçaklanmasının ardından partiden bugün yapılan açıklamada, “Polis olayın ciddiyetinin farkında
olmalı ve sıkı ve hızlı bir soruşturma yürütmelidir. Partinin operasyonları aksamadan yürütülecektir” denildi
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Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti (KKTC)
Cumhurbaşkanı Ersin Tatar, 20 Temmuz 1974'teki
Mutlu Barış Harekatı'nın bu yıl 50. yıl dönümünün
kutlanacağına işaret ederek, “Kıbrıs Türkü burada

büyük bir tarih ve destan yazmıştır” dedi

Türkmenler yoksa yok!
Irak Meclisi Türkmen Grubu

Başkanı ve Irak Türkmen
Cephesi (ITC) Kerkük 

Milletvekili Erşat Salihi, 18
Aralık'taki yerel seçimlerden
sonra Kerkük'te Türkmenler 

olmadan yerel hükümetin
kurulamayacağını belirtti

Salihi, AA muhabirine yaptığı açıklamada,
"Kerkük'te yeni yönetimin mutlaka müşte-
rek olması gerektiğini" söyledi. Kerkük'te

güvenlik ve istikrarın ortak bir yönetimle sağlanabi-
leceğini belirten Salihi, yeni yerel hükümetin Vali
ya da İl Meclis Başkanının Türkmenlerden olmasını
istediklerini kaydetti. Salihi, Kerkük'ün Türkmenle-
rin yoğunlukla yaşadığı bir kent olduğuna işaret
ederek, "Tüm demografik değişikliğe rağmen Ker-
kük'ün bir Türk şehri olduğunu kimse inkar edemez.
Kerkük'te Türkmenler olmadan yerel hükümet kuru-
lamaz." dedi.

Seçim politikası gözden geçirilmeli

Türkmenlerin "Irak genelinde yıllardır
oynanan bölgecilik ve mezhepçi-

lik oyunlarına gelmediğini ve
gelmemesi gerektiğini" ifade
eden Salihi, son yerel se-
çimlerden istedikleri sonucu
alamayan Türkmenlerin

seçim politikasını yeniden
gözden geçirmeleri gerektiğini

söyledi. Kerkük milletvekili Salihi,
Türkmenlerin Irak'taki varlıklarını
korumak ve yönetimde aktif rol ala-
bilmek için dün olduğu gibi bugün

de tek bir çatı altında toplanmaları gerektiğinin al-
tını çizdi.

Türkmen oyunu etkiledi

Irak Meclisi Türkmen Grubu Başkanı Salihi, Türk-
menlerin 18 Aralık'ta yapılan yerel seçimlerden
bekledikleri sonucu alamadıklarını ifade etti. Özel-
likle Kerkük'teki sonuçları etkileyen önemli faktörler
olduğuna dikkati çeken Salihi, seçmen kütüklerinin
yeniden gözden geçirilmemesinin sonuçları doğru-
dan etkilediğini söyledi. Salihi, Kerküklü olmayan
ve kuzey kentlerden gelen 260 bin seçmenin oy
kullandığını, bunun Türkmenlerin oy ağırlığını ve
seçimin dengesini olumsuz etkilediğini dile getirdi.
Seçim öncesi konuyu Irak Federal Mahkemesi'ne
taşıdıklarını aktaran Salihi, ancak bekledikleri ya-
nıtı alamadıklarını, bunun da Türkmenleri daha çok
ümitsizliğe sürüklediğini söyledi.

Türkmenler hakkını almalı

Kerkük'te Türkmenlerin olmadığı bir yönetimin dü-
şünülemeyeceğini söyleyen Salihi, şöyle devem
etti: "Türkmenler milli varlıklarını korumak için yeni
yönetimde çıkarları doğrultusunda hareket etmeli-
ler. Uzun vadeli politika izlemeliyiz. Bu ciddiye alın-
mazsa önümüzdeki parlamento seçimlerinde
kazanma hakkımızı kaybedeceğiz." AA

1 milyon
kişi göç etti
Mısır sınırı yakınlarındaki Refah kentine
gelen yerinden edilmiş Filistinlilerin
sayısının bir milyona ulaştığı belirtildi

GAZZE Şeridi'nde, Mısır sınırı yakınlarındaki
Refah kenti Belediye Başkanı Ahmed es-
Sufi, AA muhabirine yaptığı açıklamada,

Refah kentinde şu an bulunanların sayısının 1 milyon
300 binden az olmadığını söyledi. Kente Gazze Şeri-
di'nin diğer yerlerinden göç etmiş olanların sayısının bir
milyona ulaştığını ifade eden Sufi, bunlardan 713 bin
kadarının Birleşmiş Milletler (BM) Yakın Doğu'daki Fi-
listinli Mültecilere Yardım ve Bayındırlık Ajansı'na
(UNRWA) bağlı merkezlerde barındığını kaydetti. Sufi,
yerinden edilmiş olanların UNRWA merkezlerinin dı-
şında da oldukça yoğun olduğuna dikkati çekti. Refah
Belediye Başkanı Sufi, 268 bin kadar kişinin ise sokak-
larda ve meydanlarda bulunduğunun altını çizdi. İsrail
ordusunun Gazze Şeridi'ne yönelik havadan, karadan
ve denizden saldırıları aralıksız devam ederken, karadan
işgal girişimleriyle halkın büyük çoğunluğu kentin güne-
yindeki Refah kentine doğru gitmek üzere evlerini terk
etmek zorunda kaldı.

7 Ekim sonrası

Hamas'ın silahlı kanadı İzzeddin el-Kassam Tugayları,
"Filistinlilere ve başta Mescid-i Aksa olmak üzere kutsal
değerlere yönelik sürekli ihlallere karşılık verme" gerekçe-
siyle İsrail'e 7 Ekim'de kapsamlı saldırı düzenledi. İsrail,
7 Ekim'deki saldırılarda 1200 İsraillinin öldüğünü, 5 bin
132 kişinin de yaralandığını açıkladı. İsrail'in Gazze Şe-
ridi'ne saldırılarında en az 9 bin 100 çocuk, 6 bin 500
kadın olmak üzere, 22 bin 313 Filistinli öldürüldü.
Enkaz altında binlerce ölü olduğu bildirilirken, halkın sı-
ğındığı hastane ve eğitim kurumları hedef alınarak sivil
altyapı tahrip ediliyor.İsrail ordusu, Gazze Şeridi'ne sal-
dırılarının başladığı 7 Ekim'den bu yana 175’i karadan
işgal sürecinde olmak üzere 509 askerinin öldürüldü-
ğünü duyurdu. Çatışmalara 24 Kasım'da 4 günlüğüne
verilen ve daha sonra 3 gün daha uzatılan "insani arada"
81 İsrailli ve 240 Filistinli esir karşılıklı serbest bırakıldı.
Öte yandan İsrail, binlerce Filistinliyi alıkoyup hapset-
meye devam etti.İşgal altındaki Batı Şeria ve Kudüs'te
de İsrail güçleri ve yasa dışı Yahudi yerleşimcilerin saldı-
rılarında 323 Filistinli hayatını kaybetti. İsrail ordusu ile
Hizbullah arasında 8 Ekim'den bu yana sınırda devam
eden çatışmalarda 28 Lübnanlı sivil, 142 Hizbullah
mensubu ile 5 İsrailli sivil ve 9 İsrail askeri öldü. Çatış-
malarda ayrıca, 28 Lübnanlı sivil, 5 İsrailli sivil ve 9 İs-
rail askeri hayatını kaybetti. Hamas lideri Salih el-Aruri
ve 6 Hamas üst düzey yetkilisi, dün Beyrut'un güneyinde
insansız hava aracıyla düzenlenen saldırıyla 
öldürülmüştü. AA

Almanya'da
işsizlik arttı
Almanya'da işsiz sayısı, geçen yılın
aralık ayında önceki aya kıyasla 5 bin
artarak 2 milyon 703 bin oldu

GAZZE Almanya Federal İş Ajansı (BA), iş-
sizlik rakamlarına ilişkin geçen yılın aralık ayı
verilerini açıkladı. Buna göre, ülkede mev-

simsellikten arındırılmış işsiz sayısı, Aralık 2023'te kasım
ayına kıyasla 5 bin artarak 2 milyon 703 bin oldu. Piya-
salarda işsiz sayısına ilişkin beklenti Aralık 2023'te 20
bin artması yönündeydi. Mevsimsellikten arındırılmış iş-
sizlik oranı da geçen yılın aralık ayında yüzde 5,8'den
yüzde 5,9'a yükseldi. Geçen yıl şirketlerin boş pozisyon-
ları ise bir önceki yıla göre 68 bin azalarak 713 bin oldu.
Federal İş Ajansı Başkanı Andrea Nahles, konuya ilişkin
değerlendirmesinde, 2023'ün Doğu ve Batı Almanya'nın
birleştiği 1990'dan beri işsizliğin en düşük olduğu yıllar
arasında yer aldığını belirterek "2023 yılına baktığı-
mızda, zayıf ekonominin iş gücü piyasasına zarar ver-
mediğini görebiliyoruz. İş gücü piyasası, yüklerin ve
belirsizliklerin boyutu açısından hala iyi durumda." ifa-
desini kullandı.
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Pas meyve Kalay
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Meyve

M Ü L K B G Ü Z Ü M S Ü
E A E Ö L E Ö E A Y I P
T P H P R Ü D R H A R E

A E R S Z E Ü H F Ç
L R R Ü E L T V K Ö
Z M V Y N M S K E T Z
N A M E Ü I T C O Ü
S K R T N L W M O L K L
F E E A K C S E R A M
S F S A K K Ü V B E
A N Ü Ç Ü Z S K O R Z K

P N C E B N O P A L

AFET

 AKLIK

 APARMAK

 AYIP

 ÇÖZÜLMEK

 GÖRÜ

 KABZA

 KLÜZ

 KÖPRÜ

 KÜRK

 MAHREM

 MÜLK

 NÜKS

 SEREN

 SIRF

 ÜÇÜZ

 ÜRKÜ

 ÜZÜMSÜ

 ZAAF

9 4
3 6

8 2 5
6 3

5 9 3
7 4 8 6

7 2 9
2 4 1 5

1 5 7

9 7 6 8 4
4 1 9

6 7 8 2 3
1 5 6

2
5 1 9
4 6

7 5

9 8 2
5 4

6 7 9
1 4 8 6

5 4 7
3 6

5 3
1 8
6 5 7 1

6 7 3 8 1 9 5 4 2
5 9 8 2 3 4 7 6 1
2 1 4 5 7 6 8 3 9
1 4 2 7 9 5 3 8 6
8 3 7 4 6 1 9 2 5
9 6 5 3 2 8 1 7 4
4 5 9 6 8 3 2 1 7
7 8 1 9 4 2 6 5 3
3 2 6 1 5 7 4 9 8

3 7 8 1 5 6 2 9 4
2 1 5 9 3 4 6 7 8
4 9 6 8 7 2 1 3 5
6 4 3 2 1 7 5 8 9
8 5 1 6 9 3 7 4 2
7 2 9 4 8 5 3 6 1
5 8 7 3 2 9 4 1 6
9 6 2 7 4 1 8 5 3
1 3 4 5 6 8 9 2 7

1 9 7 6 2 5 8 3 4
6 3 4 8 7 1 9 5 2
5 2 8 9 4 3 6 7 1
9 5 6 7 8 4 1 2 3
7 4 3 1 9 2 5 6 8
2 8 1 3 5 6 4 9 7
4 6 2 5 3 8 7 1 9
3 1 9 4 6 7 2 8 5
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4 6 1 8 7 2 5 3 9
1 4 9 7 2 8 3 6 5
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3 7 6 5 1 9 8 2 4
6 1 7 2 8 4 9 5 3
5 2 4 1 9 3 7 8 6
9 8 3 6 5 7 4 1 2
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HAZIRLAYAN: 

AYNUR CİHAN / SEMANUR POLAT

Demet Akalın, ses tellerinden bir
ameliyat geçirdi. Akalın, sağlık du-
rumu hakkında bilgi vermek ama-

cıyla sosyal medya hesabından bir paylaşım
yaptı. Demet Akalın, hafta içi her gün sun-
duğu "Demet ve Jess'le Gel Konuşalım" prog-
ramıyla tanınan ünlü pop şarkıcısı, bugün ses
tellerindeki kist nedeniyle ameliyat geçirdi.
Sağlık durumuyla ilgili bilgi vermek amacıyla
sosyal medya hesabından bir paylaşım yaptı.
Akalın, "Ses telimdeki yalancı kistten İsmail
Koçak hocam sayesinde kurtuldum, şükür
sabah. Ben iyiyim, sabah Allah razı olsun
tüm mesaj atanlara" ifadelerini kullandı.

GÖZ alıcı sahne kıyafetleriyle dikkat
çeken, ünlüler dünyasında 2023 yılında
en çok konuşulan isimlerden biri olan

popçu Gülşen, geçtiğimiz gün İstinyePark AVM'de
görüntülendi. Alışveriş tarzıyla dikkat çeken Gül-
şen, kendisini görüntüleyen basın mensuplarına
esprili bir açıklama yaparak, "Yeni yılın ilk magazin
fotoğrafını vermiş olduk" dedi. 2024 yılıyla ilgili di-
lekleri sorulduğunda, 47 yaşındaki sanatçı, "Ben
bu sene sadece gülmeyi diliyorum" diyerek,
AVM'deki mağazaları dolaşmaya devam etti.

Y ağmur Tanrısev-
sin'in Galatasa-
ray'da forma

giyen futbolcu Barış
Alper Yılmaz ile yeni
bir aşka yelken açtığı
yönünde iddialar or-
taya atıldı. Geçtiğimiz
günlerde Galatasa-
ray'ın maçını tribünden
izleyen Yağmur Tanrı-
sevsin'in maça, Barış
Alper Yılmaz için gittiği
ileri sürüldü. İddiaya
göre; Yağmur Tanrısev-
sin ile Barış Alpar Yıl-
maz, birlikteliklerini
yakın zamanda ilan et-
meye hazırlanıyordu.
Yağmur Tanrısevsin,
söz konusu iddiayla il-
gili bir açıklama yaptı;
"İlişki iddiaları gerçeği
yansıtmamaktadır.
Herkesin bildiği gibi;
sporun her dalını
seven biri olarak izle-
diğim bir maç üzerin-
den yapılan kurgu
habere kamuoyunun
itibar etmemesini rica
ederim. Saygılarımla."

Demet korkuttu

Sadece gülmek istiyorum!

YaGmur iCin
aSk Yok
YaGmur iCin
aSk Yok
YaGmur iCin
aSk Yok
YaGmur iCin
aSk Yok
YaGmur iCin
aSk Yok
YaGmur iCin
aSk Yok
YaGmur iCin
aSk Yok

Yağmur Tanrısev-
sin, Galatasaraylı

futbolcu Barış Alper
Yılmaz ile hakkında
çıkan aşk dediko-

dularına ilişkin
açıklama yaptı

TV8 kanalında Müge Dağıs-
tanlı Erdoğan ve Ali Eyüboğ-
lu'nun sunduğu 'Aramızda

Kalmasın' programına, Polat çiftinin
avukatı Hüseyin Kaya katıldı. Canlı ya-
yında soruları yanıtlayan Kaya, Polat çif-
tinin serbest kalacaklarını iddia etti. "Yeni
savcı atandıktan sonra 1 hafta içinde id-
dianameyi hazırlar. 2 gün içinde de mü-
vekkileri çıkarması lazım." diyen Avukat
Kaya, "Geç bile kalındı. Bizim 26 gün
alacağımız çıkacak içerde." dedi. Bunun
üzerine Müge Dağıstanlı Erdoğan
"Onun için de dava açarsınız" deyince
Polat çiftinin avukatı Hüseyin Kaya,
"Evet, açacağız" ifadelerini kullandı.

Serbest
kalacak!

Dilan-Engin Polat’ın avu-
katı Hüseyin Kaya, “Yeni
savcının, müvekkillerimi
2 günde çıkarması lazım.
Geç bile kalındı” dedi

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 

19:00 Akşam Haberleri
19:10 Piyasalar
19:15 Ceyda Düvenci İle
Bambaşka Sohbetler
19:55 Hava Durumu
20:00 Ana Haber
20:50 Piyasalar
20:55 Hava Durumu
21:00 Yakın Plan
22:55 Hava Durumu
23:00 Bugün Yarın
23:50 Paranın Nabzı
23:55 Hava Durumu
00:00 Bugün Yarın

03:40 Diriliş 
Ertuğrul
05:55 İncir Ağacı
07:05 Elimi Bırakma
10:30 Alişan ile 
Hayata Gülümse
13:15 Seksenler
14:55 Diriliş Ertuğrul
17:45 Lingo
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların Aksine
20:00 Kendi 
Düşen Ağlamaz
00:15 Komşuluk Halleri

07:00 A'dan Z'ye
08:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
10:00 Gündem
11:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Gece Görüşü
01:00 Gece Haberleri

03:00 Kiralık Aşk
05:00 Fazilet 
Hanım ve Kızları
07:00 Kiralık Aşk
09:45 Sabahın 
Sultanı Seda Sayan
13:30 Zahide 
Yetiş ile Yeniden 
Başlasak
16:15 Söz
18:15 Star Haber
19:00 Sakla Beni
20:00 Sakla Beni
00:30 Dizi

15:35 Dijital Para
15:40 Haber Bülteni
16:00 Günün İçinden
16:30 Spor Bülteni
17:00 Günün İçinden
18:00 Gündem
18:40 Haber Bülteni
19:00 Gündem
19:30 Ana Habere Doğru
19:45 Ana Haber
21:00 Gündem Özel
23:00 Orkun Yazgan ile
Son Nokta
01:00 Gece Haberleri

03:00 Gelinim 
Mutfakta
05:00 Dönence
06:00 Dilek Taşı
09:00 Neler 
Oluyor Hayatta
11:00 Camdaki Kız
13:00 Gelinim Mutfakta
16:00 Aşk ve Umut
17:30 Arka Sokaklar
19:00 Kanal D 
Ana Haber
20:00 Arka Sokaklar
00:15 Dilek Taşı

03:20 Mutfak 
Bahane
05:20 Bir Küçük 
Gün Işığı
08:00 Kahvaltı Haberleri
10:00 Müge Anlı ile
Tatlı Sert
13:00 Gün Ortası
14:00 Mutfak Bahane
16:00 Esra Erol'da
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Aldatmak
00:20 Nihat Hatipoğlu ile
Dosta Doğru

04:30 Kefaret
06:00 Kirli Sepeti
07:45 İlker Karagöz 
İle Çalar Saat 
Hafta Sonu
10:30 Çağla ile 
Yeni Bir Gün
12:00 Yasak Elma
13:30 En Hamarat Benim
16:15 Kızıl Goncalar
19:00 Selçuk Tepeli 
ile FOX Ana Haber
20:00 Hudutsuz Sevda
00:00 Kızıl Goncalar

02:30 Demet ve 
Jess'le Gel Konuşalım
05:00 Tuzak
07:15 8'de Sağlık
08:30 Müge ve 
Gülşen'le 2. Sayfa
11:15 Masterchef 
Türkiye All Star
12:45 Demet ve 
Jess'le Gel Konuşalım
16:00 Zuhal Topal'la Yemekteyiz
20:00 Masterchef 
Türkiye All Star
00:15 Zuhal Topal'la Yemekteyiz

06:00 Gün Başlıyor
09:00 Para Gündem
10:00 Güne Bakış
11:45 Spor Bülteni
12:00 Gün Ortası
13:45 Spor Bülteni
14:00 Haber Hattı
15:45 Spor Bülteni
16:00 HT 360
17:15 Ekosistemlere 
Yeni Bakışlar
18:00 Ana Haber
20:00 Habertürk Gündem
00:00 Haber Bülteni

01:00 Kübra Par ile 
Farklı Açılar
05:00 Haber Bülteni
06:00 Gün Uyanıyor
09:00 9'dan 12'ye
12:00 Haberde
Gün Ortası
14:00 Güne Bakış
16:30 Akşam Raporu
18:30 Ece Üner ile 
Ana Haber Bülteni
20:00 Eşit Ağırlık
00:00 Gece Haberleri

03:00 Kızılcık 
Şerbeti
05:30 Aile
08:00 Bu Sabah
09:45 Sandık Kokusu
12:30 Aslı Hünel ile 
Gelin Evi
15:00 Didem 
Arslan Yılmaz'la Vazgeçme
18:45 Show Ana Haber
20:00 Arak
22:30 Arak
01:15 Kızılcık Şerbeti
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İsviçre 2. Lig ekiplerinden Schaff-
hausen'de forma giyen Eren Derdi-
yok futbol kariyerini sonlandırdığını
açıkladı. 35 yaşında yeşil sahalara
veda eden Eren Derdiyok, İsviçre
temsilcisinde antrenörlüğe başladı.
Galatasaray, Kasımpaşa, Göztepe ve
Ankaragücü'nde de forma giyen Eren
Derdiyok, aktif futbol kariyerini nok-
taladığını duyurdu. İsviçreli eski fut-
bolcu, kramponlarını asmasının
ardından Schaffhausen'de antrenör-
lük görevine başladı.

Futbol kariyeri

Schaffhausen'de bu sezon 6 maça
çıkan Eren Derdiyok, 219 dakika sa-
hada kaldı. Basel altyapısında fut-
bola başlayan Eren Derdiyok daha

sonra Bayer Leverkusen,
Hoffenheim, Kasımpaşa,
Galatasaray, Göztepe,
Pahtakor, Ankaragücü ve
Schaffhausen'de forma
giydi. İsviçre Milli Takı-
mı'nda 60 maça çıkan
Eren Derdiyok, 11 gol se-
vinci yaşadı. 

Galatasaray
performansı

Şu anda 35 yaşında olan eski
golcünün kariyerinde 2 Süper Lig
şampiyonluğu ve 1 de Türkiye Ku-
pası şampiyonluğu bulunuyor. Gala-
tasaray'la 84 maça çıkan Eren, 26 gol
ve 6 asist yapmıştı. 
HABER MERKEZİ

Fransa Süper Kupa'nın sahibi, Tou-
louse'u 2-0 mağlup eden Paris Saint-
Germain (PSG) oldu. Ligue 1
şampiyonu PSG ile Fransa Kupası
şampiyonu Toulouse, Süper Kupa
maçında karşı karşıya geldi.Parc des
Princes Stadı'nda oynanan maçı 3.
dakikada Lee Kang-in ve 44. daki-
kada Kylian Mbappe'nin golleriyle 2-
0 kazanan PSG, kupaya uzandı. PSG
böylece, Fransa Süper Kupa'yı 12.
kez müzesine götürdü. AA

E ski Beşiktaş Kulübü Başkanı
Ahmet Nur Çebi, siyah-beyazlı
kulübün 16 Aralık'ta gerçekleşti-

rilen divan kurulu toplantısındaki iddia-
lara cevap vererek, stat isim sponsorluğu
anlaşmasında elde edilen gelirin 3'te
2'sinin banka kredisi için kullanıldığını,
3'te 1'inin ise kulüp kasasında bırakıldı-
ğını söyledi. Çebi, yaptığı açıklamada
ailevi bir sağlık durumundan ötürü top-
lantıya katılamadığını vurguladı.

Algı yaratmak kötü niyet

Beşiktaş Kulübü Başkanı Hasan Arat'ın
stat sponsorluk anlaşması karşılığında
Tüpraş'tan tahsil edilen bedellerle eski
yöneticilerin kulüpten alacaklarının
ödendiğini düşündüğünü ve konuyu
araştırdıklarını dile getirmesini hatırlatan
Çebi, şu ifadeleri kullandı: "Öncelikle 1
saat bile sürmeyecek bu konuyu araştır-
mak mümkünken, günler geçmesine rağ-
men henüz araştırılmadığının
söylenmesi art niyetli bir algı yaratma
gayretidir. Araştırıldığında bunun söy-
lendiği gibi olmadığını anında görmek
mümkünken, bunun bu şekilde ifade
edilmesi ve araştırılmaması veya araştı-
rılmış ise bu şekilde ifade edilmesi so-

nucu, Beşiktaş camiasının yönlendiril-
meye çalışılmasını üzüntü ile karşıladım.
İncelendiğinde görüleceği üzere, iyi ni-
yetle fedakarlık yaparak kulübün ihtiyacı
olduğu anlarda kulübe kasa kolaylığı
sağlayan başkan ve bir önceki yönetici-
lere ödemeler, 2024 yılı içerisindeki kulüp
alacaklarının karşılığı olarak alınan muh-
telif çeklerle yapılmış olup, yeni yöneti-
min ödemek için ayrıca kaynak arama
zorunluluğu söz konusu değildir."

6 ay geçmiş!

Stat sponsorluk anlaşmasından elde edi-
len gelirin nasıl kullanıldığını açıklayan
Çebi, "Özetle Tüpraş ödemelerinden
hiçbir bedel eski yönetici alacaklarına
ödenmemiştir. Tüpraş ödemelerinin 3'te
2'si banka kredisine kullanılmıştır, 3'te 1'i
de yeni yönetimin kullanabileceği şekilde
kasada bırakılmıştır. Umarız ki genel tea-
mül olan daha önceki yöneticilerin sağ-
ladığı gibi kasa kolaylığı şu anki
yöneticiler ve başkan tarafından da sağ-
lanacaktır. Beşiktaş'ta görev yapan baş-
kan ve yöneticilerin, görev ve
sorumluluklarından doğan bu uygula-
maya ihtiyaç olduğunda bu yolla destek
vermeleri gerekir. Göreve geldiğim anda

ihtiyaç olan 6 ay gibi geçmiş sürede
ödenmemiş borçlar bu yolla ödenmiş ve
giderken de geçmişe yönelik hiçbir borç
bırakılmadığı gibi kasada ihtiyaçta kulla-
nılmak üzere nakit para bırakılmıştır."
değerlendirmesinde bulundu.

Beşiktaş'ın başarısını isterim

Çebi, Türkiye Futbol Federasyonu tara-
fından, görevde olduğu süre boyunca
yöneticilerin ve kendisinin yaptığı açıkla-
malardan dolayı kesilen cezaların kulüp
kasasından ödenmediğini vurguladı. Be-
şiktaş Kulübünün, Uluslararası Spor
Tahkim Mahkemesinde (CAS) hiçbir da-
vası olmadığını dile getiren Çebi, Victor
Ruiz'e dava sonucu ödenecek tazminatla
ilgili de şunları söyledi: "CAS'taki son

dava, Victor Ruiz'in pandemi döneminde
hiçbir görüşme yapmadan liglerin tatil
olduğu ve durumların belirsiz olduğu sı-
kıntılı günlerde kontratını feshederek git-
mesi ile oluşmuştur. Kendisi dışında
hiçbir oyuncumuzun başvurmadığı, hak-
sız bir uygulama yapmıştır. Kulübü-
müzle olan yıllık sözleşmesi 1 milyon
800 bin avro olan bu oyuncu İspanya'da
bir takımla 800 bin avroya anlaşmış olup
CAS, 1 milyon avrodan 2 yıllık bedelin
ödenmesini hükmetmiştir. Beşiktaş,
onun yerine Wellinton transferini gerçek-
leştirmiş olup, bu oyuncu sadakatle 800
bin avroya oynamıştır. Ayrıca bu ödeme
ile ilgili kaynak bankada blokedir ve yeni
yönetimin bu meblağ için bir finansman
yükü söz konusu değildir." AA

Süper şampiyon PSG!Süper şampiyon PSG!Süper şampiyon PSG!Süper şampiyon PSG!Süper şampiyon PSG!Süper şampiyon PSG!

BESIKTAS’A
KOTULUK
ETMEDIM

BESIKTAS’A
KOTULUK
ETMEDIM

BESIKTAS’A
KOTULUK
ETMEDIM

BESIKTAS’A
KOTULUK
ETMEDIM

BESIKTAS’A
KOTULUK
ETMEDIM

BESIKTAS’A
KOTULUK
ETMEDIM

BESIKTAS’A
KOTULUK
ETMEDIM

Çebi, stat isim sponsorluğu anlaşmasında elde edilen
gelirin 3'te 2'sinin banka kredisi için kullanıldığını,
3'te 1'inin ise kulüp kasasında bırakıldığını söyledi.
Çebi, “Ben asla Beşiktaş'a kötülük etmedim” dedi

Beşiktaş'ın başarısını isterim
Beşiktaş'a nefes aldığı sürece hizmet etmeyi vazife
olarak gördüğünü vurgulayan Çebi, "Yanlış açıkla-
malar yapmadan önce tarafıma da konuların so-
rulması dahil olmak üzere, talep edecekleri
hizmetleri vereceğimizin bilinmesini önemle be-
lirtmek isterim. Beşiktaş'ın başarısını isterim. Baş-

kalarının başarısızlıkları ile beslenen olmadım ve
olmayacağım. Bu hususlar ve bundan sonra yapı-
lacak olası yalan yanlış haksız suçlamalarla ilgili
ilk divan kurulu toplantısı ile mali genel kurulda,
basına açıklama yaparak kamuoyunu bilgilendir-
meye devam edeceğim." şeklide görüş belirtti.

Futbolu bıraktı!
Galatasaray'ın eski yıldızı Eren Derdiyok, İsviçre 2. Lig ekiplerin-
den Schaffhausen'de futbolu bıraktığını duyurdu. 35 yaşındaki
eski golcü, yeni mesleği için de erken bir aksiyon aldı

Galatasaray'daki ilk sezo-
nunda gösterdiği perfor-
mansla şampiyonlukta
başrol oynayan Mauro
Icardi'nin adı ara transfer
döneminin gelmesiyle faz-
lasıyla anılmaya başlandı.
Arjantin ve İtalya basının-
daki haberlere göre Suudi
Arabistan ekiplerinin yanı
sıra Serie A ve Premier
Lig'den de Icardi'ye ilgi ol-
duğu iddia edildi. 30 ya-
şındaki golcü için henüz
Galatasaray'a resmi bir
teklif gelmezken İstan-
bul'da mutlu olan Icardi
de ayrılığı düşünmediğini

belirtti. Çıkan haberlerin
ardından Mauro Icar-
di'nin eski takımı Inter'in
de Arjantinli oyuncuyu ra-
darına aldığı belirtiliyordu.
Inter muhabiri Daniele
Mari, yaptığı paylaşımda
Mauro Icardi'nin Inter'e
transferi hakkında ko-
nuştu. Mari, "Direkt ola-
rak söyleyebilirim ki
Icardi-Inter transferi nere-
deyse imkansız" dedi.Ga-
latasaray formasıyla bu
sezon 27 resmi maça
çıkan Mauro Icardi, bu
maçlarda 17 gol 6 asistlik
katkı sağladı. DHA

Icardi bir yere
gitmiyor
Özellikle Arjantin basınında çıkan
haberlerde Galatasaray golcüsü Mauro
Icardi'ye tekliflerin olduğu ve ayrılacağı
belirtilirken İtalyan gazeteci Daniele
Mari, Inter ihtimalini 'Neredeyse
imkansız' olarak değerlendirdi

Sarı-lacivertli kulüpten ya-
pılan açıklamada müsaba-
kayla ilgili görüşlerine yer
verilen Litvanyalı çalıştırıcı,
Maccabi Playtika'nın fizik-
sel özelliklerini iyi kullanan
bir takım olduğunu vurgu-
layarak "Bizi çok zorlu bir
maç bekliyoruz. Rakibimiz
savunma ribaundları ve
hızlı hücumlarda Avrupa
Ligi'nin en iyi istatistikle-
rine sahip olan ekiplerin-
den birisi. Bu yüzden her
iki alana da büyük önem

vermeli ve Lorenzo Brown
ile Wade Baldwin için işleri
mümkün olduğunca zor-
laştırmalıyız." ifadelerini
kullandı. Fenerbahçe Be-
ko'nun önemli isimlerinden
Scottie Wilbekin de zor bir
karşılaşma olacağına dik-
kati çekerek, "Çift maç haf-
tasındayız. Umarım orada
bizi destekleyecek taraftar-
ların olmasının avantajını
kullanır ve evimize galibi-
yetle döneriz." açıklamasını
yaptı. AA

Türkiye Futbol Federasyonu
(TFF), Mete Kalkavan'ın ha-
kemlik kariyerini sonlandırdı-
ğını duyurdu.TFF'den yapılan
açıklamada, "Süper Lig ha-
kemlerimizden Mete Kalkavan,

kendi isteğiyle sahadaki hakem-
lik kariyerini sonlandırmış ve
Hakem Akademisi'nde VAR
Eğitim Sorumlusu olarak gö-
reve getirilmiştir." ifadeleri kul-
lanıldı. Açıklamada, hizmetleri
dolayısıyla Kalkavan'a teşekkür
edilerek, yeni görevinde başarı
dileğinde bulunuldu. Mete Kal-
kavan, son olarak 19 Aralık
2023'te oynanan RAMS Ba-
şakşehir-EMS Yapı Sivasspor
maçını yönetmişti.

Jasikevicius
kederli

Kalkavan kariyerini noktaladı

THY Avrupa Ligi 19. hafta mücade-
lesinde Maccabi Playtika ekibini Lit-
vanya'da konuk edecek Fenerbahçe
Beko'nun başantrenörü Sarunas Jasike-
vicius, rakibin önemli isimleri Lorenzo
Brown ve Wade Baldwin için işleri
zorlaştırmaları gerektiğini belirtti

Yunanistan Süper Ligi ekiplerinden
Panathinaikos, teknik direktör Fatih
Terim ile çıktığı ilk maçta PAS Gian-
nina'yı 2-0 mağlup etti. Ligin 16. haf-
tasında PAS Giannina'yı konuk eden
Panathinaikos'a galibiyeti, 25. daki-

kada Fotis Ioannidis ve 48. dakikada
Tonny Vilhena'nın golleri getirdi.
Lider PAOK'un ardından ikinci sı-
rada yer alan Panathinaikos, puanını
37'ye yükseltirken, 9 puanlı PAS Gi-
annina son sırada kaldı. AA

Terim ilk maçını kazandı
Lider PAOK'un ardın-
dan ikinci sırada yer
alan Panathinaikos,

puanını 37'ye yükseltti.



YAZ döneminde Galatasaray’ın da kadrosuna kat-
mak için çok uğraştığı Renato Sanches, Roma’ya ki-
ralık gitse de İtalya’da aradığını bulamadı. Uzun süre
sakatlıklarla boğuşan, forma istikrarı yakalayamayan
26 yaşındaki Portekizli orta saha, hocası Mourinho
tarafından sezonun 2. yarısında kadroda düşünül-
müyor. Kiralık sözleşmesinin feshi gündeme gelen
Renato, menacerler tarafından Galatasaray’a da
önerildi. Ancak Sarı-Kırmızılılar ilk etapta Portekizli
oyuncuya çok da sıcak bakmıyor. Aslan’ın hocası
Okan Buruk ve kurmayları, daha hazır bir isimle ça-
lışmak istiyor.Renato Sanches, İtalya Ligi’nin ilk yarı-
sında sadece 5 maçta toplam 116 dakika forma şansı
bulabildi. Avrupa Ligi’nde de 4 maçta 111 dakika
görev alan Sanches’in, kulübü PSG’ye geri dönmesi
bekleniyor.

İlle de Amrabat

Sarı-Kırmızılılar, ara transferin son gününe kadar lis-
tenin ilk sırasındaki adaylarla görüşecek.Ancak he-
defteki takviyeler gerçekleşmezse, Renato’nun
yeniden gündeme gelme ihtimalinin bulunduğu be-
lirtiliyor. Cim Bom'da hedef ise bambaşka... Sarı-Kır-
mızılılar, Manchester United forması giyen 27
yaşındaki Faslı ön libero Sofyan Am-
rabat’ı kadrosuna katmak istiyor.
United’ın sezon başında 30
milyon Euro’ya Fioren-
tina’dan transfer ettiği tec-
rübeli futbolcu, İngiliz
devinde şu ana kadar
beklentileri 
karşılayamadı.

Galatasaray 
çok istiyor

Orta sahaya yeni takvi-
yeler yapmak isteyen
Premier Lig ekibi, Amra-
bat’ı gözden çıkarmış du-
rumda. Galatasaray
cephesi de bu fırsatı değer-
lendirip uygun bir maliyetle
orta sahasını güçlendirmeyi
hedefliyor. Şampiyonlar Ligi
A Grubu’nda Galatasaray’a
karşı da görev yapan Sofyan
Amrabat, takımdaki eksikler
nedeniyle sol bekte forma giy-
miş, ancak Sarı-Kırmızılı
hücum oyuncularını durdur-
makta zorlanmıştı. Aslan’ın ho-
cası Okan Buruk ise orta alanda çok
iyi bir performans sergileyen Amrabat’ı
Torreira’nın yanında kullanıp merkezi
güçlendirmeyi planlıyor. Faslı yıldız de-
fansif özellikleri kadar top tekniği ve uzak
mesafeye adrese teslim paslarıyla da dik-
kat çekiyor. HABER MERKEZİ
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L a Liga 19. hafta mücadelesinde, Real
Madrid ile Mallorca takımları San-
tiago Bernabeu Stadı’nda karşı karşıya

geldi. İspanya'nın lideri Real Madrid 78. daki-
kada Rudiger'in attığı tek golle 3 puanı alıp
zirvedeki yerini korudu. Real Madrid'ın milli
yıldızı Arda Güler, karşılaşmaya yedek kulü-
besinde başladı. Sakatlığını atlatan ve aylar
sonra maç kadrosuna giren Güler mücade-
lede forma şansı bulamadı. Mücadele öncesi
ilk kez oynama hayali kuran Arda Güler, tek-
nik direktör Ancelotti'nin kararı ile mücadeleyi
yine yedek kulübesinde tamamladı.  Karşılaş-
manın ilk yarısı golsüz sona erdi. Real Mad-
rid ikinci yarıda Modric'in kullandığı köşe
vuruşunda Antonio Rüdiger'in kafa golüyle 1-

0 öne geçti ve maç bu skorla tamamlandı. Li-
derliğini sürdüren Real Madrid puanını 48
yaptı. Mallorca ise 18 puanda kaldı.

Sinyal verildi ama...

Real Madrid Teknik Direktörü Carlo Ance-
lotti, sakatlığı geçen milli futbolcu Arda Gü-
ler'in Mallorca maçında forma giyebileceğini
söylemişti. Ancelotti, sakatlığı sona eren Arda
Güler ile ilgili soruya ise "Önemli olan onun
iyileşmesi. Yavaş yavaş en iyi seviyesine ulaşı-
yor. Çok genç bir oyuncu, acele etmemeliyiz.
Bizimle oynamak için bol bol zamanı olacak.
Ona süre vermeye çalışacağım. Veremezsem
başka maça çıkar." ifadelerini kullanmıştı.
HABER MERKEZİ

La Liga'nın 19. haftasında Real Madrid sahasında konuk
ettiği Mallorca'yı tek golle mağlup etti. Aylar sonra maç
kadrosuna giren Arda Güler maçta süre alamadı

FENERBAHÇE, Atletico Madrid'de forma giyen Savic'i kadrosuna
katmaya hazırlanıyor. Kadrosunda Edin Dzeko, Dusan Tadic, Do-
minik Livakovic, Miha Zajc gibi Balkan kökenli futbolculara
sahip olan Fenerbahçe, 32 yaşındaki Karadağlı stoperi liste-
sine ekledi. Savic'in menajeri Zarko Pelicic'i İstanbul'a davet
eden Fenerbahçeli yetkililer, ilk görüşmeyi gerçekleştirdi. Bu
görüşmede Zarko Pelicic'e Stefan Savic için düşünülen maaş,
bonuslar, kontrat süresi düşüncesi iletildi. Yapılan görüşmede
rakamlar hem Savic hem Pelicic tarafından olumlu karşılandı.

Teklife olumlu yanıt verdi

Fenerbahçe, kontratının bitmesine 6 ay kalan Stefan Savic'e
hemen gelmesini istediklerini iletti. Hem Djiku'nun Afrika Kupa-
sı'na gitmesi hem Becao'nun sakatlığı da 'hemen gel' isteğinde et-
kili oldu. Savic de sarı-lacivertli yönetimin bu isteğime olumlu
yanıt verdi.

Dzeko etkisi

Dzeko, Savic'in takıma büyük katkı sağlayacağını belirtti. Boşnak yıl-
dız, ayrıca Savic'e Fenerbahçe'yi ve takımdaki ortamı anlatarak

transfer olmasını istedi. Savic de Dzeko'nun gösterdiği ilgiden ve an-
lattıklarından etkilendi.

Bedelsiz gelecek

Fenerbahçe cephesi Atletico Madrid'e ciddi bir ücret ödemek istemediğini
de aktardı. Savic, bu problemi kendisinin çözeceğini Fenerbahçeli yetkililere
iletti. Atletico Madrid cephesine sözleşme yenilemeyeceğini ve Fenerbahçe'ye
gitmek istediğini ileten Savic'e bedelsiz ayrılık izni verildi. Fenerbahçe'nin kap-
tanı Edin Dzeko hem kulüp yönetimiyle hem Savic ile birebir görüşmeler
yaptı.2011 yazında Partizan'dan Manchester City'e 12 milyon euro'ya transfer
olan Savic, 1 yaz sonra bedelsiz olarak Fiorentina'ya gitti. İtalya'daki başarılı
performansı sonrası 2015 yazında 12 milyon euro bonservisle Atletico
Madrid'e geçti. 2015'ten beri kesintisiz olarak Atletico Madrid'de oynayan
Savic, bu sezon 10 lig 3 Şampiyonlar Ligi olmak üzere toplam 972 dakika
süre aldı. HABER MERKEZİ

SAVIC 
GELiYOR!
Trendyol Süper Lig'de bu sezon şampiyonluğu göğüslemek isteyen

Fenerbahçe'de flaş gelişmeler yaşanıyor. Bir yandan da ara transfer
dönemi çalışmalarını sürdüren sarı lacivertliler, eksik bölgelerine
takviye yapmak için düğmeye bastı. Öncelikle stoper transferine

odaklanan Kanarya, ilk transferinde mutlu sona çok yakın

Beşiktaş'ın yeni hocası!
Teknik direktör arayışlarına devam eden Beşiktaş yeni hocasıyla

anlaşma sağladı. Bruno Genesio'dan 'Hayır' yanıtını alan, Sergen
Yalçın'ı da elinden kaçıran Kara Kartal son olarak Glasgow

Rangers'ı çalıştıran Giovanni van Bronckhorst ile anlaştı. Resmi
imzaların birkaç gün içerisinde atılacağı kaydedildi

HABER MERKEZİRıza Çalımbay ile
yollarını ayırdıktan sonra teknik di-
rektör arayışlarına devam eden Be-
şiktaş bir sonuç elde edememişti.
Bruno Genesio ve Sergen Yalçın
isimleri epeyce konuşuldu, ancak
Fransız teknik adamın Siyah - Be-
yazlılar'ın teklifini reddettiği öğre-
nildi. Sergen hoca ise adeta
'Tercihlerden biri olmam" diyerek
Antalyaspor'a imza atmıştı. Hol-
landa basını, Beşiktaş'ın son olarak
Glasgow Rangers'ı çalıştıran Gio-
vanni van Bronckhorst ile anlaş-
maya vardığını açıklamıştı. TRT

Spor da benzer bir bilgi geçti. TRT
Spor'un haberine göre; Beşiktaş,
Giovanni van Bronckhorst ile el sı-
kıştı. Resmi imzaların birkaç gün
içinde atılmasının beklendiği
kaydedildi.

Yardımcısı soru işareti

Hollanda basınına göre, Giovanni
van Bronckhorst en güvendiği yar-
dımcısı Jean-Paul van Gastel'i de
siyah - beyazlılara getirmek istiyor.
Şu an Hollanda 2. Ligi'nde NAC Bre-
da'yı çalıştıran Gastel'e kulübü ayrıl-
ması içinizin vermiyor. 48 yaşındaki

teknik adamın teklifi kabul edip
yardımcısını da sezon sonunda
yanına alacağı da bir diğer
ihtimal.

Dev kariyere sahip

Futbolculuk kariyerinde 
Arsenal, Barcelona, Feyeno-
ord gibi takımlarda forma
giyen Hollandalı efsane 
antrenörlük kariyerine de
Feyenoord'da başladı. Ar-
dından Guangzhou City ve
Glasgow Rangers'ta
görev yaptı.

FORMA
bekliyor!
FORMA
bekliyor!
FORMA
bekliyor!
FORMA
bekliyor!
FORMA
bekliyor!
FORMA
bekliyor!
FORMA
bekliyor!
FORMA
bekliyor!
FORMA
bekliyor!

ASLAN’IN
yeni gözdesi

Menajerler
tarafından 
Sarı-Kırmızılılar'a
önerilen Renato
Sanches’e, teknik
heyetten veto
geldi. Orta 
sahaya takviye
çalışmalarını
sürdüren
Galatasaray’ın
gündemine ise 
sürpriz bir isim
girdi. Cim 
Bom'da 
hedefin
bambaşka
bir yıldız 
olduğu 
öğrenildi
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Cimbom
potada
kazandı
GALATASARAY Ekmas, FIBA Basketbol Şampiyon-
lar Ligi Play-In turu ilk maçında deplasmanda İtalya
temsilcisi Derthona Basket’i 71-70 mağlup etti. Karşı-
laşmanın en skorer ismi Sarı-kırmızılarda 23 sayıyla
Klemen Prepelic oldu. Bu sonucun ardından Galata-
saray, seride 1-0 öne geçerek ikinci maç öncesi avan-
tajı kaptı. Serinin ikinci maçı 9 Ocak Salı günü
Galatasaray’ın ev sahipliğinde Sinan Erdem Spor Sa-
lonu’nda oynanacak. Sarı-kırmızılı ekip, İstanbul’da
oynanacak karşılaşmayı kazanması durumunda adını
son 16 turuna yazdırmış olacak.
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C HP Avcılar Be-
lediye Başkan
aday adayı Ali

Rıza Değirmenci, ilçe-
deki çalışmalarına hız
verdi. Avcılar'daki 10
mahallenin muhtarını

ve çok sayıda sivil toplum ör-
gütü temsilcisini ziyaret ederek sık
sık ilçe sakinleriyle bir araya gelen
Değirmenci, “Avcılarlıyım, Avcı-
lar'ın sorunlarına hakimim, çö-
zümlerini de biliyorum” dedi.
Avcılar için canla başla çalıştığını
anlatan Değirmenci, “Benim
gecem de gündüzüm de Avcılar.

Günün 24 saatini sadece
Avcılar'ı ve Avcı-

lar'a yapa-
cağımız

hiz-
met-

leri düşünerek geçiyorum” ifade-
lerini kullandı.

Çok sayıda projemiz var

Avcılar'a ilişkin çok sayıda projesi
olduğunu kaydeden Ali Rıza De-
ğirmenci, “Birçok projemiz var.
Bu projeleri burda söylemem
doğru olmaz. Henüz aday adayı-
yız. Aday olduktan sonra bunları
zaten açıklayacak, Avcılar halkı ile
paylaşacağım. Uzun zamandır bu
projeler üzerine çalışıyoruz. Kül-
tür merkezi yenilemek, sosyal pro-
jeler, kentsel dönüşüm ile ilgili
projeler. Avcılar’da bir tane riskli
bina kalmayacak. Bunun için ha-
zırlıklar yapıyoruz. Sahile müze
projemiz. Parkların yenilenmesi
ile ilgili önemli projelerimiz var.
Sadece kentsel dönüşümle ilgili
on maddelik bir çalışma planı

oluşturduk. Bunu daha da geliş-
tireceğiz. Adaylık netleşsin hep-
sini  paylaşacağı” dedi.

CHP'nin evladıyım

Babadan, dededen CHP'li bir ai-
lenin çocuğu olduğunu da anla-
tan Değirmenci, Avcılar'daki
diğer belediye başkan aday
adayları için de “Hep birlikte yü-
rüyeceğiz” mesajını verdi. Değir-
menci, “Yani ben CHP’nin
evladıyım. Ben ilçeye gittiğimde
büyüklerimiz ‘Biz senin kısa
şortlu halini biliriz’ diyorlar. Ben
burada birlikteliği sağlamayaca-
ğım da kim sağlayacak. Küçük-
lerimize de sahip çıkıyoruz. Ben
CHP’nin evladıyım. Ben
CHP’lilere sahip çıkarım, onlar
da bana sahip çıkar” ifadelerini
kullandı. 

Ekrem İmamoğlu ile yakın ilişkisine
ilişkin de konuşan Değirmenci,
İmamoğlu'nun kendisine en çok
oyu getirecek adayla çalışacağını

söyledi. Değirmenci,
“Bizim Ekrem başkan ile
birlikteliğimiz grup seçim-
lerinde başladı. Değişim
hareketenin başlamasıyla
değil. Doğan Subaşı ve
Tarık Balyalı’yı değiştir-
mek istedi bazı arkadaş-
larımız var. Biz burada
Ekrem bey ile hareket
ettik. Ayrıca biz zaten
2012 yılından itibaren

Ekrem bey Beylikdüzü’nde İlçe Başkanı
olduğundan beri kendisi ile birlikteyiz.
Yani Ekrem bey ile tanışıklığımız da, bir-
likte hareket edişimiz de yeni
değil.Ekrem başkanın dostluğu farklıdır.
İş yaklaşımı farklıdır. Ekrem başkan bir
yerde bir aday daha çok oy getirecek ise
onu tercih eder. Şu anda da önemli bir
seçime giriyor.  İBB’de mecliste çoğun-
luğu kazanması gerekiyor. Bunun için
de aday belirlenmesinde tercihi adayın
toplum nezdinde gördüğü kabul ve ala-
bileceği oy oranı oluyor. Yani en üst dü-
zeyde başarı birinci hedefi. Otuz dokuz
ilçede de ince eleyip sık dokumak zo-
rundalar” şeklinde konuştu.

Ismarlama kızlardan değilim!

SimgE yeni yılın ilk konserini dün akşam
Ankara’da Atatürk Kapalı Spor Salo-
nu’nda Ankara Büyükşehir Belediyesi’nin
düzenlediği merhaba 2024 etkinliğinde
verdi. Raisa Vanessa imzalı kıyafeti ile
göz dolduran Simge tüm hit şarkılarını se-
yirciyle hep bir ağızdan söyledi. Ankara
Büyükşehir Belediye Başkanı mansur Ya-
vaş’ında izlediği konserde başkentliler

Simge’yi büyük bir coşkuyla karşıladı. 

Zengin olsun demem

Simge sahne öncesi muhabirlerle sohbet
ederken konu KÖFN ile beraber seslendir-
diği ve tüm listelerde ilk sıraya yerleşen
‘Yakışıklı’ şarkısına geldi. Simge “Yakışıklı
kelimesini ben çok severim. Herkese söy-
lenmeyecek, özel bir kelimedir. Herkese ya-

kışıklı gelen erkekler bana yakışıklı gelmez
bu arada. Ismarlama kızlardan da değilim-
dir. “Şusu olsun, busu olsun, zengin olsun”
demem. Bana yakışıklı gelen erkekler ge-
nelde kendine has olanlardır, kendi kafasını
yaşayanlardır. Bir titri olan, mesela iyi
resim yapan, iyi müzik yapan... Uzun dönem
beraber olduklarım hep yeteneğine âşık ol-
duğum erkeklerdi” dedi. HABER mERKEZi 
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Simge, Merhaba 2024 etkinliğinde sahne aldı. Sahne öncesi muhabirlerle sohbet
eden Simge nasıl erkeklere aşık olduğunu da açıklayarak, “Herkese yakışıklı gelen
erkekler bana yakışıklı gelmez bu arada. Ismarlama kızlardan da değilimdir” dedi

AvcılAr!
CHP Avcılar Belediye Başkan
aday adayı Ali Rıza Değir-

menci, Avcılar için gecesini gün-
düzüne katarak çalıştığını

söyledi. Değirmenci,
“Günün 24
saati sadece
Avcılar'ı ve 

Avcılar'a ya-
pacağımız

hizmetleri dü-
şünüyorum”

diye konuştu

Biz İmamoğlu ile hareket ettik

Simge 
“Yakışıklı 

kelimesini
ben çok seve-
rim. Herkese 
söylenmeye-
cek, özel bir

kelimedir.
Herkese 
yakışıklı

gelen 
erkekler

bana yakışıklı
gelmez bu

arada. 
Ismarlama

kızlardan da
değilimdir.

“Şusu olsun,
busu olsun,

zengin olsun”
demem”

dedi.

Kendi işlerinin
patronu oldular
Gaziosmanpaşa’da daha önce
seyyar satıcılık ve kalaycılık işleriyle
uğraşan Roman vatandaşlar,
Gaziosmanpaşa Esnaf ve
Kalaycılar Derneği'nin düzenlediği
mesleki dönüşüm projesi ile kendi
araçlarını alarak turizm ve servis
taşımacılık hizmetlerine yöneldi

Gaziosmanpaşa Esnaf
ve Kalaycılar Derne-
ği'nin ilçedeki Roman
vatandaşlara yönelik dü-
zenlediği mesleki dönü-
şüm projesinin tanıtımı
yapıldı. Daha önce sey-
yar satıcılık ve kalaycılık
gibi işlerle ilgilenen
Roman vatandaşlar,
proje kapsamında aldık-
ları servis araçlarıyla tu-
rizm ve servis taşımacılık
hizmetlerine yönlendi-
rildi. Yeni işlerinde SSK
ve Bağ-kur gibi sosyal
güvenceler elde eden ve
birçoğu kendi işinin sa-
hibi olan Roman vatan-
daşların mutluluğuna
Gaziosmanpaşa Kay-
makamı İskender Yön-
den, Gaziosmanpaşa
Belediye Başkanvekili
Hidayet Erdöl ve AK
Parti Gaziosmanpaşa
İlçe Başkanı Fatih Ayde-
mir de ortak oldu. Proje-
nin elde ettiği başarının
ardından Gaziosman-
paşa Esnaf ve Kalaycılar
Derneği'nin ilerleyen sü-
reçte daha fazla sayıda

vatandaşa ulaşmak için
kooperatif kurmayı
planladığı da öğrenildi.

Belediye destek 
veriyor

Programda konuşan
Kaymakam Yönden il-
çede hayata geçirilen
sosyal projelerden bah-
sederek, “Bu projelerden
bir tanesi buradaki 70’i
geçen araçla başladı.
Kalaycı kardeşlerim bir
eğitimden geçerek bun-
ların mesleki dönüşüm
haline gelmesini bir
süreç haline getirdiler.
Türkiye’de ilk defa Aile
Danışma Merkezimizde
güzellik merkezlerine ara
eleman yetiştiriyoruz.
Diğer yandan Sayın Be-
lediye Başkanımızın bize
tahsis ettiği yerde
SODEM adında sosyal
destek merkezi kurduk.
Orada müzik eğitimi ile
ilgili çalışmalar, el işleri
eğitimleri ve kreşlerimi-
zin olduğu 2 ayrı yapı
var” ifadelerini kullandı.
HABER MERKEZİ

Raisa Vanessa
imzalı kıyafeti
ile göz doldu-
ran Simge tüm
hit şarkılarını
seyirciyle hep
bir ağızdan
söyledi. 

Anadolu rock müziğinin öncü isimlerinden Cem Karaca’nın büyük
başarılar ve derin hüzünlerle dolu hayatından ilham alınarak çekilen
“Cem Karaca’nın Gözyaşları” filminden uzun fragman yayınlandı
26 Ocak Cuma günü vizyona gire-
cek filmde, sanatçının eşsiz müzik
mirası ve etkileyici yaşamı, yetenekli
oyuncu İsmail Hacıoğlu'nun yoru-
muyla hayat buluyor. İsmail Hacı-
oğlu’nun, Cem Karaca'nın en
sevilen şarkılarını da büyük başarıyla
seslendirdiği filmde izleyicileri unu-
tulmaz bir müzik ziyafeti bekliyor.
“Tamirci Çırağı”, “Islak Islak”,
“Namus Belası”, “Sevda Kuşun Ka-
nadında” gibi pek çok şarkısı yedi-
den yetmişe herkesin dilinde olan
efsanevi isim Cem Karaca’nın haya-
tını anlatan “Cem Karaca’nın Göz-
yaşları” 26 Ocak Cuma günü vizyon

yolculuğuna başlıyor. Fikri Harika ve
Aytaç Medya’nın ortak yapımcılı-
ğında çekilen, Yüksel Aksu’nun yö-
nettiği filmden uzun fragman
yayınlandı.  

Geçmişin izlerini sorguluyor

Müzikle geçen elli sekiz yıllık bir
ömrün içindeki büyük başarıları, ça-
tışmaları, aşkları ve iniş çıkışları be-
yazperdeye taşıma hazırlığı yapan
film seyirciyi duygusal bir yolculuğa
çıkarıyor. Aynı zamanda Cem Kara-
ca'nın mücadele dolu yaşamına
odaklanarak, Türkiye'nin sosyo-poli-
tik atmosferine dokunup geçmişin

izlerini de sorgulamaya davet ediyor.
“Cem Karaca’nın Gözyaşları”nda,
sanatçının eşsiz müzikal mirası ve
etkileyici yaşamı yetenekli oyuncu İs-
mail Hacıoğlu'nun yorumuyla hayat
bulurken, filmdeki bütün şarkıları da
Hacıoğlu seslendiriyor. Yüksel
Aksu’nun yönettiği filmin müzik di-
rektörü ise Cem Öget.  Filmde Fikret
Kuşkan, Yasemin Yalçın, Melisa Aslı
Pamuk, Buçe Buse Kahraman,
Meral Çetinkaya, Melisa Döngel,
Alper Saldıran, Kubilay Tunçer,
Emre Özcan, Ali Talha Kırışgil gibi
birbirinden değerli oyuncular rol alı-
yor. HABER MERKEZİ

Cem Karaca beyaz perdede!
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